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Zápisnica 

zo 6 .  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 23. augusta 2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

TOUŠICE!!!!! 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavol Zajac -  môžeme začať, dobrý večer dovoľte aby som vás privítal na dnešnom  zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, na ktorý dol prichystaný nasledovný program:  

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. VZN obce Ľubietová 
5. Úprava rozpočtu na rok 2019 
6. Majetok obce 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Záver.  
 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, má niekto niečo na doplnenie do programu, nech sa páči pán 
Benka 
Ing. Marián Benka – ja by som žiadal presunúť položku – úprava rozpočtu na rok 2019 až za bod 
sedem 
Ing. Pavel Zajac – dobre, prepáčte zoberiem si papier, hej, čiže úprava rozpočtu za bod sedem, hej  
Ing. Marián Benka – teda až za diskusiu 
Ing. Pavel Zajac – až za diskusiu, dobre 
Pavol Šimun – povieme rovno, prečo to myslíme, lebo tam chceme prerušiť zastupiteľstvo a doplniť 
rozpočet o úpravu tak, ako má a keď bude upravený tak potom dokončíme zastupiteľstvo o týždeň 
Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči 
Ing. Peter Sedláček – ja mám ešte takých pätnásť minút, za bod štyri protipovodňové opatrenia obce 
Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže doplnili sme bod štyri – protipovodňové opatrenia 
Ing. Peter Sedláček – päť VZN obce Ľubietová 
Ing. Pavel Zajac – a úprava rozpočtu bude za osmičkou, číže bod deväť 
Ing. Peter Sedláček – áno  
Ing. Pavel Zajac – a záver bude desiatka  
Ing. Peter Sedláček – a za štvorkou bude tie protipovodňové, dobre  
Ing. Pavel Zajac – a päťka bude protipovodňové, dobre, kto je za, aby sme sa riadili týmto 
programom, ďakujem, dobre 
 

1. Schválenie programu zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. VZN obce Ľubietová 
5. Proti povodňové opatrenia obce 
6. Majetok obce 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Úprava rozpočtu na rok 2019 
10. Záver.  

      Ing. Pavel Zajac  - určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
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Pavol Šimun – tí traja, čo sú tu, sú ospravedlnení, neprítomní  

Ing. Pavel Zajac – ospravedlnil sa Jano Turčan a Jana Majerová mi napísala mail, že nevie, či príde 

z Košíc, hej, Jano Turčan je dakde na dovolenke, títo dvaja sa ospravedlnili 

Peter Kováč – Zdeno vravel, že ho mám ospravedlniť 

Ing. Pavel Zajac – neviem, žeby mi niekto poslal ešte niečo iné, dobre, čiže to je jedna vec, 

zapisovateľa Zuzana Kútna overovatelia pán  Pavol Šimun a Ing. Peter Sedláček, Paľo, môžem ťa 

poprosiť už uznesenie  

Pavol Šimun – no, napíšem si a bude   

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ 6 – 2/2019 zo dňa 23.augusta 2019  obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová  určuje Zuzanu Kútnu  za zapisovateľku zápisnice, pána inžiniera Sedláčka a Pavla Šimuna 
za overovateľov zápisnice 
Ing. Pavel Zajac  - ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, raz, dva, tri, štyri  - šiesti ste, dobre, sme vo 
voľbe návrhovej komisie. Navrhujem  do návrhovej komisie – predseda Pavol Šimun, členovia Ing. 
Peter Sedláček a Katarína Mandyčevská Resutíková, Katarína Resutíková Mandyčevská, prepáčte 
Pavol Šimun – koho sme dali za predsedu 
Ing. Pavel Zajac – teba 
Pavol Šimun – mňa  
Pavol Šimun -  Uznesenie OcZ  6 – 3/2020 zo dňa 23. augusta 2019   obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová   
            volí   

            návrhovú komisiu v zložení: 

            Pavol Šimun                                      predseda 

            Ing. Peter Sedláček                            člen 

            Katarína Resutíková Mandyčevská     členka 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem,  sme v bode štyri – VZN obce Ľubietová, mali 

sme podaný návrh na VZN obce Ľubietová o stanovení výšky  finančného pásma na nákup potravín na 

jedlo podľa vekových  kategórií stravníkov a príspevok zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka vo výške nákladov na 

nákup potravín   od 01.09.2019, viem že to Zuzana konzultovala so školou, pani riaditeľka, ak chcete, nech sa 

páči ak chcete k tomu niečo dodať 

Mgr. Monika Boboková – v podstate to bolo zverejnené, konzultované to bolo naozaj s obecným úradom, chcem 

iba povedať, že sú stanovené tri finančné pásma na stravovanie, my sme sa rozhodli takou strednou cestou aby 

ani neboli tie najnižšie náklady aby sme dokonca vykryli aj nákup potravín aj režijné náklady a nešli sme ani do 

toho tretieho pásma, nakoľko tam bol vyšší doplatok zo strany rodičov, všetky tie pásma, všetky tie tri pásma sme 

preštudovali, pozreli a zvolili sme to druhé pásmo, kde vlastne tam bolo uvedené v návrhu vezedenka, čo 

odvádzajú rodičia a ako sa budú zúčastňovať na platbe obedov, na materskej škole  bude rodič doplácať 0,25 

centa, na prvom stupni rodič nebude doplácať za obec a na druhom stupni bude doplácať tridsať, tak si myslím, 

že to nebude taká nejaká záťaž, taká veľká záťaž pre rodičov, čo sa týka zamestnancov tak tam sme tiež 

stanovili na režijné náklady a na nákup potravín, to je všetko 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, diskusiu otváram k tomuto VZN obce Ľubietová, má niekto niečo  

Pavol Šimun – nemáme číslo 

Ing. Pavel zajac – nemáme číslo tam dané, potom tam dajú baby po schválení číslo, lebo tam má v počítači 

Pavol Šimun – čiže sa bude VZN, VZN bude všeobecne záväzné nariadenie, no nie, celé to tak ako je  

Ing. Pavol Zajac – no daj celé, Zuzana to potom dopíše, hej, tuto aby si to mohlo prepísať, tuto, páči sa    

Mgr. Monika Boboková – treba to napísať celé, lebo s odstupom času nebudeme vedieť, aké je to finančné 

pásmo, prečo je to finančné pásmo, od kedy je finančné pásmo  

Ing. Marián Benka – a to je pri súčasných nákladoch čo máte 

Mgr. Monika Boboková – áno  

Ing. Pavel Zajac – môžeme  

Pavol Šimun – neviem, či chce ešte niekto diskutovať 

Ing. Pavel zajac – nikto nediskutuje 
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Pavol Šimun -  Uznesenie OcZ  6 – 4/2020 zo dňa 23. augusta 2019   obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

schvaľuje   VZN obce Ľubietová o stanovení výšky finančného pásma na nákup potravín na jedlo podľa 

vekových  kategórií stravníkov a príspevok zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka vo výške nákladov na nákup 

potravín   od 01.09.2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, máme bod päť – protipovodňové 
opatrenia obce, nech sa páči  
Ing. Peter Sedláček – ja skôr ako by som mohol niečo povedať, mňa, teraz ma v podstate  napadlo 
obligatórne, kontrola plnenia uznesení, v rôznom sme povedali 
Ing. Marián Benka – povedali, ale v rôznom 
Ing. Peter Sedláček – dobre, dobre 
Ing. Pavel Zajac – mám prichystané uznesenia  
Ing. Peter Sedláček – dobre, takže k bodu, doplnenému bodu päť – protipovodňové  opatrenie, radi by 
sme využili, že v podstate dnes bude kratšie zastupiteľstvo, možno, možno tak nejakých desať minút 
chceme vám pripomenúť, že prečo toto robíme a prečo tie protipovodňové opatrenia, treba im venovať 
teda takú vážnosť ako si myslíme, takže v prvom rade nejaký desať minútový, možno maximálne, ktorý 
má pán magister Chládek, a potom štyri obligatórne otázky a potom môžeme ísť ďalej, Ivan pusti to  
Ing. Pavel Zajac – zhasnite svetlá 
Ivan Chládek – len veľmi krátko, toto video sme sľubovali už na predchádzajúcom zasadnutí 
zastupiteľstva,  ale zlyhala nám technika že proste nebolo možné to prezentovať, ja som to dneska už 
odskúšal, chodilo to, dúfam že to spustím tak, že to pôjde .............ide o to, že povodne sú, je to vážna 
vec,  Ľubietovú toto neobchádza, myslíme si, že sa nás to netýka, nie je to pravda, máme s tým 
skúsenosti, neblahé, hlavne v dvetisícdruhom roku a z dvetisíc dva je aj toto video ........naozaj to treba 
brať vážne a proste ide o to, keď to človek vidí, sú tu ľudia, ktorí s tým mali niečo spoločné v roku 
dvetisíc dva, väčšina .nie ale ide o to aby bolo jasné, že tu nemlátim prázdnu slamu, keď riešime tieto 
veci na obecnom zastupiteľstve, tak ako uvidíte, ja sa to pokúsim spustiť na samom začiatku vidíte 
Ľubietovcov, je to asi dvadsať minút, prosím vás, hej, vystrašení ľudia, /beží video z povodní, hučí voda 
/ komentár Ivana Chládeka rozumieť útržkovite - toto natočil Ivan Majer – Čerenský,   
Ing. Peter Sedláček – kto sa nevie zorientovať, toto je hlavná cesta od  bývalých obecných lesov až po 
zástavku autobusu 
Ivan Chládek – tam voda zastala, tu je zastávka, voda sa vyliala z potoka a tiekla do ulíc – ďalej 
komentár nerozumieť – a na druhej strane ich topilo, pivnice ................a potom sa to zvažuje a tam bolo 
meter vody, premávka zastavená, ľudia z roboty, nedalo sa prejsť autá odstavili a cez horu šli domov, 
toto je cesta z Rôštu, tu sú Kolíkovie staré domy, vytopilo nie len pivnice ale voda sa dostala aj na 
prízemie, toto je pod Konrádom, vidíte, čo sa tam dialo, samozrejme upchatý, upchaté priepuste no 
a toto, tento obrázok nejako súvisel .....keď som toto ukazoval ....tak sa len za hlavu chytali, no tu 
zachraňovali pána Kolíka, starého Ďura, ho vyťahovali cez strechu, bol to ťažko chorý človek,  
Ing. Peter Sedláček – to je odzadu, nie od cesty ale odzadu  
Ivan Chládek – voda už nejde benešmi, tuto sa to všetko zachytilo,  
Stanislav Sedláček – a čo z tohto 
Ivan Chládek – bude to celé, vydrž 
Ing. Peter Sedláček – Stanko ponáhľaš sa 
Stanislav Sedláček – nie, ale to nemusím vidieť  
Ivan Chládek – tu voda strhla zvieratá, ..............takže tu treba rozhodne urobiť opatrenia také, aby sa to 
proste už toto nezopakovalo – ďalej nerozumieť, ináč bola to sto osem ročná voda, my si to nevieme ani 
predstaviť, tam ľudia zastali, autobusy, autá a čakali 
Ing. Peter Sedláček – toto je pri Žabkou teraz, hej  
Ivan Chládek – toto je už v Hute, tam nie je až tak vysoká voda ...............pole, ale našťastie tu boli aj 
s technikou vodári, ktorí .........našťastie boli bagre.........spadnuté kmene a iné predmety bolo tam toho 
veľa, naozaj,   to sú všetko veci, ktoré sa nedali ďalej použiť, to sú všetko škody 
Ing. Peter Sedláček  - to šlo všetko preč, Ivan, to je už u mladých Kolíkovcov,  
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Ivan Chládek - no a toto je u nás, tuná pivnica, boli tam zo tri čerpadlá pravdivo poviem, že do jesene 
sme to všetko vyčistili, chceli sme sa zbaviť toho, aby sme mohli kľudne žiť, /koniec videa/ 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, zapáľte svetlo  
Stanislav Sedláček – môžem niečo povedať na tú tému, ja som rád, že to videli aj takí rodáci z obce  
Ivan Chládek – mňa trošku ináč mrzí aj to, že je nás tak málo  
Stanislav Sedláček – sme tu rodáci, všetci sme ľubietovci tak som rád, že je to tak, ako je  
Ing. Peter Sedláček – môžem teraz ja už, ďakujem za prezentáciu videa a sami ste videli, to bol teda 
účel, tí, ktorí to nezažili na vlastnej koži, hlavne tí, ktorí nebývajú pri potoku ukázať a povedať, že prečo 
sa snažíme a prečo oveľa viac ako v minulosti sa snažíme spraviť také protipovodňové opatrenia, aby 
sa toto nie že neopakovalo, ale aby sa znížili následky takejto povodne preto že takáto povodeň môže 
prísť kedykoľvek, no takže aby sme konštruktívne, rýchlo ja sa opýtam, Paľo aj s výsledkov toho 
zadania životného, komisie životného prostredia, kde toto permanentne toto riešime už v podstate od 
začiatku volebného obdobia, hovoril si nám, že teda na poslednej komisii, že si rokoval 
s vodohospodármi,  
Ing. Pavel Zajac – áno 
Ing. Peter Sedláček – no, a kedy 
Ing. Pavel Zajac – čo, kedy  
Ing. Peter Sedláček – kedy zvoláš vlastne to, čo bol výsledok, vlastne záver, záver komisie životného 
prostredia, žiadali sme zvolať proste stretnutie zástupcov komisie životného prostredia ako zástupcov 
obce plus zástupcovia krízového štábu, neviem, povodňovú komisiu a tak ďalej, máme už termín kedy 
budeme zasadať  
Ing. Pavel Zajac - no mám už odpovedať, či ešte nie 
Ing. Peter Sedláček – no, ja sa pýtam 
Ing. Pavel Zajac – jaj, dobre, to je presne to, čo som ti povedal na komisii, zasadla komisia, ktorá mala 
určiť koho sú beneše, viete že tam bol problém s tým že teda Slovenský vodohospodársky podnik dával 
ruky preč od toho zatrubnenia, ktoré tam asi vzniklo pri zosuve, respektíve pri zosune boli tam železné 
rúry potom toto už bolo druhé riešenie s tým, že teda okresný úrad vyvolal jednanie ohľadom určenia 
vlastníka, dokonca zo Slovenského vodohospodárskeho podniku  doniesli stavebné povolenie na 
osadenie tých benešov, tým pádom sme sa na tom stretnutí dohodli, že to je jednoznačne v majetku 
Povodia Hrona s tým, že k tomuto mal okresný úrad Banská Bystrica  odbor štátnej vodnej správy vydať 
rozhodnutie, do dnešného dňa bohužiaľ to rozhodnutie vydané nebolo napriek mojej urgencii, kde 
osobne som bol za Jožom Raticom, to je prvá vec, hovorím, ako náhle sme sa dohodli na tomto 
stretnutí, ako náhle bude toto rozhodnutie, že bude jasný vlastník, tak bude zvolané stretnutie ohľadom 
riešenia tejto situácie, kde bude, kde v prvom rade vlastník musí navrhnúť riešenia ďalšia vec, viete, že 
sme sa dostali do toho zoznamu, kde sme sa vlastne dostali do tých ohrozených oblastí s tým, že teda 
pracovník Povodia Hrona sa mi zdá, že to bol pán inžinier Materny hej, prešiel vlastne so mnou autom 
jak tok Hutná tak tok Vôdka, ktorý by mal údajne do konca roka prejsť pod správu Slovenský 
vodohospodársky podnik, a skrátka majú navrhnúť opatrenia, ktoré by mali zabrániť tomu aby sa takéto 
niečo opakovalo, čo sa týka protipovodňovej prehliadky 
Ing. Peter Sedláček – prepáč Paľo, tu mám v tejto súvislosti napadla otázka, máme to už aj písomne 
nemáme  
Ing. Pavel Zajac – nie, nemáme, ja som to urgoval, bol som za šéfom 
Ing. Peter Sedláček - ja hovorím teraz o tom, že sme,  písomne sme chceli aby sme mali, že sme 
vlastne určený ako geografická oblasť so zvýšením rizikom teda, teda povodní 
Ing. Pavel Zajac – nie, nemáme, dobre, to je jedna vec a ďalšia vec, hovorím ja som vlastne bol za 
šéfom odboru ktorý je to vlastne Jozef Ratica, mal tu tie ryby, s tým že teda mi prisľúbil, že teda bude 
tlačiť na pracovníka aby takéto rozhodnutie, ktoré vlastne určí SVP za majiteľa, respektíve sa mi zdá že 
to chcú spraviť tým spôsobom, že buď  vyrobia kolaudačné rozhodnutie alebo nejakým takýmto 
spôsobom, ale tu je štátnej vodnej správy, ktoré tieto, ktorá je na tieto veci kompetentná, čo sa týka 
protipovodňových prehliadok to som vás tiež informoval, že teda mne bolo povedané, že sú dôvody 
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vlastne z výmeny pracovníkov, na, viete že Vlado Babjak išiel do dôchodku a s tým, že je tam komplet 
nová osádka na štátnej vodnej správe, budú, dajú protipovodňové prehliadky do plánu až na budúci rok  
Ing. Peter Sedláček – dobre, teraz, keďže tá protipovodňová prehliadka mala byť v podstate, aj 
v zmysle nášho prijatého vezedenka do konca myslím mája, do polovici júna, nepamätám sa už teraz 
presne,  
Ivan Chládek – do konca mája 
Ing. Peter Sedláček – takže už teraz nemá význam z našej strany robiť obhliadku tokov obidvoch, teda 
spoliehame sa, rozumiem toku tak, že sa máme spoľahnúť na rok, kde teda budú protipovodňové 
prehliadky vykoná teda úrad, áno 
Ing. Pavel Zajac – osobne so myslím, že sa nemusíte spoliehať na nich, že podľa mňa tak ako povedala 
tá protipovodňová komisia môže si prejsť jak tok Vôdka tak tok Hutná a zápis ohľadom tohto, v tom 
nemôžu vám v tom zabrániť  
Ing. Peter Sedláček – áno, ale vieš že je to napísané alebo myslené je to tak, že aby sme nerobili jeden 
rok duplicitne kontroly tokov, tak vymysleli sme to v podstate tak, že jeden rok budú robiť orgán okresný 
úrad a druhý rok vlastne my 
Ing. Pavel Zajac – Peter, ja momentálne vlastne ani neviem či teda bude tá protipovodňová prehliadka 
v jarných mesiacoch, predsa v tom vezedenku je jasne povedané, že má sa spraviť v tých jarných 
mesiacoch pre letnými prívalovými dažďami čiže v tomto smere podľa mňa, hovorím ja môžem sa 
opätovne obrátiť listom a zistiť kedy plánujete protipovodňovú prehliadku na ďalší rok 
Ing. Peter Sedláček – presne tak 
Ing. Pavel zajac – ale hovorím vám, že jedna vec je plán a druhá vec je skutočnosť, hovorím, niečo nám 
odpovedia, ale ak nám odpovedia, že skrátka tá protipovodňová prehliadka bude v júni, tak nič nebráni 
tomu, aby v apríli skrátka protipovodňová komisia, teda tá, čo bola určená vami, prešla tie dva toky 
a urobila nejaký zápis z toho, ktorý dáme aj na okres z toho 
Ing. Peter Sedláček – a presne tam mierim, nejaká prehliadka skorej ako v decembri je bezpredmetná  
Ivan Chládek – môžem, ak ešte, tak potom  
Ing. Peter Sedláček – no ja sa chcem ešte opýtať, alebo dobre, môžeš ty 
Ivan Chládek – čo sa týka toho vezedenka, čo sme si my prijali spoliehať sa na tie prehliadky to, to, 
ktoré robí okresný úrad to je dosť chabé, máme s tým skúsenosti, však, v dvetisíc sedemnástom pri 
povodni, však, to sa nesmie zopakovať, a vo vezedenku je napísané jasne, že jeden rok to robí okresný 
úrad samozrejme s komisiou, ktorá má byť zvolaná, v zložení samozrejme tak ako kladie zákon, a ďalší 
rok, čiže obrok to bude robiť obec, čiže každé dva roky, na budúci rok to robí okres je jasné, že obec to 
robiť nebude ale samozrejme, že, že účastník prehliadky je aj zástupca obce je to starosta a poverená 
osoba, hej, to znamená že furt sa ešte do konca augusta to už nech sa rozhodne komisia,ktorá to má 
na starosti v rámci vezedenka, spraví tá prehliadka alebo sa bude robiť až v roku dvetisíc dvadsať 
jedna, hej, takto je to v zmysle vezedenka, ktoré máme my prijaté, na vysvetlenie 
Ing. Pavel Zajac – dobre, môžem ja, pozrite sa hovorím, ja jak som prechádzal s pánom inžinierom 
Maternym hlavne Vôdku, ako podľa mňa treba hlavne pritlačiť na pracovníkov obecných lesov, hlavne 
horára sa mi zdá, že tam je Ivan Debnár aby si dávali pozor aký, aký tam je stav po ťažbách, lebo keď 
som tam bol, keď som tam bol práve že s inžinierom Materným, tak ten stav bol katastrofálny tak v tom 
momente som zdvihol telefón a zavolal som konateľa a sa mi zdá, že potom urobili nápravu, ale to je 
presne o tom, akým štýlom vlastne sa aj ťažia tie lesy, že skrátka ťahajú to skrátka pomaly do potoka 
a potom vlastne vôbec sme nie pripravený na veci, že povedzme príde takýto dážď, hlavne v tomto 
smere treba usmerniť v prvom rade horárov a samozrejme sme sa predsa dohodli, že posunieme to aj 
na Šajbu urbáru aby si svoje veci dávali do poriadku, lebo tieto veci sú pre nás najväčší problém, hej, 
čiže v tomto smere hovorím ja som, hovorím vtedy priznám sa, hanbil som sa ako pes, ale skrátka 
jedinú vec ktorú som mohol spraviť tak som zdvihol telefón a poprosil som pána Rosenbergera aby 
skrátka urobil nápravu, hej, čiže to je asi toľko ale ešte raz zopakujem, podľa mňa, čo je podstatné, či 
máme vezedenko alebo či je podstatná tá protipovodňová prehliadka, čiže podľa mňa  ak okresný úrad 
tú protipovodňovú prehliadku do konca apríla neurobí, mala by ju urobiť tá komisia urobená v zmysle 
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vezeden, ako či vy to spravíte obrok alebo každý rok, je to podľa mňa absolútne irelevantné, podľa mňa 
tá prehliadka spôsobí to, že teda aspoň odhalí tie základné nedostatky, nič iné 
Ing. Peter Sedláček – no ale tam je potom ten problém, že môžeme robiť prehliadku aj každý mesiac, 
len ak nebude z toho nejaký výsledok, proste napíšu sa nejaké závery ak z toho nebude žiadny 
výsledok tak hovorím, môžeme robiť prehliadky každý mesiac, takže z tvojej strany treba tlačiť 
permanentne, neustále na príslušné orgány aby v tomto konali a ja ešte jednu vec som sa chcel opýtať, 
na minulom, na minulej, na minulom zasadaní komisie životného prostredia si nám povedal, že 
zverejnené sú už aj krízové štáby, teda krízový štáb aj členovia protipovodňovej komisie do dnešného 
dňa som to na stránke obce nenašiel, ja hovorím, že to nie je 
Ing. Pavel Zajac – spýtaj sa Zuzany aby ti to povedala, kde to je, hej, ja mám všetko urobené, mám 
popodpisované, menovacie dekréty opravil som ja sám tabuľky, dal som ich Zuzane, tak isto viem, že 
ona aktualizovala tabuľky okresného úradu takže hovorím, tieto veci máme vytvorené 
Ing. Peter Sedláček – preto sa pýtam, lebo si nám tvrdil, že je to na stránke zverejnené, nie je  to tam, 
nenašiel som 
Ing. Pavel Zajac – poprosím, takto zdvihni telefón, zavolaj Zuzane Kútnej, aby ti povedala, aby ťa 
nasmerovala presne   
Ing. Peter Sedláček – dobre, ja čo sa týka povodní, koniec, Ivan ty chceš ešte voľačo 
Ivan Chládek – ja, čo sa týka povodňovej komisie, tak ja, tak ako sme sa bavili na komisii, že povedal si 
to, čo bolo v zmysle toho, čo bol aj návrh, chýbajúcej zápisnici z komisie životného prostredia ale ja 
trvám na tom, aby členom tejto komisie bol aj náš predseda a to je Peter Sedláček 
Ing. Pavel Zajac – dobre, vymenujem 
Ivan Chládek – fajn, čo sa týka, tak dobre, nechajme už to vezedenko , máme napísané, tak ako je, to 
znamená, žeby sme museli znova vstúpiť do toho vezedenka ale to sa dohodneme na komisii to teraz 
nebudem ťahať sem, ale čo sa týka toho zasadnutia spoločného – vodohospodárov a zástupcov obce 
tam nám nebráni nič v tom, aby to neprebehlo zajtra alebo o týždeň, to znamená do konca augusta,  
lebo ako si sám povedal, máme istotu, že už v správe ako aj majetku to majú vodohospodári tie dve 
beneše, to je istá vec, a istá vec je tak isto že sme boli vyčlenení ako tá geografická oblasť, hej, 
v zmysle aktualizácie bez toho hodnotenia toho povodňového rizika, v tom nemáme istotu to znamená, 
že musíme veľmi rýchlo, všetci videli, čo sa deje čo sa môže udiať a my musíme mať pripravené už veci 
tak aby sme naozaj v takom rozsahu následky už neboli, neexistuje, toto sa už ťahá veľmi dlho to 
znamená, že nám nič nebráni v tom aby sme, aby to zasadnutie bolo behom niekoľkých dní, nečakať na 
nič, byrokracia.................byrokraciou, vykašlime sa na to,  máme nejaké istoty to znamená, spravme to 
zasadnutie a ak na to treba uznesenie, je uznesenie pripravené a samozrejme je pripravený aj návrh na 
to, aby bolo zasadnutie obecného zastupiteľstva mimoriadne až to, až to stretnutie nebude znova do 
tých dvoch týždňov ako je zo zákona povinnosť zvolať, to znamená tu nemáme na čo čakať, nemáme, 
ani nemusíme  
Ing. Pavel Zajac – dobre, ja už poviem iba jednu vec, bolo by fajn, keby toto obecné zastupiteľstvo si 
dalo protipovodňové opatrenia medzi priority, lebo zatiaľ ich nemá, to je prvá vec a za druhé, bol by som 
veľmi rád, lebo momentálne riešite Hutnú, ale treba to riešiť plošne, hovorím, to je presne o tom o čom 
to celé je, viete, keď vám tá celá tisíc ročná voda zhrčí sem dolu  tak už s tým nikto neurobí nič, tam 
budeme sa všetci pozerať a bohužiaľ s tým neurobíme nič, čiže ja by som povedal a poprosil,  aby 
okrem toho úsilia ktoré vynakladáte aby sa vyriešil tento úsek aby sa urobili aj iné protipovodňové 
opatrenia, ktoré by minimálne prispeli k splošteniu tej povodňovej vlny, máme na to všetky, všetky páky 
vo svojich rukách, čiže máme pozemky, máme veci, vieme kde by sa mohli tie veci vytypovať a kde by 
sa mohli urobiť, ja som to prešiel s Maternym, čiže sme si prešli Slobodný potok, viete tu je len jeden 
jediný problém, ak  nám padne tá super cela do obidvoch údolí, ak to príde iba z Vôdky tak je to   
celkom v pohode, ak nám to padne aj do Vôdky a padne nám to súčasne do Hutnej tak je tam obrovský 
problém a tým pádom, hovorím, všetky prítoky ktoré dodajú do Hutnej menej vody v tom danom 
momente sú pre nás prínosom, či chytia sto kubíkov, či chytia tisíc kubíkov, ale skrátka sú prínosom, 
čiže poprosil by som aby sme sa začali venovať aj tomu, možno že práve preto by bolo dobré, keby sa 
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k tomu prizvali vodohospodári, lebo to sme si s vodohospodármi prešli a viem, že ten inžinier Materny 
by mal dať aj tieto veci do tých jednotlivých protipovodňových opatrení, nech sa páči 
Ing. Peter Sedláček – ale toto presne chceme, Paľo,  toto presne chceme, rozprávať sa 
s vodohospodármi, zástupcovia obce plus vodohospodári, aby sme povedali, vo Vôdke urobíme toto 
tamto , no povyše Ľubietovej urobíme toto, ale s vodohospodármi, my si môžeme vykladať čokoľvek na 
to peniaze v živote mať nebudeme  
Stanislav Sedláček – a môžem, ja som chcel len toľko povedať, že je pravda, čo vravíš ty Paľo, lebo je 
pravdepodobné, že toto sa bude zväčšovať, príval vody alebo čo, len chyba je to, že nikdy neriešime 
vlastne u Kolíkov tie rúry, nikto to nerieši a proste keby tam bol voľný prietok vody, keby sa zabránilo 
tomu, hej, aby tá voda išla normálne ja si myslím, lebo sa dá dneska je už úplne iná doba, môžu sa tam 
môžu urobiť celé piliere, stĺpy do toho, zabrániť tomu, aby sa tá zem posunula, niekedy je riešenie také, 
čo sa robilo narýchlo, hej, aby sa tá zem vlastne neposunula to isté, čo som vravel že má byť povedzme 
na Hute na zastávke, proste stĺpy urobiť aby sa zem nepohla proste to je to riešenie čo treba zhodnotiť 
s niekým s nejakým odborníkom a proste a ten prietok vody otvoriť normálne, veď tam je najväčší 
problém to Paľo, že len u Kolíkov sa tá voda zadrháva nikde inde a tam vzniká hrádza a tam je problém, 
čiže v tom je ten 
Ing. Pavel Zajac – ale Stano ja s tebou súhlasím, ja viem, len si treba uvedomiť, že je tam viac 
problémov  
Stanislav Sedláček – len toto ti chcem povedať, že dobre si mal aj ty názor, ja som za to že 
...........jasné, keď príde taká prívalová voda, hej, len treba odbremeniť vlastne tú hrádzu, to je hrádza 
u Kolíkov, hrádza je len u Kolíkov, nikde inde len u Kolíkov,  
Ing. Pavel Zajac – Stano ja ti len to chcem povedať, však ja s tebou plne súhlasím len je tam podstatne 
viac problémov ako je toto čo teraz hovoríš, viete že ...........je u Martina Kolíka celý ten vpust je 
u Martina Kolíka čiže v prvom rade si musia vodohospodári vyriešiť majetkové veci  
Stanislav Sedláček – Paľo, veď je to, veď je to celé o ich dome, veď je to o ich, tam kde bývajú 
Ing. Pavel Zajac – Stano, ešte raz to nedá sa povedať tak, že teda Martin Kolík povoľ nám a urob to, to 
sú všetko veci, ktoré musia sa robiť 
Stanislav Sedláček – už sa riešilo aj pred tým na zastupiteľstve že musia zbúrať tam nejakú 
hospodársku budovu  
Ing. Pavel Zajac – Stano, všetko je zbúrané, hovorím ako ja sa iba to ti snažím vysvetliť, že v prvom 
rade je tam  SVP ako vlastník, ja hovorím, pozrite sa, my však nech odborníci povedia ale v prvom rade 
je SVP zodpovedné zato aby tá protipovodeň, viete, my chceme sa silou mocou vyhnúť tomu, aby obec 
niečo riešila za vodohospodársky podnik, prečo 
Stanislav Sedláček – Paľo ešte raz a pomaly, v kľude a pomaly vtedy to bolo tak, že jediné bolo riešenie 
je že dajú tam rúry ako prechod aby voda mala kade tiecť, no dneska je už doba iná, tak prečo to 
nechceme riešiť ináč 
Peter Kováč – len my to nevyriešime, to  musia odborníci povedať, že otvoriť to treba a  
Stanislav Sedláček –Peťo ešte raz to poviem, riešili, riešilo sa to s tým že Kolík si má zbúrať nejakú onú 
hospodársku budovu, tak keď bude to s Kolíkom, že má zbúrať tú budovu, tak dajte tam ten zásah do 
vášho, akože na váš pozemok budem riešiť toto, budeme tam nejaké pilóty robiť  urobíme to, aby mala 
Hutná voľný priebeh, veď ale čo ideme robiť dneska, zasa aby tam len boli rúry a zase len toto 
Ing. Peter Sedláček – zamotávame sa, aby sme tomu spravili nejaký koniec jednoznačne sami ste 
videli, že najväčší problém sú beneše, ktoré najprv musí byť určený vlastník teraz vlastník je,  my teraz 
musíme tak ako Paľo to povedal, prípadnú vodu, ktorá z tejto doliny stečie aby tej vody ponad tých 
Kolíkov, ponad tie beneše išla minimálna aby sme ju rozdelili v chotári a preto hovoríme, že stretnime 
sa s vodohospodármi, nemôžeme zvolať stretnutie my, poslanci alebo komisia, musíš to zvolať ty, kde 
chceme byť aj my ako poslanci aj členovia komisie životného prostredia, ale rýchlo a tam sa vlastne 
podebatujeme s tým že možnosti sú takéto alebo takéto, urobíme toto alebo toto, odporúčanie nám dajú 
také my zase také, hotovo a toto chceme už viac ako po roku spravme tomu koniec, Stanko dobre, 
myslím si že už nebudeme prijímať uznesenie  
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Ivan Chládek – na záver ešte ja som chcel, ako Paľo to podáva tak, akože neustále riešime len tam za 
tých Kolíkov 
Ing. Peter Sedláček – nie, komplet všetko 
Ivan Chládek – globálnu ochranu pred povodňami to znamená tie vodné toky, od vrchu až dolu, kde sa 
dajú poldre spraviť, to musíme riešiť, my nechceme veci riešiť samostatne, chceme ich riešiť s nimi 
o tom som rozprával  
??????? – ja len na margo tých problémov  čo tu počúvam, bolo by dobre, keby ste boli na dnešné 
zasadnutie pozvali tých zástupcov inštitúcií, ktoré sú zodpovedné to by som videl ako prvý bod vedeli by 
sa vyjadriť možno by sa už určili nejaké konkrétne termíny, konkrétne úlohy toto je len také havkanie, 
rozprávame si tu, fajn  
Ing. Peter Sedláček – to malo byť účelom toho stretnutia s vodohospodármi nie zaťažovať tu teraz 
občanom pretože teraz je na programe kopec iných vecí 
??????? – dobre, ešte druhá vec, z hľadiska tohto sedenia by bolo možno aktuálne riešiť, či už tá Hutná 
je vyčistená, tak ako to je konečný stav lebo na tých neprístupných miestach, čo sú tam za Korduličov 
a tam ďalej, tam zostalo spústu zeme čo znamená v prípade takejto povodni to všetko sa bude akosi 
tlačiť dole, ďalšia vec ma trápi, to sú skládky ktoré máme popri potoku a to je záležitosť komisií 
jednotlivých, ktoré sú tu čiže takéto veci, ktoré môžete vyriešiť, nie riešiť tu inštitúcie, ktoré sú v Banskej 
Bystrici  tak toto by som videl za prospešné 
Ing. Pavel Zajac – ja vám len jednu vec chcem povedať, že ja teraz som bol u pána Konráda bola tam aj 
pani Mašková a vysvetľoval som im určité veci, pozrite sa, keď si pozriete, postavíte sa na ten most, 
ktorý sme videli aj na tých záberoch nad pána Konráda, keď si pozeráte  na tú reguláciu potoka vidíte, 
že tie základy tej regulácie už sú obnažené, ten potok už je zahĺbený strašne hlboko, ak to bude 
pokračovať tak toto, čo tam je  ja už som na to niekoľko krát vodohospodárov upozorňoval teda ak tam 
bude pokračovať to čo tam je tak sa stane to, čo sa stalo pod Mariánom Žabkom že vlastne spopod 
regulácie vymyje zem a vznikne vám tam metrová dutina vzduchu, kde sa vám tá regulácia prepadne, 
poviete že ešte tuto vidím trávny ostrovček, ale treba si uvedomiť že celý ten trávny ostrovček je už 
o tridsať centimetrov nižšie ako by mal byť  
??????? – no to netvrdím takto 
Ing. Pavel Zajac – no ako hovorím, zasa riešime veci za, podľa mňa za odborníkov, hovorím, mne to 
vysvetľoval jeden vodohospodár lebo rovnaká situácia je na Zábave alebo vedľa ulice Nová Zábava, 
hovorím, keď si všimnete tak tie základy, ktoré sú po tými, ktoré sú tie pätky tak celé sú vonku ako náhle 
sa nám voda dostane pod tie pätky tak skrátka sa nám zrúti  celá regulácia, podľa mňa tak  musia skôr 
začať robiť prahy, aby to prirodzeným spôsobom, aby to zanieslo ten potok aby sa toto neodkalovalo, 
čiže  hovorím vám, to sú tak komplexné veci, že ktoré  musia riešiť vodohospodári, my to môžeme 
prispieť že pomôžeme im drevo, pomôžeme im ja neviem čím ale skrátka v prvom rade sú za to 
zodpovedný majú na to techniku a v prvom rade sú na to odborníci ako ten prah má vyzerať, ja to 
neviem 
Ing. Peter Sedláček – posledná, posledná veta spravme tomu takýto koniec, vyviň maximálne úsilie aby 
sme sa s tými vodohospodármi – odborníkmi stretli a na budúcom, možno už na budúcom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva budeme verejnosť a poslancov informovať, dobre 
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Ing. Peter Sedláček – o povodniach koniec, môžeme ďalej 
Ing. Pavel Zajac – sme v majetku obce 
Ing. Peter Sedláček – ostatné v rôznom, potom 
Ing. Pavel Zajac – pán farár, prečítam váš list  
Mgr. Martin Uhrík – nech sa páči 
Ing. Pavel Zajac – dobre, rímskokatolícka cirkev, farnosť Medzibrod, Hlavná číslo 5, ičo  a tak ďalej, 
žiadosť o späť vzatie návrhu na zmenu Z 3918/2019 zo dňa 21.8.2019, žiadosť o späť vzatie návrhu 
3918/2018 zo dňa 21.8.2019 a predloženie geometrického plánu číslo 3706565-124/2019 v zmysle 
uznesení zastupiteľstva číslo OcZ 4-14/2019 zo dňa 6.6.2019 a následne uznesenia OcZ 5-13/2019 zo 
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dňa 17.6.2019 rímskokatolícka cirkev farnosť Medzibrod predkladá obci Ľubietová a jeho zastupiteľstvu 
geometrický plán 3706565-124/2019 úradne overený okresným úradom Banská Bystrica, katastrálny 
odbor dňa 208..2019 pod číslom 761/2019, ktorý bol vypracovaný na základe dohody o zámene 
pozemkov s cieľom vysporiadať vlastnícke vzťahy medzi obcou Ľubietová a rímskokatolíckou cirkvou 
farnosť Medzibrod na základe schválenia obecným zastupiteľstvom obce Ľubietová, dňa 6.6.2019 a to 
číslom OcZ 4-14/20109 a potvrdená uznesením číslo OcZ 5-13/2019 zo dňa 17.6.2019 , geometrický 
plán je spracovaný a bude predstavovať neoddeliteľnú prílohu zámennej zmluvy, ktorej návrh  predloží 
právna kancelária rímskokatolíckeho úradu, geometrický plán bol spracovaný na základe výmeru  
realizovaného za prítomnosti zástupcu obce Ľubietová z radov poslancov lebo starosta obce Ľubietová 
sa odmietol zúčastniť obhliadky a zamerania vytýčenia predmetných parciel v spoločnosti obecných 
lesov s.r.o. Ľubietová, zástupcov farnosti Medzibrod a zástupcov zhotoviteľa geometrického plánu,  čo  
je predmetom spísania zápisnice zo dňa 9.8.2019, ktorá je prílohou tohto dokumentu, chceme 
pripomenúť, že všetky kroky ktoré boli uskutočnené sú zo strany rímskokatolíckej cirkvi farnosť 
Medzibrod korektné a v zmysle predmetných rozhodnutí zastupiteľstva, reagujeme tak aj na skutočnosť, 
že napriek dohode a rozhodnutiu obecného zastupiteľstva bol dňa 1.8.2019 starostom obce Ľubietová 
nekorektným spôsobom podaný návrh na katastrálny úrad vo veci zmenového konania pod číslom  
Z 3590/2019 ako aj neskôr návrh pod číslo Z 3918/2019 zo dňa 21.8.2019 čím došlo k zámeru 
obmedziť nakladanie s nehnuteľnosťou a ohroziť tak dohodu medzi obcou Ľubietová a farnosťou 
Medzibrod pri realizácii zámeny predmetných parciel, máme za to, že tento krok má byť uskutočnený až 
po vysporiadaní všetkých náležitostí týkajúcich sa  predmetnej zámeny, touto cestou žiadame 
o stiahnutie podaného návrhu na katastrálny úrad pod číslo Z 3590/2019 zo dňa 1.8.2019 o návrhu 
a zriadení vecného bremena číslo  Z3918/2019 zo dňa 21.8.2019 na KN C parcely číslo 743/3 a číslo 
1145/5 evidované na LV číslo 865,  uvedenému postupu zo strany starostu obce Ľubietová 
nerozumieme a domnievame sa že ide o osobný záujem štatutára obce Ľubietová neoprávnene získať 
pozemok farnosti Medzibrod evidovaných v operáte KN C LV číslo 865  parcela 743/3 o výmere 3396 
metrov štvorcových - ´ďalej len pozemok, a legalizovať tak čierne stavby, ktoré na pozemku farnosti 
Medzibrod vznikli bez právoplatného stavebného povolenia v roku 2014 a do dnešného dňa nemajú 
žiaden legislatívny základ a vykazujú všetky znaky snahy o trestné porušenie vlastníckych práv farnosti 
Medzibrod, tiež nesúhlasíme so zriadením vecného bremena KN C parcele číslo 1145/5 evidovanom na 
LV 865 ktorá predstavuje prístupovú cestu k viacerým pozemkom farnosti Medzibrod, konanie štatutára 
obce Ľubietová – starostu vykazuje znaky praktík minulého režimu, uvedené pozemky ktoré boli farnosti 
bývalým režimom nespravodlivo odňaté avšak reštitúciou v zmysle zákona sa vrátili pôvodnému 
majiteľovi rímskokatolíckej cirkvi farnosť Medzibrod, podotýkame, že na našom pozemku vznikli čierne 
stavby v roku 2014 bez súhlasu farnosti Medzibrod, farnosť má ochotu vysporiadať pozemok s obcou 
Ľubietová právnou cestou podľa právoplatného  uznesenia obecného zastupiteľstva obce Ľubietová 
a zároveň pripomínam aj morálnu stránku veci to je nezneužitie majetku svojho blížneho, preto žiadam 
obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová o opätovné potvrdenie rozhodnutí zo dňa 6.6.2019 pod číslom  
OcZ 4-14/20109 a následne uznesenia číslo OcZ 5-13/2019 zo dňa 17.6.2019 tak, aby kroky štatutára 
nesmerovali k nezákonnému prospechu na úkor farnosti Medzibrod, sme toho názoru, že pokojnou 
cestou vyriešime dohodu ktorá vznikla pre korektné vysporiadanie pozemkov, touto cestou ďakujeme aj 
poslancom obce Ľubietová, ktorí prejavili ochotu korektne a úprimne riešiť túto zámenu a ďakujeme im 
aj za konštruktívne kroky k zámene  pozemkov , podpísaný Martin Uhrík farský administrátor, príloha 
geometrický plán číslo 3706565-124/2019, kópia zápisnice zo stretnutia pri oddelení časti parciel zo dňa 
23.8.2019, kópia uznesenia zo dňa 6.6.2019 číslo OcZ 4-14/2019 a kópia uznesenia zo dňa  17.6.2019 
číslo OcZ 5-13/2019, dobre teraz ak dovolíte vám prečítam ďalší list a potom bude diskusia, dobre, 
Obec Ľubietová, Nám. V. Dunajského číslo 1 – okresná prokuratúra, Partizánska 1, Banská Bystrica, 
žiadosť o preskúmanie uznesení obecného zastupiteľstva obce Ľubietová, dolu podpísaný Ing. Pavel 
Zajac starosta obce Ľubietová žiadam okresnú prokuratúru Banská Bystrica o preskúmanie uznesení 
obecného zastupiteľstva obce Ľubietová a to OcZ 4-14/2019 zo dňa 6.6.2019, ktorý po nepodpísaní 
starostom obce opätovne schválil uznesením OcZ 5-13/2019 zo dňa 17.6.2019, jedná sa o zámenu 
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pozemkov pod futbalovým ihriskom obce Ľubietová kde obec vymieňa 14932 metrov štvorcových za 
3396 metrov štvorcových, touto zámenou a žiadaným doplatkom vo výške 8591,88 Eura zmluva 
o budúcej zmluve v zátvorke bude podľa môjho názoru obec Ľubietová poškodená lebo že nielenže 
vyplatí reálnu hodnotu pozemku ale ešte ho aj nahradí 4,4 násobkom výmery pozemku, odôvodnenie – 
vysporiadanie pozemkov pod ihriskom má niekoľko ročnú históriu, v prvej fáze ponúkla obec všetkým 
vlastníkom pozemkov pod futbalovým ihriskom dve eurá za meter štvorcový, túto možnosť využili dvaja 
vlastníci pozemkov, pani Demeterová a pán Rosenberger, toto ponúkla aj cirkvi uznesenie OcZ 22-
8/2013, rímskokatolícka cirkev farnosť Medzibrod ďalej cirkev nám oznámila, že žiada výmenu za 
pozemok v rovnakej výmere, pozemok vybraný cirkvou KN E 3476 to je lesný pozemok o výmere 3810 
metrov štvorcových bol prejednaný na obecnom zastupiteľstve obce Ľubietová 11.12.2015 uznesením 
OcZ 16-8/2015, kedy zastupiteľstvo túto výmenu neodsúhlasilo, podľa znaleckého posudku mala táto 
parcelu hodnotu 3810 metrov štvorcových  krát 0,0165 eura za meter štvorcový čo sa rovná 62euro 65 
centov, odhady z trhovej ceny za päťdesiat centov, je cena tohto pozemku 1905 euro, porast na nej 
nebol alebo len veľmi malý vzniknutý zmladením, po tomto pokuse bola vytypovaná parcela v tej istej 
lokalite KN E 3462 trvalo trávny porast o výmere 6732 metrov štvorcových, ktorý pre zmenu 
zastupiteľstvo odsúhlasilo ale cirkev nie, podľa znaleckého posudku táto parcela mala hodnotu 6732 
metrov štvorcových krát 0,0165 za meter štvorcový čiže 111,078 eura podľa dnes trhovej ceny zhruba 
päťdesiat centov cena pozemku bola 3365 euro, porast bol ocenený inžinierom Barbierikom   na 0,3589 
čo by predstavovalo sumu zhruba  2416, čiže pozemok má reálnu cenu 5782,11euro, celý problém je v 
znaleckých posudkoch ktoré dala vypracovať cirkev kde znalecký posudok inžiniera architekta Pavla 
Bugára určuje viac ako dvojnásobnú cenu 5,06 eura za meter štvorcový, ako znalecký posudok 
inžiniera Petra Rafaja  ktorý dala vypracovať obec na susednú parcelu na ihrisku, kde bola cena 2,44 
eura za meter štvorcový, taktiež znalecký posudok inžinierky Anny Vyhrabáčovej ktorý stanovuje cenu 
0,0165 eura za meter štvorcový je podľa mňa nereálny, čo nakoniec priznáva aj cirkev, lebo v zmluve 
ponuka už 0,......za meter štvorcový, teda keď zoberieme znalecké posudky cirkvi tak cirkevná pôda má 
viac ako tristo krát menšiu hodnotu ako obecná, v prepočte na výmeru by sa za cirkevných 3396 metrov 
štvorcových mali dať 140 hektárov 1400 metrov štvorcových, čo žiadny súdny človek nemôže 
akceptovať, a nakoniec je tu ďalší aspekt, a to ten, že ak by TJ Vepor nezačal v sedemdesiatych rokoch 
realizovať na tejto parcele  výstavbu ihriska, prvý zápas bol 24.8.1975 – zdroj kronika športu – tak by 
tieto parcely mali hodnotu trvalo trávneho porastu v zosuvnom území čo by určite nemalo hodnotu viac 
ako 0,50 eura za meter štvorcový, finančnými prostriedkami TJ Vepor Ľubietová a následne finančnými 
prostriedkami obce Ľubietová sa vybudovalo niečo, čo nám chce cirkev predať, taktiež je potrebné si 
uvedomiť, že platný územný plán pre toto územie rátal iba s futbalovým ihriskom a iná výstavba tu nie je 
možná z dôvodu zosuvu pôdy, ktorý ohrozuje aj futbalové ihrisko, z tohto dôvodu sa tieto parcely nedajú 
predať na výstavbu rodinných domov, toto sú moje dôvody pre ktoré som uznesenie nepodpísal 
a nepodpíšem ani zmluvu na základe rozhodnutia obecného zastupiteľstva lebo je pre obec zjavne 
nevýhodná, ďakujem, podpis, uznesenie číslo OcZ 4-14/2019 zo dňa 6.6.2019 a OcZ 5-13/2019 zo dňa 
17.6.2019, zmluva o budúcej zmluve, uznesenie OcZ 22-8/2013, uznesenie OcZ 16-8/2015, 
uznesenie23-8/2016, znalecký posudok inžinierky Anny Vyhrabáčovej, znalecký posudok Ing. 
Barbierika, znalecký posudok Ing. Pavla Bugára, znalecký posudok Ing. Petra Rafaja,  strana z kroniky 
športu, na vedomie rímskokatolícka cirkev, farnosť Medzibrod Hlavná 154/5, Medzibrod, kancelária 
biskupského úradu Nám. SNP číslo 19, Banská Bystrica, všetko 
Ing. Marián Benka – ale zabudli ste povedať, že ste do toho listu zabudli napísať podstatu, že na 
obecné zastupiteľstvo sa obrátil pán farár kde bolo všetko vysvetlené a napísané, čiže myslím, že toto 
je  jednoznačná manipulácia ............. 
Ing. Pavel Zajac – v čom  
Ing. Marián Benka – v tom, že zastupiteľstvo na podnet žiadosti pána farára ............. 
Ing. Pavel Zajac – dobre, a 
Ing. Marián Benka  - a prečo to tam nie je  uvedené ako príloha 
Ing. Pavel Zajac – kľudne môžete doplniť, prokuratúra berie doplnenie veci  
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Ing. Kamil Kordík – takto, môžem, ja by som, povedzte tak rovno, aká je ponuka cirkvi a aká je ponuka 
obce, aby sme vedeli o čo sa tu bije, takto z toho vieme málo, čiže za čo ponúka cirkev tú časť, čo chce 
tú pôdu  
Ing. Pavel Zajac – odznelo to v mojom liste, vymieňa 14932 metrov štvorcových za 3396 metrov 
štvorcových plus doplatok 8591,88 eura 
Ing. Kamil Kordík – čiže jedenásť tisíc, dobre, čo môže, ako obci, ešte som neskončil, akú chce cenu od 
obci  
Ing. Pavel Zajac – však to som povedal 
Peter Kováč – toto  
Ing. Kamil Kordík – a on nám dáva akú cenu, akú cenu má ten pozemok pod futbalovým ihriskom 
Ing. Pavel Zajac – no predsa päť celé nula šesť, ona vychádza zo svojho znaleckého posudku  päť celé 
nula šesť 
Ing. Kamil Kordík – to je suma koľko 
Katarína Resutíková Mandyčevská – sedemnásť tisíc tristo  
Ing. Pavel Zajac – sedemnásť tisíc aj voľačo 
Ing. Kamil Kordík – dobre,  
Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pán farár  
Mgr. Martin Uhrík – možno pre ozrejmenie ide o to, že nebudem už rozprávať genézu to som 
vysvetľoval obecnému zastupiteľstvu k tomu aké teda boli nápady, ale v podstate tu ide o to, aby 
samotná zámena pozemkov ktorá sa deje a je jedno, či je to v Ľubietovej alebo je to inde bola 
adekvátna, to znamená hodnotná, ja som sa opieral, oslovil som pána inžiniera, dal som spraviť 
geometrický plán na ihrisko, kde sa teda vyčlenila plocha toho ihriska, s tým že cirkev to chcela 
vysporiadať s obcou a všetko to, čo bolo mimo ihriska sa farnosť rozhodla, že si ponechá kvôli tomu, že 
tam je napríklad cesta ktorá je prístupová aj na pozemky ktoré teda máme my, na ktorých by sa malo 
hospodáriť, čiže ja som potom vlastne dal spraviť znalecký posudok u pána inžiniera Bugára práve 
preto, lebo som vedel, že pán inžinier Bugár robil územný plán obce, aby som nebol ani ja 
napadnuteľný nikým, že napríklad si vymýšľam nejaké sumy čiže reálne som sa chcel odraziť pri tej 
ponuke  o bol znalecký posudok aby som teda nebol, že som si len vymyslel sumu, takže som poprosil 
pána inžiniera Bugára a ktorý teda urobil znalecký posudok na ihrisko, pravda je taká, že zo začiatku 
som to chcel riešiť tak, že som vybral jeden pozemok, ja som nevedel, aké sú cenové relácie na 
pozemky v intraviláne a na pozemky v extraviláne, pán starosta mi vtedy povedal, že pozemky 
v intraviláne ....., to mi povedal trošku neskôr, že tie on nechce riešiť, ale mám tu list, originál, ktorý mi 
on dal a kde mi ponúkol, jeden, dva, tri štyri, päť, šesť parciel na ktoré, kde sme teda jednotlivé parcely 
prešli, pán starosta vytlačil mapky, boli sme fyzicky na tých pozemkoch a teda sme vybrali jeden a hneď 
opätovne sme teda odpovedali, je to v podstate, teda do desiatich dní sme odpovedali  na to, na ten list, 
ktorým nám pán starosta ponúkol, ponuka  pozemkov, čiže my sme si jeden pozemok vybrali a dal som, 
keďže je veľmi málo znalcov na pozemky v extraviláne, pán starosta ani neponúkol pozemky 
v intraviláne ale ponúkol mi extravilán, a hodnota pozemkov v extraviláne je úplne iná ako je 
v intraviláne, viete, a tak ja som hľadal súdneho znalca na ohodnotenie pozemku aby som sa vlastne, 
toho pozemku v extraviláne aby som vlastne vedel o akú výmeru by išlo aby sa robila adekvátna 
zámena, tak isto sme postupovali aj v obci Medzibrod, kde sa robili, znalecký posudok na obecné 
pozemky a robilo sa na farské a potom sa vypočítal ten koeficient a odčlenila sa plocha k tej zámene, 
čiže poprosil som teda urobiť znalecký posudok, ktorý som teda zaplatil ja z farských peňazí s tým, že tá 
výmera vychádzala strašne veľká, keď sme sa rozprávali so zastupiteľstvom, tak naozaj je nepomer dať 
tritisíc tristotridsať šesť, a by vychádzalo naozaj niekoľko hektárov tak mi sme sa potom rozhodli, dobre, 
tak polovicu toho ihriska čo by sa zamieňalo by sa teda vyplatilo finančne, a druhá polovica z ktorej my 
sme ešte zľavili, dali sme iný koeficient, nedali sme akože, aby to, lebo to vychádzalo jedna celá sedem  
tak troška sme zľavili aby bola menšia výmera toho pozemku a na základe potom toho sme potom 
dospeli k tej nejakej sume, tej výmere jedna celá štyri a to som predložil vlastne, my sme sa rozprávali 
veď prišiel tam aj pán starosta a tak ďalej, potom na ďalšom zastupiteľstve, neverejnom, prišiel tam už 
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pán starosta nebol či prečo nebol, neviem, ja som teda na to prišiel, vysvetlil som, dohodli sme sa, 
obecné zastupiteľstvo prijalo teda ten návrh aby to bolo ako podložené tými znaleckými posudkami 
a ešte som spravil taký krok, že povedal som si dobre, nech aj pozemok zarastený je v kopci, je to trvalo 
trávnatý porast tak som poprosil pána inžiniera Barbierika, ktorý je znalec na lesné pozemky aby 
ohodnotil tú drevnú hmotu, ktorá je na tom pozemku, aby sa aj tá drevná hmota premietla v tom, k tej, 
k tomu znaleckému posudku tej pani Vyhrabáčovej, tým pádom aj tá plocha sa začala zmenšovať, lebo 
tá hmota drevná, ktorá tam je má nejakú hodnotu, čiže on to všetko nacenil a došli sme vlastne k tomu 
záveru,  jedna celá štyri alebo koľko to tam je vlastne tých metrov štvorcových a myslím si, že toto je 
naozaj korektná, lebo to je pozemok, to je intravilán, to je extravilán, to že, že ja si myslím že to, že tam 
je ihrisko a dajme tomu čo hovorí pán starosta, že v sedemdesiatych rokoch sa tam budovalo to ihrisko, 
ja vám poviem tak, že to bolo v päťdesiatych rokoch to bolo zobraté v reštitúciách a potom to bolo 
v deväťdesiatych rokoch znova vrátené, viete ale ja si myslím, že je otázne ako by to vyzeralo, že keby 
to tam to ihrisko nebolo, keby tam boli zostali tie oráčiny, ako má napríklad pani Garajová to je 
diskutabilné ale si myslím, že je to pôda a zase ja poviem tak, že farnosť ako pôdu potrebuje, lebo my 
bez pôdy neopravíme kostol, neopravíme nič, tá pôda je zabezpečenie, lebo tie peniaze, viete, tie vám 
idú opravíte kostol a všetko  
Ing. Kamil Kordík - ,,,,,,,,,,,,, 
Mgr. Martin Uhrík – ale viete, zostáva to všetko tu, ja si to neberiem, rozumiete, všetko to, čo je to 
zostáva tu,  
Ing. Kamil Kordík – dobre, môžem, no ako pekne to je, pekné reči sú, ja nebudem ku kostolu ako vyzerá 
tak vyzerá, poďme k podstate veci, tá pôda bola zo začiatku vaša, áno  
Mgr. Martin Uhrík – stále je naša 
Ing. Kamil Kordík – je vaša ale bola to originál pôdy nebolo tam ihrisko, teraz sa spravil podľa mňa, 
spravilo sa ohodnotenie s tým, že tam je ihrisko čiže tá cena narástla, keby sme šli z nejakého bodu 
nula a zrovnali tú pôdu, ktorá tam bola, nebolo nič, bolo to zarastené, hej, a tak ďalej, alebo tam boli 
oráčiny, to je jedno, keby ste zobrali tú cenovú reláciu, zrovnali to s tým, tak vám nevychádzajú také 
diametrálne rozdiely ako teraz, doteraz je pôda, je tam ihrisko samozrejme bonita stúpla vám narástla 
hodnota ale nie vašou zásluhou, zásluhou obce ale tá to vybudovala, čiže ja by som sa vrátil niekde 
dozadu, ohodnotil tú pôdu tak a potom robil výmenu, lebo viete je inšie, keď vám spraví ohodnotenie 
pôdy  v terajšom dátume s tým, čo tam je a na čo sa to využíva alebo vtedy, keď sa to ako neprávom 
zobralo a nič tam nebolo, boli tam oráčiny 
Mgr. Martin Uhrík – ako viete že tam nič nebolo 
Ing. Kamil Kordík – oráčiny ale v podstate narastáme na tom že tam niečo inšie, hodnota je vyššia 
a teraz z toho vychádzame, jedná sa nie o to, čo tam je ale jedná sa o tú pozemkovú pôdu a hodnota je 
iná 
Mgr. Martin Uhrík – ja sa vás opýtam, tak že ja neviem, ako prebehli reštitúcie  sa to vrátilo ako je 
možné, že napríklad nikdy v živote aspoň ja som nenašiel v dokumentácii farnosti žiadne napríklad to, 
žeby obec, alebo aspoň za nájom aby aspoň korunou prispela za nájom za ten pozemok  
Ing. Kamil Kordík – keď si nežiadala cirkev nájom, tak obec to nemala v programe rokovania, je sa 
nepamätám, bol som v zastupiteľstve dlho 
Mgr. Martin Uhrík – dobre ale potom mi vysvetlite, že ja, ako som nastúpil v dvetisícdvanástom roku ja 
sa pamätám, že tam boli postavené nejaké dve unimobunky a možno, že tam bola len nejaká, nejaká, 
nejaký novinový stánok ako je možné, že po roku dvetisíc štrnásť tam naraz sa vystavia na našom 
pozemku ktorý sme, my sme tam nedali ani súhlas na stavebné konanie 
Ing. Kamil Kordík -  a napadli ste to, to bolo treba napadnúť obecný úrad alebo  
Peter Kováč – môžem to prerušiť na chvíľku 
Ing. Kamil Kordík – teraz sa bavme, nebavme sa o  
 Mgr. Martin Uhrík – ja len teraz chcem hovoriť, že ja to chcem len vysporiadať, lebo mne záleží na to, 
lebo teda aby to bolo v poriadku aby aj obec mala vysporiadané  
Ing. Kamil Kordík – dobre, ale poďme na tú cenu reálnu,  
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Ing. Pavel Zajac – nech sa páči Peter 
Peter Kováč – cena vznikla tak, že tá pôda sa zaradila do intravilánu, neviem kedy a neviem akým 
spôsobom, preto tá cena narástla taká aká je a keby to bolo extravilán tak tá suma určite taká nie je  
Ing. Kamil Kordík - .v prvom rade, výstavba tam už nikdy nebude,  je to je prvá vec  
Peter Kováč – a je v intraviláne, bohužiaľ,  
Peter Kováč – niekto to tam zaradil, kto robil územný plán tak to tam zaradil, cirkev to nežiadala, žiadala 
to obec, 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, po jednom 
Peter Kováč – toto vysporiadanie, čo teraz bolo, my sme to chceli poriešiť kvôli tomu, aby sa 
zlegalizovala tá stavba, ktorá tam je lebo je to tam na čierno postavená, to si povedzme tak ako je 
a teda urobiť konečne nejaký záver k tomu konečne, aby to ihrisko bolo funkčné a aby sa dali brať 
dotácie lebo Zdeno teraz je niekde a vie vybaviť nejaké prostriedky a tie prostriedky, ktorá by sme my 
za to teraz dali tak sa dokážu tými dotáciami dostať naspäť, cez futbal do obci ale to je hej, možno, 
dobre, hej, teraz by ma zaujímalo tvoje riešenie, že ako teraz toto ideme doriešiť  
Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja vám poviem jednu jedinú vec kvôli čomu som to napadol, ako sto 
šesťdesiat päť euro za hektár je absolútne nereálna suma a zakladáme tak, by som povedal 
nebezpečný precedens, tak obrovsky nebezpečný precedens, prosím vás kto si z vás v extraviláne 
predá v extraviláne za sto šesťdesiat euro nech sa postaví, ako to je nonsens, ako tá suma nemôže byť 
taká 
Ing. Marián Benka – ja som sa postavil, tak viete aké sú trhové ceny za trvalý trávnatý porast 
Ing. Peter Sedláček – ja neviem 
Ing. Pavel Zajac – pán Benka, ja navrhujem jednu jedinú vec 
Ing. Marián Benka – ja sa pýtam, aká je trhová cena za hektár trvalých trávnych porastov ani nie ornej 
pôdy, trvalých trávnych porastov  
Ing. Peter Sedláček – koľko 
Peter Kováč – 0,016 oficiálne  
Ing. Marián Benka – oficiálna, znalecká, trhová vychádza na niečo okolo 0,02, tak dvadsať centov tak, 
dvadsať centov za hektár pán farár, keď nám predkladal riešenie, preto sa pýtam, prečo ste tam 
nepriložili to vyčíslenie, do tej žiadosti, preto že tam zastupiteľstvo ....na tom  že pán farár predložil 
riešenie kde ponúkol ďaleko vyššiu cenu za hektár, niekde okolo 0,44 alebo 0,48 teraz neviem presne, 
treba to vypočítať,  a povedalo sa, maximálna hranica koľko by bolo zamenené v extraviláne, pánu bohu 
za chrbtom, ktorý sa prilepil k pozemkom, ktoré má farnosť a bolo by to za ďaleko vyššiu trhovú cenu 
ako je v extraviláne ponúkaná trhová cena  hocikým, kto ponúka na predaj alebo nákup, na druhej 
strane spýtam sa, aká je trhová cena za meter štvorcový pozemku v intraviláne v Ľubietovej, a teraz 
nám to povedzte, inzeráty v novinách je to jedno či na výstavbu alebo nie na výstavbu, ale povedzte za 
čo sa predáva meter štvorcový v Ľubietovej  
Ing. Kamil Kordík – vy viete, ja neviem 
Ing. Marián Benka – ja viem,  
Peter Kováč – dvadsať päť euro, tridsať euro 
Ing. Marián Benka – až šesťdesiat  
Ing. Kamil Kordík – a za ihrisko by ste ho dali, za ihrisko by ste ho dali  
Ing. Marián Benka - ............... 
Ing. Kamil Kordík – za meter štvorcový, by ste ho dali  
Ing. Marián Benka – za ihrisko bola počítaná cena päť euro za meter štvorcový  
Ing. Kamil Kordík – pýtam sa pán Benka, či by ste osobne dali tridsať euro za ihrisko za meter štvorcový  
Ing. Marián Benka – nie, cena bola stanovená, znalecká cena podľa zákona a podľa vyhlášky  
Ing. Kamil Kordík – pýtam sa posledné, vy  by ste brali, dali by ste tridsať euro na ihrisku za meter 
štvorcový 
Ing. Marián Benka – ja sa opýtam,  
Ing. Kamil Kordík – pozor,  
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Ing. Marián Benka – ja sa opýtam za koľko vykupuje obec pôdu, predáva obec pôdu v Ľubietovej 
Ing. Kamil Kordík – dobre, nemám sa o čom baviť teraz momentálne, keď neviete odpovedať na moju 
otázku 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás po jednom, za radom 
Peter Kováč – prečo ty chceš teraz takúto odpoveď  
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, po jednom 
Mgr. Martin Uhrík – môžem ešte  
Ing. Marián Benka – nech to obec predá za päť euro a ja to kúpim, za päť euro kúpim celé ihrisko, tá 
cena je za päť euro 
Mgr. Martin Uhrík – ja to dám za tých päť euro 
Ing. Kamil Kordík – veď dobre ale ja pýtam o tých cenách , lebo stále nechápem, aká je cena malo by 
sa naviazať na cenu, ktorú dávate vy, ktorú chce starosta a spravte výsledok, ten rozdiel 
Peter Kováč - my len to, na margo  
Ing. Kamil Kordík – prečo stále napádaš 
Ing. Marián Benka – veď tá cena je päť euro  
Ing. Kamil Kordík – nechajte tak 
Ing. Marián Benka – veď tá cena je stále päť euro  
Ing. Kamil Kordík – päť euro za meter 
Ing. Marián Benka – päť euro za meter štvorcový  
Ing. Pavel Zajac – ale pozor, polovica sa vypláca v peniazoch a polovica sa vypláca v pozemku 
Peter Kováč – vieš dobre, že sme nechceli dať 
Ing. Pavel Zajac – to je štyri celé štyri násobok pozemku 
Peter Kováč – ale vieš dobre, že sme s tým nesúhlasili, že sme nechceli vymieňať pozemok, že sme 
s tým zápasili, že čo a ako to poriešiť, lebo 
Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja si osobne myslím, že skrátka obec za to platí dvakrát tak to je môj 
osobný názor 
Peter Kováč – ja si to tiež myslím 
 Ing. Pavel Zajac - tým že štyri celé štyri násobok podľa mňa úplne bude stačiť za zo a ja hovorím, ja 
nemám problém keď povie obecné zastupiteľstvo a povie, dobre, desať tisíc dáme cirkvi na opravu 
kostola a toľko isto dajme evanjelickej cirkvi ja nemám s tým vôbec žiadny problém, nemám s tým 
žiadny problém 
Ing. Marián Benka – a nemáte vôbec  problém s tým koľko dala obec do čiernych stavieb ktoré sú na 
tom ihrisku 
Ing. Pavel Zajac – pán Benka ja mám veľmi dobrú predstavu o tom a druhá vec je tá, je to presne o tom 
vydieraní ako to má súvis tým, že ako teda sme s našimi čiernymi stavbami navýšili pozemok cirkvi, 
hotovo 
Ing. Kamil Kordík – áno, toto je pravda 
Ing. Marián Benka – lebo práve  v tomto smere cirkev sa snažila byť v ústrety aby sa to v kľude a v  
Ing. Pavel Zajac – pán Benka viete, že ja chodím do kostola, vôbec s tým nemám nijaký problém, 
a svojim spôsobom nedeľná kázeň pána farára mi iba pridala poslať tento list, lebo skrátka si myslím, že 
je to nespravodlivé voči obci, ja som tu štatutár obce a skrátka si myslím, že je to voči nám 
nespravodlivé, a je mi jedno že môžu ľudia v tom kostole na mňa aj pľuť, je mi to jedno lebo skrátka si 
myslím, že je to nespravodlivé, a keď hovorím  keď poviete, že teda áno, chceme, cirkev ešte za to 
niečo chce ale nerobme to tým štýlom, že vyrobíme obrovskú sumu za pozemok a povieme akože je to 
za pozemok, nie spravme nejakú reálnu sumu vymeň toto, toto a toto a ak poviete  že odškodnenie 
cirkvi bude toľko a toľko tak to dajme ako odškodnenie cirkvi, ale nie cena pozemku 
Peter Kováč – ale toto sme riešili na tom zastupiteľstve, že nesúhlasíme s výmenou toho pozemku že či 
nechcú dáko ináč to riešiť alebo čo 
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Ing. Pavel Zajac – ale Peter veď ja ako nemám problém, poviete že teraz štyri celé štyri násobok ideme 
vymeniť za 3396 metrov štvorcových ale osem tisíc neviem čo koľko to bude odškodnenie cirkvi, nie 
cena pozemku 
Mgr. Martin Uhrík – pán starosta, vy ste osobne napísali list  kde ste mi ponúkli pozemky v extraviláne 
aby sme si teda vybrali 
Ing. Pavel Zajac – áno 
Mgr. Martin Uhrík – a my sme urobili ústupok v tom, keďže obecné zastupiteľstvo povedalo že je to 
veľká výmera tak my sme sa teda dohodli, že budeme teda brať len polovicu vyplatené vo financiách, 
dobre my sme urobili ústupok, lebo my sme chceli urobiť aby bola adekvátna zámena pôda za pôdu  
Ing. Pavel Zajac – ale pán farár, ja vám vravím 
Mgr. Martin Uhrík – tak ste mi mali, mali ste mi pán starosta ponúknuť pozemok v intraviláne, čo ste 
neurobili, ja som z toho vychádzal, ak keď ste mi  niečo napísali tak zrazu ste začali niečo meniť hru 
Ing. Pavel Zajac – vôbec nie 
Mgr. Martin Uhrík – ale áno, keď sme boli robiť znalecký posudok s pánom inžinierom Bugárom naraz 
ste ma tuto zastavili a naraz pozemok, ktorý ste pred tým neschválili ste mi začali, že už to obecné 
zastupiteľstvo schválilo, veď ale vy meníte za pochodu za pochodu nejaké tie  
Ing. Pavel Zajac – pán farár, jediné čo tam píšem v tom liste  
Mgr. Martin Uhrík – ja toto prenechám právnej kancelárii  
Ing. Pavel Zajac – v poriadku a stretneme sa na súde, lebo podľa mňa by to bolo najideálnejšie, keby 
súd určil cenu, nech súd určí tú cenu a ja ju zaplatím 
Ing. Marián Benka – ale súd nebude určovať cenu,  
Mgr. Martin Uhrík – ja som v dobrej viere dal vypracovať súdno-znalecké posudky  
Ing. Pavel Zajac – pán farár, zdá sa vám normálne aby rozdiel v znaleckom posudku medzi ihriskom 
a hocikde v Ľubietovej bol tristo šesť násobok, čo máte parcelu na 
Ing. Marián Benka – ale na to je zákon, pre boha 
Ing. Pavel Zajac – ako 
Ing. Marián Benka – na to je zákon  
Ing. Pavel Zajac – aký zákon 
Peter Kováč – Paľo a ty si aký pozemok ponúkal 
Ing. Pavel Zajac – ešte raz vám poviem, ja som  tam doložil znalecký posudok, ktorý hovorí že hneď 
susedná parcela stojí 2,44 ja tiež mám znalecký posudok  
Peter Kováč – dobre, ale pánovi farárovi si aký si aký pozemok, tých šesť pozemkov ponúkal  
Ing. Pavel Zajac – tam sú 
Peter Kováč – a tie boli za akú cenu 
Ing. Pavel Zajac – ale veď na tie sme sa nedohodli 
Mgr. Martin Uhrík – akože nie, veď vy ste so mnou boli fyzicky na tom pozemku, sme tam boli štyria  
Ing. Pavel Zajac – ale vy ste mi vtedy nepovedali, že ktorý pozemok chcete 
Mgr. Martin Uhrík – ako že nie, do týždňa som vám napísal dopis a medzi tým ste dali ešte na ten 
pozemok urobiť geometrický plán, tak nezavádzajte pán Zajac  
Peter Kováč – tak potom čo o čom sa tu bavíme  
Mgr. Martin Uhrík – takto sa to nedá, vy to meníte  
Ing. Pavel zajac – Paľo Šimun 
Pavol Šimun – ja by som povedal niečo celkom iné, pekne si to tam na tú prokuratúru napísal a ja, keby 
som bol tým prokurátorom tak ja by som sa ťa spýtal, keď si taký veľký štatutár obce a obhajuješ záujmy 
tejto obce prečo si nesplnil uznesenie, ktoré prijalo obecné zastupiteľstvo v roku dvetisíc trinásť kde 
bola odsúhlasená suma ktorú teraz navrhuješ,  
Ing. Pavel Zajac - ktorá  
Pavol Šimun – ktorá, to sa pýtaš ty mňa, ty štatutár, ktorý bojuje za práva obce tých osem tisíc, čo tam 
bolo, presne ktoré teraz vykrikuješ, prečo neboli zaplatené, prečo si nesplnil uznesenie obecného 
zastupiteľstva, ty si prvý porušil zákon,  
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Ing. Pavel Zajac – ale však ti hovorím, že pán 
Pavol Šimun – porušil si zákon, povedz mi prečo si nesplnil uznesenie, veď si to podpísal ale si to 
nevykonal 
Mgr. Martin Uhrík – a čo je na tom zle 
Pavol Šimun – nič, prečo si ho nevykonal, vysvetli teraz všetkým prečo si nevykonal to uznesenie  
Ing. Kamil Kordík – počúvajte 
Pavol Šimun – prečo si nevykonal to uznesenie  
Ing. Pavel Zajac – ja to napíšem 
Ing. Kamil Kordík – môžem teraz ja, ja si pamätám  
Ing. Pavel Zajac – lebo mi cirkev povedala, že skrátka ona tie peniaze nechce 
Pavol Šimun – vtedy, ukáž ten list, ukáž ho teraz Paľo, vyber ho v tomto momente ho ukáž, čo nám 
ukážeš 
Ing. Kamil Kordík – môžem do toho vstúpiť, Paľo počkaj, pamätám si keď som bol ešte v zastupiteľstve 
a riešil sa tento problém a bolo tam vždycky stanovené na odpredaj neviem, kto teraz prišiel s výmenou 
pozemkov lebo vždy sa jednalo o tom, že za peniaze sa odkúpi ihrisko, čo, momentík, čiže teraz zrazu 
ste riešili niečo, že chcete ešte aj pôdu a chcete ešte aj peniaze, vždycky  to bolo definované za 
peniaze 
Pavol Šimun – poviem ti jednoducho, zmenila sa filozofia biskupstva a vzťahu k majetku, rozhodli sa, že 
nebudú predávať,  
Ing. Kamil Kordík – rozhodli sa, že nepredávajú ale predávajú keď chcú aj peniaze  keď sme jednali, 
neviem ktorý pán farár tam bol a bola dohodnutá suma ktorú tam majú 
Pavol Šimun – áno, aj ste to odsúhlasili 
Ing. Kamil Kordík – áno, tá sa dohodla a mali to odsúhlasené, ja sa čudujem, že máte ešte požiadavku 
výmenu pôdy, kde pán Benka vám teraz vehementne drží palce lebo podľa mňa ste asi v jednom 
košiari, ale toto nie je reálne vy musíte si stanoviť, tak dohodnite si päť euro ako hovoríte že dáte päť 
euro za ihrisko tak to kúpte od nich a predajte obci a bude to dobre, spravte to keď raz bola cena 
dohodnutá a odskočila katolícka cirkev od toho lebo ona chcela majetky to bola reálna cena stanovená, 
pán Benka troška sa musíte, nie takto to riešiť, hej, tak sa mi zdá, že jednostranne 
Ing. Pavel Zajac – poprosím, pán farár 
Mgr. Martin Uhrík – tak po prvé, zmenila sa aj farská rada, zmenil sa aj štatutár a zmenila sa aj filozofia 
narábania s pozemkami lebo my sme sa, lebo my sme si začali robiť poriadok v korporácii toho fondu 
pôdneho a jednoducho sme sa rozhodli, že nemôžeme ísť cestou, že budeme len rozpredávať pozemky 
lebo tá pôda bola daná farnosti na obhospodarovanie preto aby sa udržal chod kostola aby sa napríklad 
udržal chod fary lebo sa nedá zo zvončeka jednoducho vyživiť ten kostol a jednoducho z hospodárenia 
z tej pôdy a jednoducho to takto bolo aj v minulosti sa dával ten kostol do poriadku aby bol aspoň aspoň 
troška, a keď sa tam idete pozrieť tak myslím si, že za sedem rokov sa toho v tom kostole strašne veľa 
stále sa pokračuje  sa a snažíme sa ho dávať do poriadku, po prvé, je to národná kultúrna pamiatka 
a nie je to jednoduché dávať to do poriadku  
Ing. Kamil Kordík – nechajme kostol sme na ihrisku 
Mgr. Martin Uhrík – ale ja vám len chcem vysvetliť, že tá pôda,  že my si nemôžeme dovoliť pôdu 
rozpredávať a preto sme sa a preto vlastne farská rada sa rozhodla, nová farská rada, že nebudeme 
rozpredávať pôdny fond, ale ak tak sa bude zamieňať, aby ten pôdny fond stále zostal a vďaka nemu sa 
dá udržať aj vlastne chod toho kostola 
Ing. Kamil Kordík - .doba sa nemí, lebo ja som bol na sedeniach kde sa ešte vehementne farská rada 
ponúkala 
Mgr. Martin Uhrík – ale zmenila sa farská rada, ale ja som tu nebol, za mňa ste nerokovali s farskou 
radou 
Ing. Kamíl Kordík -  vtedy sa rokovalo a bolo to za hotové 
Pavol Šimun – Kamil, spravila sa chyba, peniaze sa dohodli a nevyplatilo sa a Paľo to nevysvetlil, prečo 
sa to nevyplatilo  
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Ing. Peter Sedláček – a prečo 
Mgr. Martin Uhrík – mne napríklad nikdy neprišlo z obecného zastupiteľstva, nikdy mi neprišlo 
vyjadrenie, napríklad ani na tú žiadosť ktorú písal predošlí pán farár ja som dostal od neho informáciu, 
že sa nerozhodlo, tak isto potom mi pán starosta ponúkol nejakú sumu a ja som vtedy ešte nebol známy 
vo veci pozemkov ja som bol nový, ja som sa do toho musel dostať hovoril vtedy o ..........tak som to 
napísal, ale ja som nikdy od neho nejaký list oficiálny o tom, že toto a toto bolo nejako rozhodnuté 
Ing. Kamil Kordík – to je vecou tu úradu 
Mgr. Martin Uhrík – no dobre ale na základe toho, že sme nemali žiadnu odozvu tak som sa snažil riešiť 
ďalšie riešenie  
Ing. Kamil Kordík – ja viem čo bolo, čo sme tu riešili dohodla sa suma, malo sa to vyplatiť že to skončilo 
ako to skončilo to je druhá vec, ide mi teraz o to, že my teraz tu ponúkame podľa toho čo ja tu vidím na 
čom pán Benka vehementne pracuje adekvátne je veľký pomer k tomu, čo je hodnota toho, toto je 
nereálne 
Ing. Marián Benka – pán Kordík 
Mgr. Martin Uhrík – akože nereálne 
Ing. Kamil Kordík – toto je extravilán a ihrisko by bolo zarastené    
Ing. Pavel Zajac -  prosím vás, skúste  po jednom, bude sa ťažko písať zápisnica  
Ing. Kamil Kordík – dobre, nechajte tak, ale  
Mgr. Martin Uhrík – chcete povedať, že súdny znalec, ktorý písal  znalecké posudky, že to urobil zle, ja 
mu dôveruje 
Ing. Kamil Kordík – reálne čo je suma, bola odsúhlasená, dohodnutá a nevyplatila sa a mohlo to byť 
v poriadku  
Mgr. Martin Uhrík – pozor, odvolávam sa na súdno-znalecké posudky 
Ing. Kamíl Kordík – vy za to  nemôžete, ale jednoznačná vec je z tohto čo som tu zachytil je 
vehementne nepomer voči tomu čo sa ponúka, za čo vlastne obec, čo chcete od obci aby vám dala za 
tú pôdu, toto je nepomer a veľký nepomer,  
Ing. Pavel Zajac – pán farár nech sa páči 
Mgr. Martin Uhrík – spravili ste geometrický plán na ihrisko, ostatné bolo ečko, my sme si to previedli na 
cečko a tým sme sa smažili vysporiadať veci, hej, ja si myslím, že sme ako vlastníci zodpovedne 
pristúpili zodpovedne k správe svojho majetku, tak isto sa mi nepáči, že pán starosta dal vecné 
bremeno na prístupovú cestu ja som ju schválne podelil kvôli tomu aby sme mali prístupovú cestu na 
náš pozemok ktorý tam hneď vedľa susedí,  
Ing. Kamil Kordík – dobre, poďme ďalej  
Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, nech sa páči 
Zora Garajová – ja sa chcem opýtať že predpokladám, že pán inžinier Rafaj robil vám ohodnotenie ako 
vám aj robieva podľa toho ako chcete, napríklad už som to tu aj hovorila, pred Vôdkou kde sa zosunul 
dom Ondrejkovie, pamätáš, ako deti sme sa tam chodili pozerať, keď bol takýto naklonený až sa zrútil 
a ten pozemok ste predali pani Šofraníková či ako, Janovčíkovej Mirovej nebohého dcére ste predali po 
desať či dokonca po dvanásť euro ako prišli ste k tej cene, predávate desať, dvanásť euro ale tu ste si 
určili cenu dve eurá, tam ma zaujala v tej odpovedi pánovi farárovi  jedna veta, kde ste, nájdite ju prosí 
vás, môžete ju zacitovať, že kde sa hovorí, že oboznámení boli všetci majitelia pozemkov o kúpe, no 
klamete, nie je to pravda do tejto sekundy nikto z našej rodiny nebol oslovení že chcete kúpiť pozemky, 
nikto, vy si musíte uvedomiť pán Zajac že vy ste úradná osoba a máte jednať úradne, úradne 
vonkoncom ste nás neoslovili ani ústne, ja len čo tu počúvam,  
Mgr. Martin Uhrík  – lenže vysporiadať pozemky iniciatívu  mala  vždycky farnosť, my, mám o tom aj 
listy, nikdy mi neprišla ako iniciatíva listová, žeby ste vy ako z obce a žeby ste vy ponúkli nejaké 
riešenie a žeby sa to riešilo, my sme vždy len na základe, my sme len navrhovali, stále sa navrhovalo  
z našej nejaké riešenie a my sme nemali  nejaké, nejaké listové vyjadrenie 
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Ing. Kamil Kordík – bolo riešenie, ja som tam bol, ešte takto aby som ja dokončil, aby to nešlo ďalej, 
stanovte cenu ja by som navrhol, stanovte si cenu, to je jedno za meter štvorcový a odkúpte to za 
hotovú cenu a nevymieňajte tam pozemky a hotovo 
Pavol Šimun – Kamil ale toto sa urobilo ale cirkev povedala že ona peniaze za toto nechce  
Peter Kováč – že na toto nepristúpia  
Zora Garajová – cirkev nechce, my chceme  
Pavol Šimun – prišli s návrhom za polovičku, to je jediný kompromis, pozri sa tak to, čo sme prijali 
minule a dohodli sme sa pán farár spravil geometrák, keby sme neboli tvrdohlavý a dneska to uzavreli 
futbalisti môžu dať žiadosť a môžu dostať štyridsať tisíc na chod ihriska a takto dostanú pepiere, 
dostanú hovno a budeme spokojní  
Zora Garajová – no ešte som neskončila, môžem pokračovať čiže neboli sme oslovený, ja som si to 
predstavovala tak, stále tu počúvam o ihrisku, nikto nás neoslovuje, predstavovala som si to tak, že 
zvoláte, tak ako tam píšete v tej vete, tam oslovíte majiteľov pozemkov a poďme sa dohodnúť na cene 
a toto by nebol ten problém, lenže vy ste si určili s tým Rafajom, inžinierom Rafajom cenu dve eurá 
v novinách obecných ste písali, že Demeterová predala za dve eurá to som sa dočítala v novinách, no 
potom hovorím aj ostatným majiteľom pozemkov, dohodnime sa na cene, za čo to, no, no  keď nie tak 
nie   sa nedohodlo a teraz sú tieto problémy, férové jednanie by bolo, keby sa dohodlo spoločne na 
cene ako mate predstavu majitelia pozemkov, za čo by sa to malo predať 
Ing. Kamil Kordík – keby sa to bolo vyplatilo mohol byť pokoj 
Zora Garajová – a hovorím, keď sa predávalo tam za desať euro  
Ing. Pavel Zajac – sa hlási pani Resutíková, nech sa páči  
Katarína Resutíková Mandyčevská – no ja sa chcem spýtať pána Kordíka či vie o tom, že ten dotknutý 
obecný pozemok, ktorý sa má dať ako polovičná náhrada za cirkevný pozemok či viete o tom, že má 
jedna celá štyri hektára a je ocenený na osem tisíc päťsto eur 
Ing. Kamil Kordík – neviem, neviem ja neviem ani ktorý to je   
Katarína Resutíková Mandyčevská – ten pozemok je ocenený na osem tisíc päťsto eur, cirkev povedala 
áno, tento pozemok jedna celá štyri hektára má pre nás hodnotu osem tisíc päťsto eur a berieme to ako 
polovicu náhrady za  
Ing. Kamil Kordík – neviem, o ktorý sa jedná ja len viem to, že dakedy sme sa bavili o sume, ktorá bola 
jednoznačne daná 
Katarína Resutíková Mandyčevská – ten pozemok je ocenený na osem tisíc päťsto eur, cirkev povedala 
áno, tento pozemok jedna celá štyri hektára má pre nás hodnotu osem tisíc päťsto eur a berieme to ako 
polovicu náhrady za samotné ihrisko  
Ing. Kamil Kordík – a nehovorilo sa že chcú ešte aj pozemky  
Katarína Resutíková Mandyčevská – pozemok jedna celá štyri hektára a s veľmi ťažkým prístupom 
Ing. Kamil Kordík – dobre, ešte raz hovorím neboli vtedy definované že ešte chcú aj pozemky to bolo 
dakedy 
Peter Kováč – vtedy to bolo  tak, ale 
Ing. Pavel Zajac – inžinier Sedláček 
Ing. Peter Sedláček – ja nechcem rečniť o tom, ale povedal som to už niekoľkokrát a poviem to dnes 
poslednýkrát, teraz zbytočne špekulujeme a zbytočne sa tu prieme čo je dobre takto alebo takto, ja som 
vyjadril názor, že spravodlivé to v živote nebude, pretože od dvetisíc jedenásteho, dvanásteho roku  keď 
sa nekonalo, keď sa neodpisovalo na požiadavky, keď sa proste písomne nedala nejaká dohoda a tá 
dohoda sa nesplnila, jednoducho situáciou sme boli dotlačený do tohto stavu ktorý je teraz myslím si že 
nie len mojou snahou ale všetkých poslancov je aby sa už konečne čiernym stavbám a konečne 
pozemku  na ihrisku konečne koniec no a tým pádom , vypriadajme sa s cirkvou bohužiaľ je to tak ako 
to je, a iná cesta už teraz nie je čiže do tohto sme boli dotlačení v dvetisíc devätnástom sme povedali, 
vysporiadajme to, preto že tie aktivity ktoré tam chcú byť – nedostaneme na to peniaze, pretože sú tam 
čierne stavby, nie je to náš pozemok lebo sme stavali na cudzom, jednoducho  okolnosťami od toho 
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dvetisícjedenásteho roku po dnes sme boli donútení a pritlačení na to aby sme spravili takúto dohodu je 
snaha všetkých poslancov, myslím si, vysporiadať sa takto, myslím si že korektne 
Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pani Garajová 
Zora Garajová – ešte sa chcem opýtať, pán starosta, že prečo ste nám zablokovali tie pozemky 
Ing. Pavel Zajac – mám zo zákona na to právo,  
Zora Garajová – máte právo a nemáte právo nás aj osloviť že idete s naším majetkom toto robiť 
Ing. Pavel Zajac – pani Garajová je,  existuje  zákon  66 a skrátka mám na to právo  
Zora Garajová – a my máme právo na to aby ste nám dali jednorazovú odmenu, no lenže pred tromi 
rokmi som písala žiadosť, keď sme zistili, že ste nám to zablokovali, dali sme žiadosť na odmenu 
jednorazovú, dodnes  sme nedostali, keď som ja bola v Dudinciach  na liečení, sesternica mi volá, 
dostala som mail od vášho starostu, pýta číslo účtu ide nám poslať odškodnenie za zablokovanie, 
dodnes, neviem kde peniaze blúdia, dodnes sme nedostali 
Ing. Pavel Zajac – pani Resutíková 
Katarína Resutíková Mandyčevská – ja chcem povedať ešte k tomu, tak pán Kordík vraví, že pozemok 
má teraz oveľa vyššiu hodnotu, ale cirkev o to ani nežiadala aby sa ten pozemok nejako menil, cirkvi bol 
odobraný, cirkev to ani nepovolila ani nesúhlasila s tým, nemohla to nijako ovplyvniť, to je ako keď ja 
mám lúku na kopci súkromne hospodáriaci roľník ju bez môjho vedomia obrába, vybagroval si ju, 
vyčistil si ju, mulčuje ju, hnojí ju, stará sa o ňu a teraz  i povie, že on mi ju nedá kosiť pretože on do toho 
niečo vrazil, že má v tom svoje peniaze a preto mi ju nedá kosiť, ale ja som ho o to neprosila ani som 
mu to nepovolila a ja si myslím, že toto je to isté, cirkev nemala vplyv na to čo sa s tým pozemkom dialo 
a ako sa zvýšila jeho hodnota  
Ing. Kamil Kordík – netočme to, máme na to svoj názor a rešpektujem ho ale musíme ísť do reálneho 
stavu, ja stále hovorím, treba to vysporiadať čo bolo bolo  
Mgr. Martin Uhrík – ale nám sa stala krivda,  
Ing. Kamil Kordík – stále nechápete prečo som vystúpil, raz sme sa o tom bavili na, neviem kedy to bolo 
na zastupiteľstvách, riešili sme túto situáciu asi aj s farskou radou sa to riešilo pozemky, si pamätám, 
veľmi dobre, bol som tam vtedy ide mi o to, že sa tu menia podmienky, podmienky ktoré boli dané za 
sumu mne je to jedno, či bude desať, päť spravte tomu záver odsúhlaste to a  odkúpte to problém je 
v tom, počkaj, teraz ja hovorím, problém je v tom, že cirkev prišla teraz s tým, že chce ešte pozemky, 
tam je problém, tam nastanú, nechcem povedať čo, aby som nebol neslušný, tam sme sa dohodli na 
sume, tá bola odsúhlasená malo sa to riešiť, kde a prečo to skončilo, neviem, ale už to bolo dané, už to 
bolo ..........mňa to nezaujíma ale bola jednostranne postavená suma za meter štvorcový pôdy 
Katarína Resutíková Mandyčevská – aj je teraz 
Ing. Kamil Kordík  - je ale je to niečo inšie, takže toto ma naštvalo na tom, že bavíme sa o niečom, čo 
bolo odsúhlasené a znova to naparujete a znova sa to naparuje, hej, ja teraz neviem aké to je, nikde 
som nebol, či to je hektár pôdy tam hore alebo tam budú pestovať ja neviem čo, to je jedno, je to nejaká 
hodnota, ak súhlasíte, že im to dáte máte na to plné právo, tak to odsúhlaste v tejto chvíli,  len to dajte 
do poriadku bolo to už dané do poriadku za mojej éry len to nedal do poriadku starosta ten to mal 
dotiahnuť, cirkev si medzi tým zasa dala hlavu inde a požaduje dačo viac vieme prečo, a takto to ide 
ďalej a o päť rokov budú k tomu ešte niečo iné chcieť, ja som pracoval v iných podmienkach s takouto 
akciou v cirkvi a viem ako to bolo a s inými úradníkmi,  tak rýchlo to dajte dokopy lebo  
Ing. Pavel Zajac – Paľo Šimun 
Pavol Šimun – to bol náš cieľ, to bol náš cieľ, bol tam aj iný problém okrem toho, že sme porušili ústavu 
a že sme stavali na cudzích pozemkoch, porušili sme súkromné vlastníctvo, ktoré zaručuje ústava, to je 
prvé, čo ako štatutár prvý mal strážiť, ale asi on tomu nerozumie, to je jedna vec a druhá vec nám visí 
takto desať tisíc v lufte v účtovníctve, za to, čo sme tam vybudovali, lebo my sme to potom nezhodnotili, 
my sme ho znehodnotili, lebo tých desať tisíc  nemôžeme ani povedať, že sme ich tam dali lebo  
nemáme na to žiaden papier, tie peniaze sú nezaúčtované, tie sú tuto takto v lufte 
Ing. Kamil Kordík – ja viem ako to bolo, Chebeň povedal že sa ide kopať elektrika, kanál 
Pavol Šimun - ale to nebolo za Chebeňa, s tým nemal Libor nič spoločné  
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Ing. Kamil Kordík – ale by  
Ing. Pavel Zajac – pán Benka, pán Kováč 
Ing. Marián Benka  - ja by som doplnil, to rozhodnutie zastupiteľstva bralo do úvahy dopad na obecný 
rozpočet čo sa týka kešflou   bralo do úvahy aj ekonomiku hodnotu nájmu pôdy na ročnej  báze koľko 
získame za predaj jedného hektára pôdy a bralo do úvahy aj to že pán farár ponúkol trhové ceny za 
trvalý trávny porast, ktorá je ešte ďaleko aj ocenená drevina navyše, čiže my sme nešli do toho aby sme 
vyhodili peniaze za päť euro za meter štvorcový, ale hľadali sme riešenie a prijali sme návrh pána farára 
v tom smere, že tá cena bola nižšia, nižší dopad na rozpočet, tu riešime veci, kde desaťtisíce lietajú 
hore dole, hej, a nedaj bože dať pravdu a preto je a dôvod, prečo chcem ja  rokovanie o návrhu 
rozpočtu posunúť na ďalšie rokovanie aby sme prišli na to kde sa plytvajú peniaze a kde sa míňajú  
peniaze obce 
Ing. Kamil Kordík – toto sme tu päť rokov riešili  
Ing. Marián Benka – ale to sa rieši stále, ale proste prístup tejto výmeny bol postavený v tom aby sa 
vyriešila konečne situácia aby to nemalo vysokánsky vplyv na rozpočet obce a aby sme zabezpečili to, 
že môžeme konečne zlegalizovať stavbu čiernu, ktorú za minulé obdobie tam narástla 
Ing. Kamil Kordík – dobre, pán Benka všetko je mi jasné dajte to do poriadku čím skorej, tým lepšie aby 
sa to už skončilo  
Ing. Marián Benka -  bolo rozhodnutie zastupiteľstva, ktoré nebolo podpísané kde sme to odsúhlasili, 
bolo ďalšie rozhodnutie zastupiteľstva kde sme to znova jednohlasne odsúhlasili ...........občania, ako 
pán starosta a do dnešného dňa sa riešia kroky na to aby sa to neuskutočnilo, to čo rozhodlo obecné 
zastupiteľstvo,  
Ing. Kamil Kordík – to som zažil 
Ing. Marián Benka  - to máme teraz tu pravdu, ten list bol čítaný, ja neviem, ja sa len opýtam, kedy 
dôjde k výkonu aby sa táto transakcia zúčtovala podľa toho ako obecné zastupiteľstvo rozhodlo a pokiaľ 
ste to  vy takto zmanipulovali, tak prokurátor nemá korektné údaje o prepočte bežnej ceny, trhovej cena 
a znaleckých cien, ktoré boli v liste, ktoré napísal pán farár  
Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pán Kováč 
Peter Kováč – no, ja som to už chcel len zhrnúť, už konečne, proste my by sme boli najradšej kúpiť to 
za hotovosť alebo za peniaze nevymieňať žiadnu pôdu, veď pán farár prišiel na začiatku vymieňať celý 
pozemok za pôdu, my sme mali problém, lebo je to proste strašne veľká plocha a to reku, na to sme 
nepristúpili, no tak potom on prišiel s tou variantov pol na pol aspoň teda aby sa to doriešilo už aby sme 
to konečne uzavreli, Zdeno ponúkol, že vie vybaviť dotácie, keď už bude väčšia časť ihriska vo 
vlastníctve obce, vieme vybaviť dotácie z futbalového zväzu tak stade si to proste vyrovnáme a proste 
a obec oveľa nepríde, teda nepríde o nič no a do tohto sme boli v podstate dotlačený to, že ste vy už 
niekedy dávno schválili že sa to má odkúpiť a keby ste to boli už odkúpili tak už sme toto ani nemuseli 
riešiť no a toto, ja som tiež nie s týmto tak isto stotožnený  
Pavol Šimun – budeme sa krútiť  donekonečna  
Ing. Kamil Kordík – nekrúťte sa s tým, je to presne tak ako je to tak ako sa neodkúpilo za sumu čo bola 
stanovená tak isto sa to zaťahuje, nevyrieši sa ani tento problém a zasa to facne a o päť rokov tu bude 
úplne iná ponuka, čiže niekde spravme, toto nepresadíte lebo pán starosta veľakrát nepodpísal 
uznesenie a súd, bohužiaľ sa nedopátrate pravdy to už sme tu veľakrát zažili  
Peter Kováč – veď preto som sa pýtal Paľa, že ako to ideme riešiť teraz ďalej 
Ing. Pavel Zajac – inžinier Peter Sedláček, podľa mňa máte vy všetci pravdu 
Ing. Peter Sedláček – poviem dva možno tri krátke fakty, o majetku obce rozhoduje obecné 
zastupiteľstvo, obecné zastupiteľstvo rozhodlo tým, že pán starosta nepodpísal uznesenie viac ako troj 
pätinovou väčšinou, jednohlasne sme uznesenie prijali znovu, to znamená že podškrtli sme to čo sme 
rozhodli pred časom, tým pádom uznesenie čo obecné zastupiteľstvo rozhodlo o majetku obce musí byť 
vykonateľné, musí byť vykonateľné, tam sa už nedá špekulovať či ho podpíšem, či ho nepodpíšem čiže 
jednoducho musí byť vykonateľné, ja sa teda pýtam kedy bude vykonateľné, pretože zo zákona musí 
byť 
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Ing. Pavel Zajac – vtedy bude vykonateľné, no však my sme zverejnili tú zámenu čo sme mali zverejniť, 
bola zverejnená, bola zverejnená tá zámena, to čo ste chceli bolo zverejnené na internetovej stránke 
obci, Zuzana Kútna spravila doklad o zverejnení a skrátka my sme to zverejnili, však ja som to 
uznesenie vykonal, dneska je na vás, ak poviete, chyťte a predajte tie pozemky za týchto podmienok, 
však bolo to zverejnené, ja som všetky tie podmienky, ktoré sa mali spraviť som splnil 
Ing. Marián Benka – čiže predloží sa geometrický plán, predloží sa kúpna zmluva a vy ju podpíšete, áno 
Ing. Pavel Zajac – ale veď vy teraz  idete zase robiť uznesenie 
Ing. Marián Benka - nejdeme 
Ing. Peter Sedláček – aké, k čomu, k čomu  
Ing. Pavel Zajac – však tak máte zmluvu o budúcej zmluve, či  
Ing. Marián Benka – kde máme zmluvu 
Ing. Peter Sedláček – kde máme zmluvu 
Ing. Pavel zajac – pán farár ju doniesol 
Pavol Šimun – kde  
Mgr. Martin Uhrík – nie, počkať  
Pavol Šimun – kde je zmluva, tam ju máš, my nemáme  
Mgr. Martin Uhrík – nie, počkať, počkať zmluva o budúcej zmluve ktorú sme preložili ešte vtedy, keď sa 
prvé uznesenie robilo tak tá zmluva o budúcej zmluve teda už nebude, bude predložená priamo zmluva 
ku geometrickému plánu, nebudeme teda naťahovať čas nebudeme písať zmluvu o budúcej zmluve, ale 
bude predložená už rovno s tým geometrickým plánom ktorý je tu, pán právnik, ktorý je  momentálne na 
dovolenke, keby bol fyzicky na tom úrade  tak tá zámenná zmluva by už bola tu na zastupiteľstve na 
stole ale žiaľ má dovolenku, nedokázal som sa   
Ing. Pavel Zajac – ale toto zastupiteľstvo predsa dokáže napísať jedno uznesenie že vymieňa 
novovzniknutú parcelu urobenú geometrickým plánom za, za zámenu za 3396 metrov štvorcových 
a plus doplatok 8591,88 eura, my sme urobili všetky podmienky, všetko sme splnili, my sme tú zámenu 
zverejnili čo minule uznesenie spravilo ja som ho druhý raz nepodpísal, my sme ho  
Mgr. Martin Uhrík – prefotíte mi to podanie na tú prokuratúru, teraz si protirečíte  s tým, čo rozprávate  
Ing. Pavel Zajac – ale pán farár to neznamená že ja s tým súhlasím, ale ja som povinný to vykonať to 
uznesenie, tak ja som to uznesenie vykonal,  
Mgr. Martin Uhrík – pozrite sa, dneska som vám predložil geometrický plán ktorý som bol zobrať, je 
overený na katastri mám šesť kusov toho geometrického plánu, jeden originál som vám dal k tomuto 
listu, ktorý bude súčasťou tej zámennej zmluvy ktorú pripraví pán právnik z biskupského úradu, ja na to 
aby som mohol podpísať zmluvu potrebujem mať povolenie otca biskupa ja a tak isto musím mať 
k zmluva povolenie farskej rady a povolenie pána dekana, jednoducho na to aby ja som mohol právne 
podpísať nejakú zmluvu to znamená že ja som požiadal biskupský úrad, právna kancelária aby 
pripravila zámennú zmluvu, pán právnik mi povedal, že už nepôjdeme cestou zmluvy o budúcej zmluve 
ale hneď sa pripraví zmluva k tomu geometrickému plánu, keďže je na dovolenke ja som s ním 
telefonoval, písal mi smsku, povedal mi, že príde až v nedeľu  z tej dovolenky, jednoducho nemám 
fyzicky teraz vám teraz predložiť tú zámennú zmluvu čiže ja musím len počkať do pondelka  
Ing. Pavel Zajac – pán farár ja vám len vysvetľujem že má obec uznesenie obecného zastupiteľstva 
o zámene pozemkov a doplatku a my zmluvu o budúcej zmluve ani zámennú zmluvu nepotrebujeme, tu 
skrátka toto zastupiteľstvo  dneska by malo spraviť uznesenie, že obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 
súhlasí s výmenou parcely KN C 1363/7 je to jeden hektár 4932 metrov štvorcových trvalo trávny porast 
za parcelu KN C 743/3 o výmere 3396 metrov štvorcových sa mi zdá, že je to ostatná plocha a doplatok 
vo výške 8591,88 eura 
Mgr. Martin Uhrík – pán starosta nezdá sa vám, že zmluvy ako také, by mali pripravovať právnici, mne 
sa zdá, že hej 
Ing. Pavel Zajac – ale ja teraz nepripravujem zmluvu ja hovorím, čo môže prijať momentálne uznesenie 
obecné zastupiteľstvo lebo skrátka toto bolo zverejnené, tá zámena bola zverejnená a tým pádom 
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hovorím keď toto takto odsúhlasia, tak zasa je na mne či to podpíšem alebo nepodpíšem, jasné že to 
nepodpíšem zasa sa o dva týždne stretneme zasa to prelomia to moje veto a bude to uznesenie platné 
Mgr. Martin Uhrík – ale ja som pán starosta ja som vás predsa v tom liste požiadal o nové alebo 
opätovné potvrdenie toho uznesenia  
Ing. Pavel Zajac – ale načo by sme ho potvrdzovali, keď to uznesenie je platné  
Mgr. Martin Uhrík – tak mi to tak napíšte  
Ing. Pavel Zajac – no tak potom, ja už nechápem, nech sa páči 
Ing. Pavel Šimun – ale na to aby sme to odsúhlasili aspoň ja, neviem ako poslanci, ja by som chcel 
vidieť pred tým tú zmluvu ako to odsúhlasíme 
Katarína Resutíková Mandyčevská – aj ja  
Mgr. Martin Uhrík – ja ju vlastne chcem predložiť vám, aby ste si ju prečítali 
Pavol Šimun – lebo my teraz niečo odsúhlasíme a potom sa v zmluve niečo spraví čo bude niečo 
celkom iné ako sa odsúhlasí a zasa sa to nezrealizuje a bude to presne ako pred desiatimi alebo 
siedmimi rokmi  
Mgr. Martin Uhrík – preto chcem tú zámennú zmluvu doniesť fyzicky pred tým podpisom aby ste si to 
prečítali, aby sa tam dotiahli veci ak tam niečo bude zle aby sa to opravilo 
Pavol Šimun – a potom sa to odsúhlasí  
Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 
Ing. Peter Sedláček – ja navrhujem, aby sme toto skončili s tým, v podstate pán farár keď donesie 
zmluvu  my budeme vlastne pokračovať v zastupiteľstve, čo sa týka tých finančných vecí a ja neviem 
tam, nie   
Pavol Šimun – ja sa ešte predsa len spýta, dobre ak si to predstavuješ takto jedna vec prečo si to 
nepripravil, keď si pripravoval obecné zastupiteľstvo, to je jedna vec a druhá vec ja sa ťa potom pýtam 
ak to takto vidíš ako vravíš načo si dával tie plomby tam, načo si ich tam dával,  
Ing. Marián Benka  - bez súhlasu zastupiteľstva 
Pavol Šimun – no, vysvetli mi 
Ing. Pavel Zajac – ja som vám to už povedal na jednom zastupiteľstve, ako ja som sa naozaj maximálne 
snažil s cirkvou nejakým spôsobom dohodnúť, ale zjavne to krátka s tou cirkvou skrátka momentálne 
stále ide to tam kde to ide, hovorím, nech sa páči, hovorím vy dneska máte právo tá plomba nebráni 
tomu, aby bola spravená kúpnopredajná, zámenná zmluva, nebráni,  
Pavol Šimun – ale bude brániť vykonaniu tej zmluvy 
Ing. Pavel Zajac – čomu, nebude brániť  
Pavol Šimun – akože nie 
Ing. Pavel Zajac -  nebude brániť 
Pavol Šimun – ako si prevedieš pozemky v onom  
Ing. Pavel Zajac – ako však je v prospech nás a my ho kupujeme, dôvod, prečo by to malo brániť 
Pavol Šimun – no keď tam majú plombu a nemôžu s ním nakladať, ako mám môžu 
Ing. Pavel Zajac – my sme účastníkom konania, my sme účastníkom zmluvy, tam by bol problém keby 
to kupoval Miško Hraško z Hornej Dolnej 
Mgr. Martin Uhrík – prosím vás stiahnite tú plombu, tie plomby všetky tri aby to bolo v poriadku, vlastne 
tie dve plomby ktoré boli na tých dvoch pozemkoch  
Zora Garajová – aj z našich pozemkov 
Mgr. Martin Uhrík – je to naozaj nefér, je to nekorektné, a prosím vás stiahnite to, tak istom ja 
nesúhlasím, my máme prístupovú cestu, my vám nikdy nebudeme brániť prístupu na ihrisko, ale my 
sme si tú cestu, dali sme si tam urobiť geometrický plán dali sme si aj tie pozemky vedľa ihriska do 
poriadku a my to máme ako prístupovú cestu a my jednoducho nesúhlasíme aby ste nám tam dávali 
plombu,  
Ing. Pavel Zajac – pán farár ako sa my dostaneme na ihrisko,  
Mgr. Martin Uhrík – nemáte problém môžeme spraviť ak chcete, môžeme spraviť  zmluvu 
Ing. Peter Sedláček – nejakú zmluvu 
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Ing. Marián Benka – vecné bremeno  
Mgr. Martin Uhrík – zmluvu, že my vám nebudeme brániť 
Ing. Kamil Kordík – už je tam plomba, je tam vecné bremeno  

- prekrikovanie, nerozumieť 
Mgr. Martin Uhrík – môžeme toto teda spraviť tak, žeby sme sadli na biskupskom úrade, poprosím pán 
starosta aby ste tam prišli, s pánom riaditeľom, s pánom právnikom a so mnou prípadne zoberte zo 
zastupiteľstva a môžeme to nejakým spôsobom vymyslieť nejako zmluvne, že nebude farnosť 
v budúcnosti brániť nejakému prístupu na to, na to ihrisko  
Ing. Marián Benka – to môže byť súčasťou kúpnopredajnej zmluvy   
Stanislav Sedláček – ale my sa vraciame do roku tisíc šesťsto  
Ing. Kamil Kordík – ideálne by to bolo, keby sa cesty odkúpili,  dali na obec to by bolo najlepšie, aby 
obec vlastnila cesty k pozemkom lebo takto keď budú súkromníci vlastniť cesty tak za chvíľu to dôjde 
tak, že niekoho pustím a niekoho nepustím, takže jednoznačne, to nie je len tu, to je, cesta, ktorá 
vznikla teraz na Záhumní, kde si niekto postavil múr, cesta ktorá ide tam poniže Procháskov tam sa 
spravila rampa, Za konečných za chvíľu sa tam predá pozemok, za chvíľu tam nebude cesta a takto 
vlastne prichádzame o možnosti dostať sa na záhrady, všetky  cesty takéto, ktoré sú by mali byť pod 
obcou 
Ing. Marián Benka - je to cesta, pán Kordík, nechajte ma dohovoriť, tu je ponúknuté zo strany farnosti 
typ, že pokiaľ obec potrebuje právo prechodu farár zriadi vecné bremeno na liste vlastníctva, že obec 
má právo prechodu cez túto cestu, prečo by mala fara predávať súkromné vlastníctvo sa spytujem, ani 
obec ho nechce predávať je to o tom, je to o dohode a vzájomnom rešpekte 
Ing. Kamil Kordík – je to vo verejnom záujme, pán Benka, hej  
Ing. Marián Benka – a verejný záujem je čo, povedzte mi, čo je verejný záujem 
Ing. Kamil Kordík – prístup k pozemkom ostatných občanov 
Ing. Marián Benka – to nie je verejný záujem,  
Ing. Kamil Kordík – nechajme to tak, to sú veci, ktoré  
Mgr. Martin Uhrík – potom už tam máme čiernu stavbu pána Filadelfiho s ktorým sa už a riešia to už 
právnici 
Ing. Kamil Kordík – nechajte to tak ale toto sú veci, ktoré  
Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, máte teda nejaký návrh, čo ideme robiť s týmto 
Pavol Zajac – áno, ako  pán farár bude mať zmluvu, nám ju pošle a na najbližšom zastupiteľstve alebo 
na dokončení ak to stihnú dovtedy a keď budeme dokončievať toto zastupiteľstvo to odsúhlasí  
Ing. Pavel Zajac – dobre 
Pavol Šimun – ja by som poprosil aby sme toto zavreli lebo tu budeme sedieť do polnoci, budeme tárať  
piato cez deviato a vyriešime makový prd 
Mgr. Martin Uhrík – ja v rámci toho žiadam o odstránenie tých plomb lebo je naozaj nefér  
Zora Garajová – ešte mám jednu otázku, že keď bude, keď teda už aj je keď predá cirkev obec väčším 
tak my už nemusíme predať aj tak dostanete dotácie ako som rozumela, keď budete väčšinový vlastník 
Pavol Šimun – nie  
Ing. Marián Benka – vďaka tým plombám asi nedostaneme  
Zora Garajová – ešte chcem povedať, povedal ste, že podľa zákona, podľa akého zákona a čo hovorí 
ten zákon, že ste plomby dali z akého dôvodu 
Ing. Pavel Zajac – idem vám to zobrať 
Zora Garajová – nie, povedzte mi to dvoma vetami prečo ste to  
Ing. Pavel Zajac – zákon 66 dáva možnosť 
Zora Garajová – to mi nič nehovorí, povedzte mi to  
Pavol Šimun – Paľo, povedz kto my máme možnosť, kto my starostovia alebo my obec  
Ing. Pavel Zajac – kompletne obec,  
Pavol Šimun – čiže obec a za obec podľa zákona 369 o obecnom zriadení o majetku rozhoduje kto  
Stanislav Sedláček – starosta 
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Pavol Šimun - obecné zastupiteľstvo, starosta je výkonný rozhodujúci je obecné zastupiteľstvo, čiže 
ukáž mi uznesenie, rozhodnutie obecného zastupiteľstva že odsúhlasilo, že na tieto pozemky je treba 
dať plombu  
Ing. Pavel Zajac – nemám také uznesenie   
Pavol Šimun – jasné, načo, lebo ty môžeš všetko, keď treba na .... 
Ing. Pavel Zajac – Paľo, skôr to vyzerá tak že ty môžeš všetko, ale dobre, nebudem sa s tebou hádať, 
lebo nechcem sa dneska hádať 
Ing. Marián Benka – no nie, ako myslím si, že keď ste už citovali toho prokurátora, list, ktorý ste napísal 
tak by ste mohli citovať aj paragraf, ktorý ste tam dali na to vecné bremeno 
Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči  
Pavol Šimun – keď ja môžem všetko ako si ty myslíš, ja som ti tridsať tisíc nepožičal z obecnej pokladni 
že aby som si spravil zábavu s manželkou  
Dagmar Zajacová – tak to je vrchol,  
Pavol  Šimun – vieš, a ešte a potom sa ešte teším z toho že o jojoj, neodhryzli si z koláča, asi nebolo 
z čoho hrýzť 
Ing. Pavel Zajac – z akého koláča 
Dagmar Zajacová – toto vysvetli Paľo 
Peter Kováč – neriešme ti blbosti a poďme ďalej, vecne 
Ing. Pavel Zajac – pán Lamper 
Ivan Lamper  – počúvajte z tých vašich debát už ...........ale moje konkrétne vec, naše konkrétne veci, 
jedná sa tu o vodu na banhof, takzvanom, a už by som rád počul od vás niečo rozumného že kedy, ako 
a za akých podmienok sa tam tá voda pripojí, nakoľko moja dcéra tam chce byt, teda dom stavať 
nakoľko je tam ešte ďalší pozemok, ktorý tiež údajne tam má byť tiež stavba, teda novostavba a ešte 
som počul aj o tretej stavbe takže teda v tom katastri, teda v tom kúte  
Ing. Kamil Kordík – na tej ceste 
Ivan Lamper – no na tej ceste, no počkaj to najprv bola naša cesta mne zobrali tam vyše metra, 
v poriadku, nech má, a teraz by so chcel na to odpoveď že čo ako  a kedy a hlavne kedy 
Pavol Šimun – no to sa pýtaš nás 
Ivan Lamper – vás, vy ste zastupiteľstvo 
Pavol Šimun – ale voda patrím stredoslovenským vodárňam  
Ivan Lamper – dobre, ale vy ste tu ako hybná páka v tejto obci a tak som zvedavý akú ........... 
Pavol Šimun – ako si pred chvíľou videl Ivan, tak nie sme hybná páka, ako si videl, nie sme hybná páka 
Ivan Lamper – veď dobre, ale by ste mali byť teda 
Peter Kováč – no a teraz aký máte problém, že čo 
Ivan Lamper – tam v kúte nie je voda, nie je tam pripojená normálna pitná voda, sme v dvadsiatom 
storočí a nie je tam normálna pitná voda 
Pavol Šimun – treba si dať žiadosť na svtak  
Ing. Pavel Zajac – ja som na stvak už tú žiadosť dal .............. 
Ivan Lamper – už rok je tá žiadosť tam  
Ing.  Pavel Zajac -  žiadosť som dal na stvak, je tam asi rok a pol ako nebolo mi v tomto smere 
vyhovené lebo skrátka mi bolo odpísané, že táto vec nebude daná do plánu stvaku, môžem ju 
zopakovať lebo do konca augusta sa podáva zase, tú istú žiadosť môžem dať  
Peter Kováč – takže my s tým nemáme veľmi čo robiť  
Ivan Lamper – no tak ale ste tu no tak načo ste tu  
Peter Kováč  – môžeme to dať na náklady obce spraviť jedine  
Ivan Lamper – pre mňa aj na náklady obce, mne je to jedno na koho, ja platím dane a my všetci platíme 
a za vodu platím stočné a  
Stanislav Sedláček – Peťo, ja som povedal Ivanovi sám, je to hanba, v tomto storočí nemať vodu na tej 
strane, to je riešilo sa to, keď som tu bol na zastupiteľstve pred šiestimi rokmi keď si povedal, že od 
Beličku sa nedá potiahnuť lebo tam je problém alebo čo, teraz som sa rozprával s chlapom, čo robí na 



 25 z 43 
 

vodárňach, nie je problém sa napojiť len treba dať oné, projekt treba dať všetko a financie a nie je 
problém, od Ľuda hore, cez záhradu Čiašovie nie je problém sa napojiť 
Ivan Lamper – nie, vedľa Potančoka 
Stanislav Sedláček – aj vedľa toho, nie je problém, že tam je vody dosť, len treba  
Pavol Šimun – počkaj, ty hovoríš o Čiašovi o ty hovoríš banhofe, to sú dva vodovody 
Stanislav Sedláček  - nie, ale cez Čiašovu záhradu od chodníka,  
Ivan Lamper – vedľa Potančoka je obecné, ja mám svoju vodu  
Stanislav Sedláček – tam nie je problém sa napojiť, tak ako sa Rosenberger napojil na vodu, hej  
Pavol Šimun  - a tam popod teba nejde voda 
Ivan Lamper  - aká voda  
Pavol Šimun – ja sa len pýtam, ja neviem, ja nespravujem stvak 
Ivan Lamper – toto sme riešili tridsať päť rokov  
Stanislav Sedláček – ja sa vás spýtam tak,  

- prekrikovanie, nerozumieť 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, postupne, po jednom 
Stanislav Sedláček – už by sa mohlo riešiť aj tá voda ak si niekto zaujme stavať, ja to nehovorím preto 
že ide tam stavať jeho dievka na to sa vy..., ale treba tam riešiť ľudí, lebo nemajú tam svoju vlastnú 
vodu, ak si môže tak si môže urobiť  
Pavol Šimun – tam celý kút nemá vodu, a ja to mám skade vedieť 
Peter Kováč – ja to tu prvýkrát počujem 
Stanislav Sedláček – ale veď sme to už tu riešili desaťkrát 
Pavol Šimun – tak ja som tu nebol 
Stanislav Sedláček – od Beličku sa nedá, tam je slabý tlak, nedá sa  
Ing. Kamil Kordík – Stano dobre, hlavne že banícky deň sa rieši za týždeň 
Stanislav Sedláček – banícky deň sa vyrieši za dva dni, tridsať tisíc keď sa požičia, dvadsať tisíc sa 
nevráti ani tridsať, v pohode 
Ing. Marian Benka – máme veľké výhrady, ale teraz musím povedať za finančnú komisiu 
a zastupiteľstvo, že sme sa bavili o tom, že práve takéto veci riešiť svojpomocne aby neboli x-krát 
navýšené cenovo a vyriešiť to tak, že sa vyčlení balík peňazí, pokiaľ budete chcieť brigádovať tak sa by 
sa mohlo pomôcť niečo spraviť  
Ivan Lamper – toto dokážeme spraviť, bager 
Stanislav Sedláček –  pán Benka, toto v záujme obci ešte nebolo, toto v záujme obce ešte nebolo, aby 
sa niečo spravilo takéto  
Peter Kováč – Paľo či Stano, ja som tu asi pol roka a toto prvý raz počujem, čiže dobre, je takáto 
požiadavka, vieme o nej, budeme ju riešiť a na prospech ľudí, no a neriešme to teraz znova  
Ivan Lamper – deväť rodín tam nemá vodu doposiaľ a bude desať, jedenásť, dvanásť 
Zora Garajová – nech sa robia veci takéto, ktoré sú pre všetkých občanov 

- prekrikovanie 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás po jednom, to sa potom nedá písať 
Ivan Lamper – vedľa Potančoka potom ponad potok alebo popod, keď vedia inde spraviť tak aj šachtu 
na dole Hron na hore Hron a v tej je kanalizácia, v tej kanalizácia potiahnuť naspak rúry a hore ulicou 
hore na banhof 
Ing. Kamil Kordík – pán starosta na toto projektová dokumentácia podľa mňa vypracovaná už bola  
Ing. Pavel Zajac – nie 
Ing. Kamil Kordík – podľa mňa, na toto už musela byť vypracovaná projektová dokumentácia 
Ing. Pavel Zajac – nie  
Ing. Kamil Kordík – na tento úsek už asi hej, lebo musí to začať projektovou dokumentáciou, nemôže sa 
tu začať stavať, čiže hej, jednoznačne treba prijať uznesenie – dať starostovi úlohu vypracovať 
projektovú dokumentáciu, lebo bez toho sa to nedá, ale mne sa zdá, že na toto už bola projektová 
dokumentácia urobená 
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Ing. Pavel Zajac – nie, vodovod jediný čo máme urobený je vlastne intenzifikácia vodných zdrojov, a to 
je Ženská dolina, Vápenica  
Ing. Kamil Kordík – a kanalizácia, tam tiež nebola vypracovaná projektová dokumentácia 
Ing. Pavel Zajac – kanál je ale nie voda 
Ing. Kamil Kordík – ale až hore, Maroš Holík si robil kanál sám, na vlastné náklady 
Ing. Pavel Zajac – áno, iba dole sa napájal na kanalizáciu, ktorá je dole pri ceste  
Ing. Kamil Kordík – to je päťdesiat metrov minimálne ale ja viem tak isto, že k nemu mala byť 
vypracovaná projektová dokumentácia ako sa má ťahať vodovod, musíte začať s tým, že prijať 
uznesenie na vypracovanie dokumentácie a začať  
Peter Kováč – no veď sa, ale teraz je ten bod kedy začíname, lebo prvý raz sa o tom dozvedám  
Ing.  Kamil Kordík – to je staré, to už je tu roky  
Peter Kováč – no ale ja som to nevedel, no ale čo sa urobilo vtedy 
Ing. Kamil Kordík – Maroš Majer sem chodil  
Peter Kováč – ale čo sa urobilo od vtedy  
Pavol Šimun  - no dobre, ale ja sa spýtam takto, naozaj to máme my ako zafinancovať  
Stanislav Sedláček – od Beličku sa nemohlo napojiť, nikto to neriešil na obci, od Beličku sa nemohlo 
napojiť bol nízky tlak, nemohlo sa napojiť, dosť, tým to haslo, to takto na zastupiteľstve prešlo, končíme, 
dobre  
Ing. Marián Benka – tak to aj bolo 
Ing. Pavel Zajac – nie, bola alternatíva nie od Beličku, bola alternatíva tade od Jana Korytára tade popri 
potoku   
Stanislav Sedláček – od Korytára sa nedalo 
Ing. Pavel Zajac – práve tam je skrátka tá vetva tak slabý tlak že tam by muselo byť spravené 
dotláčanie alebo niečo by tam muselo byť urobené,  
Stanislav Sedláček – ale na zastupiteľstve, tu bolo, že či sa to nedá od Beličku robiť, povedal si nie, 
povedal si nie, nedá sa 
Ing. Pavel Zajac – však je to ďaleko  
Stanislav Sedláček – no tak ďaleko, ale chcel si riešiť niečo keď tu ti povie niekto že dá sa riešiť  
Ing. Pavel Zajac – ale veď, Stano veď sme to s Ivanom prechádzali, veď v prvom rade si musíš sadnúť 
na mapu, našli sme cestu kadiaľ vlastne je obecná parcela až k potoku, toto sme našli,  
Stanislav Sedláček – Pali dobre, ja to beriem, len ja nederiem to že v dvetisíc devätnástom roku ľudia, 
ktorí žijú na tej strane a nestarať sa o nich len mať nejaké iné záujmy toto je na dve veci ......tí ľudia 
v prvom rade potrebujú mať vodu svoju vlastnú, nie brať zo studni, nejakú žiadosť a urobiť si vzorku keď 
nevyhovuje, ani si nedajú urobiť lebo sa na to ..... 
Ing. Pavel Zajac – Stano ja sa spýtam jednu vec, jednu vec ja som sa to už pýtal niekoľko krát aj Ivana 
ako prosím vás, ako prečo keď obec ťahala vodu do toho kúta, nedotiahla to  
Stanislav Sedláček – a prečo ti ty neurobíš ako starosta teraz  
Ing. Pavel Zajac – počúvaj ma, Stano  
Stanislav Sedláček – ale prečo to neurobíš ty teraz, prečo to nedorobíš, nes.....ma, lebo ma toto sere, 
tak čo ma sere, ja to nebudem počúvať, načo, lebo proste on, on si povie, prečo sa to neriešilo pred tým 
a on je starosta koľko rokov,  
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, má ešte niekto niečo do tejto diskusie  
Pavol Šimun – ja k tejto veci jednoduchú otázku, ak treba k tomu projekt, prečo sa to nepovedalo, prečo 
sa to dávno nezaradilo do rozpočtu, tak sa treba niekoho spýtať, koľko na to treba peňazí, nech sa 
k tomu vyjadrí nejaký odborník, čo to vie, najlepšie by bolo predsa vodári, to je za prvé a za druhé je to 
stále majetkom nie obce ale je to majetok vodárov, ancijáša jeho tak prečo my máme dávať peniaze  
Ing. Kamil Kordík – pre nich je to nerentabilné, pre pár domov, Paľo, vieš  
Ivan Lamper – prečo, my sme  
Peter Kováč – ale v spolupráci s nimi by sa to dalo  
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Ing. Kamil Kordík – pri tých peniazoch, čo má obec, mohol byť vovovod aj na, Paľo, za tie peniaze, čo tu 
máme na obci 
Pavol Šimun – nerozumieť 
Ivan Lamper – už sa to dube ťahať ďalšie  roky, tak moja dcéra môže potom ..........a chce ísť už bývať 
na druhý rok 
Pavol Šimun – Ivan ja to nemôžem ísť vybaviť, musí to ísť štatutár  
Ivan Lamper – no tak, skúste to 
Pavol Šimun – veď ale štatutár je tu iba jeden, nie deväť  
Ing. Kamil Kordík – nemá času, Paľo  
Ivan Lamper – no tak skúste to 
Ing. Kamil Kordík – no môžem teraz z nejakého iného problému,  
Ivan Lamper – tak s týmto čo, ako teraz mi poviete rozumné slovo  
Pavol Šimun – no pozri sa, keď nám starosta povie že treba toľkoto vyčleniť na projekt a vodári budú sa 
podieľať toľko tak myslím, že nebude problém, aby sa to spravilo 
Ivan Lamper  – pán starosta, otázka  
Pavol Šimun – to treba všetko dohodnúť dopredu 
Ing. Kamil Kordík – najprv musí byť projekt čo to bude stáť, hej, to je podstatná vec a kto to bude robiť  
Pavol Šimun – a hlavne, komu to bude patriť potom  
Ivan Lamper – ja čo môžem teda v tomto pomôcť, tieto vodomerné šachty čo sa akože pri každom by 
mala byť, bude materiál, spravím ich, bez nároku na mzdu, ja ich spravím, dajte mi materiál a hotovo 
Ing. Pavel Zajac – ako ty už buduješ šachty ale najprv sa musí urobiť projekt  
Ivan Lamper – čo 
Ing. Pavel Zajac – najprv sa musí spraviť projekt  

- prekrikovanie 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, toto sme riešili s Ivanom tú trasu, sme ju riešili pred piatimi dňami 
Ivan Lamper – áno, je to reálne, podľa mňa je  
Ing. Pavel Zajac – ja som ho hneď vyviedol z omylu, že nemôže to ísť cez Čiašovie záhradu  lebo pán 
Čiaš nie je majiteľom ...........je tam majiteľov asi viac alebo neviem koľko, čiže hovorím, našli sme spolu 
trasu, dobre, to ja potrebujem teraz nájsť projektanta, ktorý to dokáže urobiť, hotovo nič viac nič inak  
Ing. Kamil Kordík – celý projekt naceniť a potom sa môžete baviť  
Ivan Lamper – no veď ale toto je  
Katarína Resutíková Mandyčevská – tak nech to stavebná komisia 
Peter Kováč – no tak dajme to schváliť, že  
Ing. Marián Benka –tak urobme uznesenie na prieskum a cenová ponuka na projektovú dokumentáciu 
Ing. Kamil Kordík – konečne  
Ing. Marián Benka – ako do zimy to bude ťažko, ale 
Ing. Kamil Kordík – prečo do zimy ťažko, nájde sa projekt  
Ivan Lamper – veď je to otázka dvoch týždňov 
Ing. Marián Benka – ale ja hovorím za finančnú komisiu a za rozpočet obce  
Ing. Kamil Kordík – ako 
Ing. Marián Benka - za finančnú komisiu a za rozpočet obce,  
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, pojednom  
Ing. Marián Benka - ja mám len pripomienku takú, aby sa občania viacej angažovali v tom, aby si robili 
svojpomocne veci  
Ing. Kamíl Kordík – to už sa v dnešnej dobe nedá 
Ing. Marián Benka – peniaze našli akože v tejto dobe, utekajú peniaze ........... 
Ing. Kamil Kordík – o tom, že utekajú peniaze to sa budete baviť potom, ale svojpomocne to boli 
sedemdesiate, osemdesiate roky  
Ing. Marián Benka – je otázka, či sa nájdu dobrovoľníci, čo tam budú chcieť pomáhať zadarmo aby sa 
len materiál  
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Ing. Kamil Kordík – dobre, spravte uznesenie  
Ivan Lamper – spravte to uznesenia  
Ing. Kamil Kordík – to už sa nedá ako to boli tie akcie akcie Z, to sa  
Pavol Šimun -  uvedomte si jednu vec máme za milión spravený prepoj do Ľandra, zo železného 
Ing. Kamil Kordík – ten nejde 
Pavol Šimun – ktorý je v majetku obce a viete načo nám je, na dve veci lebo stvak do cudzieho v živote 
vodu nepustí lebo tým, že on s tým že ti dodáva vodu ti garantuje vodu v kvalite aká je ale vo svojom 
potrubí, vo svojom potrubí, v cudzom nepustí  
Ing. Kamil Kordík – pozri koľko je na tú vodu napojených ľudí  
Pavol Šimun – to je druhá vec,  
Ing. Kamil Kordík – to vieš, to sú veci ktoré sa, dobre, poďte ja sa potrebujem opýtať na jednu otázku  
Pavol Šimun – čo k tomu uznesenie, to nemáme čo k tomu uznesenie prijímať na uznesenie, ja sa 
potrebujem opýtať na jednu otázku  
Ing. Marián Benka – práve že hej, prieskum na spracovanie projektu na uvedenú trasu, na túto trasu 
Ing. Kamil Kordík – bez toho to nejde, niekde treba začať  
Ivan Lamper – v poriadku, v poriadku ja som za ..... poslanec za ten kút, tak to dal aj papier za ten kút, 
tak to tam napísal, áno povoliť kanalizáciu vedľa mňa, lebo to bola môj pozemok, tak som tam napísal 
a v tej istej teda výkope lebo voda potom tam môže isť tak samozrejme a v tej istej sa bude ťahať aj 
voda ale bohužiaľ ja som bol preč, teraz neviem, kde v pekle, keď som tam prišiel už bolo všetko dávno 
zamatenô, .......aj kanalizácia  
Pavol Šimun – aká ste ulica 
Ivan Lamper – čo môj 
Pavol Šimun – aká ste ulica 
Ivan Lamper – E. Ruska, Emila Ruska 
Pavol Šimun, môžem čítať -  Uznesenie OcZ  6 – 5/2019 zo dňa 23. augusta 2019   obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová  schvaľuje   vykonanie prieskumu na spracovanie projektovej dokumentácie na vybudovanie 

vodovodnej prípojky na ulici E. Ruska 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, pán Kordík, môžete sa pýtať 

Ing. Kamil Kordík – no, pán starosta ja viem, že buduje sa hodne v obci len jedna vec ma mrzí, že s to 

nedotiahne, koleso, mám malé deti, chodia sa mi tam hrávať, vybudovalo sa ihrisko multifunkčné za neviem 

koľko tisíc, to už či ste to uzavreli, neviem, ale okolie- skapal pes, je tam hrubý makadam, deti tam behajú, kolená 

si rozbíjajú, nie je reálne, miesto toho aby ste miesto toho, čo beháte po meste, zohnal dve tatry zeme 

bezdomovcov to tam poslať rozhádzať, kúpiť kilo trávy a zatrávniť, je to taký problém, aby sa to koleso dalo tak, 

aby tam aj budúci banícky deň mohol tam byť,  

Ing. Pavel Zajac – pán inžinier, jediný kto tam niečo urobil, že odstránil ten makadam sme urobili my, teraz pred 

nohejbalovým turnajom, celé to zhrabali a odviezli sme ten makadam hore sa mi zdá na 

Ing. Kamil Kordík – mňa nezaujíma makadam, prečo  ste to nedokončili 

Ing. Pavel Zajac  - ako pozrite sa, teraz sme riešili so zastupiteľstvom, objednali nové detské ihrisko a skrátka 

tam má ísť bager, kde by tá zem mohla byť, hej, čiže 

Ing. Kamil Kordík – tu sa zeme za rok vyviezlo toľko, že to už mohlo byť päťkrát zavezené od minulého roku je 

koniec leta, deti tam už skončili a vy neviete zaviesť tie, tie skaly, keby tam bolo hlavné predstavenie baníckeho 

dňa, tak je to aj vyzlátené,  

Pavol Šimun – ideme to Kamil na nedeľu vyriešiť, ideme to tam spraviť, navrhnúť ako to tam spraviť a ideme to  

Ing. Marián Benka – môžete prísť aj vy a povedať svoj názor 

Peter Kováč – my sme to chceli nejako revitalizovať,  

Dagmar Zajacová - ...... 

Ing. Kamil Kordík – revitalizovať a svojpomocne robiť veci treba niekde inde a myslím, že za to, čo tu obec, ste 

zlikvidovali na baníckom dni, by ste mohli svojpomocne začať  tej obci vrátiť 

Dagmar Zajacová –presne 

Ing. Kamil Kordík – lebo tie peniaze čo ste tam nechcem povedať .........bolo by niekde inde ich treba dať, to je 

podstatná vec, a treba konečne vyčísliť 
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Dagmar Zajacová – samozrejme 

Ing. Kamil Kordík – pán Benka a dať ľuďom von, koľko stálo obec banícky deň, lebo to bola veľká akcia a  

Ing. Marián Benka – ja to viem len z rozpočtu, do dnešného dňa pána starostu vyzývam 

Ing. Kamil Kordík – ja by som to chcel vidieť v novinách, hej, obecných novinách, konečne áno, lebo takéto akcie 

je to síce pekné, ale bolo by dobre, keby tam bolo aj zastupiteľstvo, boli tam poslanci a nie len traja ľudia 

Ing. Marián Benka – na zastupiteľstve v máji som predkladal kompletnú správu finančnej komisie kde to bolo 

vyčíslené na dvoch stranách 

Ing. Kamil Kordík – dobre, len nebolo to vonku, budem na tom stáť, lebo 

Ing. Marián Benka – žiadal som aby bola zverejnená, nebola zverejnená ja s tým nemám problém, pán starosta 

zverejníte, tú správu finančnej komisie  

Ing. Pavel Zajac – ja nezverejňujem, dobre, poprosím Zuzanu  

Ing. Kamil Kordík – takže to ihrisko by som rád, to isté je tu aj brat, na Libákoch grant, moji dvaja bratia tam 

brigádovali svojpomocne, pani Zajacová, svojpomocne, pán starosta za rok a pol tam nepohol ani prstom  

Dagmar Zajacová – aj môj syn tam bol brigádovať,  na stavbe, svojpomocne 

Ing. Kamil Kordík – to je pekné, no vidíte, aký problém je v tom povedz mi aký je v tom problém, dorobiť to aby  

Peter Kováč – problém je ten že na obci nemáme ľudí, čo takéto jednoduché veci vedia urobiť  

Ing. Kamil Kordík – máme firmy 

Peter Kováč – no ale nedá sa všetko ako urobiť výberové konanie, to je to  

Ing. Kamil Kordík -  to sa dávajú priamymi zákazkami a nemusia sa vyberať  

Pavol Šimun –  

Ing. Kamil Kordík – priamym zadaním 

Ing. Marián Benka – podľa posledného verejného obstarávania, kde bola zákazka nacenená v inom rozpočte, 

potom  prišiel iný rozpočet a potom dodatočný rozpočet  

Ing. Kamil Kordík – to na čo  

Ing. Marián Benka – na opravu školy  

Ing. Marián Benka – riešime to teraz, aby sa ten rozpočet  nepreinvestoval, neprevýšil než to, čo bolo pôvodne 

dané uvidíme ako to dopadne  

Ing. Kamil Kordík – to myslíte tie záchody, príďte sa pozrieť do našej školy ja vám ukážem ako sa robia záchody 

a za koľko, dobre, pozývam vás 

Ing. Marián Benka – ja viem, že sa robia záchody za menšie peniaze, verejné obstarávanie riešil pán starosta  

Ing. Kamil Kordík – ja vám ukážem, už sa končia mám celú dokumentáciu, výberové konanie, budete vidieť, sto 

osem tisíc štyri poschodia záchodov  

Ing. Marián Benka –no  bolo by dobre, keby ste nám ju doniesli  

Ing. Kamil Kordík – nie, príďte sa pozrieť, ja vás pozývam, to patrí aj vám, pán starosta 

Ing. Marián Benka – dokončím myšlienku s čím zápasíme, ale to je ´ďalší bod do rôzneho,    chceme aby sa 

určila spolupráca s právnou kanceláriou ktorá bude dohliadať nezávisle na kroky verejného obstarávania, na 

kroky výberov a na kroky dotiahnutia dokumentácie  

Ing. Kamil Kordík – a však výberové konanie muselo prebehnúť,  

Ing. Marián Benka – ono prebehlo kontroloval ho pán starosta, 

Ing. Kamil Kordík – sám 

Ing. Marián Benka – áno, potrebujeme urobiť komplexne všetky nové normy ktoré sú v zastupiteľstve, aby sa 

podľa toho riešilo podľa pravidiel, takže asi zasa pôjde na prokuratúru tam to bude riešené, ale v ďalšej diskusii 

prednesiem návrh ktorý chceme, aby sa tu urobil 

Ing. Kamil Kordík – to sú body ktoré som chcel, čiže ihrisko a grant na Libákoch 

Ing. Marián Benka – ale skutočne, ja rád prijmem, ak ste v stave ako riaditeľ školy dať kópiu dokumentácie za 

koľko ste vy reštaurovali záchody  

Ing. Kamil Kordík – ja nemám problém 

Ing. Marián Benka – aspoň máme s čím porovnávať 

Ing. Kamil Kordík – ako môžem, ale síce musím sa pozrieť, ale je to verejné, zmluva je na vucke aj s prílohou, 

všetko, hej, ja ti ju donesiem, nie je problém  

Ing. Marián Benka – nám to pomôže 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pán Chládek 
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Ivan Chládek – no, takto, ešte bude reč dneška , čo sa týka verejného obstarávania alebo týmto to skočí 

Pavol Šimun – asi hej, lebo kvôli tomu aby sa tieto veci, ktoré má pán Benka vysporiadali 

Ivan Chládek – dobre, Kamil ty sa v tom určite vyznáš, dobre je nový zákon tristo štyridsať trojka z roku dvetisíc 

sedemnásť – dobre, ja viem, lenže my máme smernicu ešte z dvadsať päťky zákona z roku dvetisíc päť, alebo 

koľko a ja som si pozrel na internete, kde sú obce ktoré majú štyristo obyvateľov a majú spravené perfektné 

smernice nie pamflety, ktoré majú štyri, päť strán lebo sú obsiahlejšie a podľa nich a samozrejme, .............to je 

zákazky s nízkou hodnotou lebo sú zákazky nadlimitné, podlimitné a z nízkou hodnotou, väčšinou sa tu hráme 

o zákazky s nízkou hodnotou, hej, tam je to dosť také zvláštne v zákone rozumieš, že sú tam možnosti také  

kadejaké, že to ťažko kontrolovať ale potom je tam odkaz na to, že obec si potom rieši tie veci smernicou svojou 

vlastnou a tá smernica, žiaľbohu, my ju ako keby sme ju vôbec nemali  

Pavol Šimun – nie je platná, lebo je už nový zákon o verejnom obstarávaní 

Ing. Marián Benka -  a skutočne poviem, že to je to, že pán starosta že pána starostu to netrápi, máme tri roky 

napomenuté rozpočet, že nedodržiavame rozpočtové pravidlá a to z toho titulu, že sa negazduje s peniazmi tak, 

ako sa naplánuje ale najprv sa míňa a potom sa žiada plánovať proste toto treba otočiť a toto treba dať tomu 

právny základ, nič iné pripomienkovali sme zmluvu na obstarávanie záchodov – ja som napísal, vy ste nás 

vysmiali, pán starosta dobre, beriem, podpísali ste si zmluvu, ktorá prišla stále žiadam o to že chcem, a teraz je 

to na záznam, aby ste predložili postup účtovania uvedenej dotácie finančnej komisii tak, aby ona posúdila či 

nedôjde k znehodnoteniu danej investície alebo danej dotácie, aby sa obec nedostala do rizika, že bude musieť 

prostriedky ktoré prišli zo štátneho rozpočtu vracať naspäť a to je dosť závažná vec na hospodárenie obce, a toto 

by som chcel dať v prvom rade do poriadku a potom môžeme riešiť, či urobíme niečo tam, či urobíme niečo tam  

Ing. Kamil Kordík – pán Benka viete, vrátim sa, lebo pán starosta mi neodpovedal, kedy to dá do poriadku, lebo 

to sú veci veľmi dlho staré ale je tu v podstate, že on veľmi rád buduje veľké veci, to sa dobre buduje a potom to 

nedotiahne, nedokončí to čo bolo začaté, tak že tam je problém 

Ing. Marián Benka – viete ako ani sa to nedotiahne ku kvalitnému podpisu zmluvy to už je na začiatku chyba,  

Ing. Kamil Kordík – zmluvy som ja nevidel, keď som tu robil dávno on zmluvy neukazuje, .....on vám ju ani 

neukáže, takže to je vaša vec, ja už poznám tieto ťahy,  

Ing. Marián Benka –ako,  o tých zámenách o tých vecných bremenách o tomto sme sa dozvedeli len náhodou 

z listou vlastníctva, keby nám pán farár neukázal, tak o tom ani nevieme ako zastupiteľstvo, to je informovanosť 

zastupiteľstva aká, veď sme na jednej lodi  

Zora Garajová – ja už o tom viem tri roky  

Ing. Pavel Zajac – určite sme na jednej lodi pán Benka 

Ing. Marián Benka – určite sme na jednej lodi 

Ing. Pavel zajac – určite ste si tým istý že sme na jednej lodi  

Ing. Marián Benka – ja som o tom presvedčený 

Ing. Pavel Zajac – no ja o tomto nie som presvedčený ale o tomto sa dozviete na budúci týždeň,  

Ing. Marián Benka –pán starosta  zoberte si hlasovanie zastupiteľstva 

Ing. Pavel Zajac  – dobre pán Benka, nebudeme to dneska rozoberať len hovorím, ideme riešiť potom ten 

doplnok toho rozpočtu, hovorím ja dneska sa s vami o tomto hádať nebudem, hovorím ja tiež zasa spravím 

nejaké kroky, ktoré mám urobiť, hej, dobre 

Ing. Marián Benka – otázka, pýtam sa kedy mi predložíte tú informáciu ohľadom tej dotácie  

Ing. Pavel Zajac – na budúci týždeň 

Ing. Marián Benka – dátum 

Ing. Pavel Zajac – na budúci týždeň v utorok, stredu lebo vo štvrtok odchádzam, tak v stredu  

Ing. Marián Benka – 28.8. dobre, dokedy mi predložíte to vyhodnotenie toho projektu, ktorý sme už zaplatili 

a nevieme o ňom nič, banícky deň,  

Ing. Pavel Zajac – to má Monika u seba príde v pondelok z dovolenky tak vám ho donesie, pošle vám ho mailom 

Ing. Marián Benka – ja sa s ňou stretnem, možno  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Kamil Kordík – tak čo s tým ihriskom a zatiaľ som sa nedočkal odpovede 

Ing. Pavel Zajac – však hovorím, bolo dohodnuté že v nedeľu sa to bude riešiť 

Peter Kováč – na nedeľu sme sa dohodli že pôjdeme pozrieť, síce toto nebolo v pláne  

Ing. Kamil Kordík – to by ste mali riešiť ako kolaudačné závady  
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Ing. Marián Benka – reklamácie rieši pán starosta  

Peter Kováč – už bola tam firma ktorá akože odstránila ale nedostali sme sa zatiaľ k zápisu ako to odstránili 

a aká je chyba, a okolie sa pozrieme, už sme tam raz boli, je snaha to dotiahnuť a stroskotalo to na tom, že tam 

sú lipy, ktoré sa majú čiastočne opíliť, čiastočne ja neviem zlikvidovať, lebo že budú znehodnocovať to ihrisko 

ostalo to pri tom, že až potom, tie lipy keď sa vypília sa bude robiť tá   terénna úprava ale čiže tam, ale môže sa 

takýmto spôsobom ako vy hovoríte, že zaviesť zemou a toto pôvodne bol návrh taký, že sa spraví nejaký oporný 

múrik, osadia sa tam lavičky, vrch sa položí zámkovou dlažbou alebo čo ale stále sa dotýkame s tým, že keď sa 

urobí cenová ponuka väčšinou to robí jedna firma tak proste je to veľa a nikto s tým nesúhlasí proste že je to 

veľa, je to veľký objem peňazí, teraz sme dávali naceňovať dole to detské ihrisko, vymysleli sme že ako to 

spravíme, hej aj stavebná komisia a nakoniec z toho vypadla suma jedenásť tisíc čo je veľa, takže len úpravy, no, 

len terénne úpravy okrem tých prvkov hracích  

Ing. Peter Sedláček – len terénne úpravy  

Ing. Kamil Kordík – máme firmu, kto ich bude robiť 

Peter Kováč – nikto zatiaľ, to len bola cenová ponuka ale proste je to veľa 

Ing. Kamil Kordík – tak to sa v podstate jedná že keď to zostalo v takom stave deti tam behali a bolo tam dosť 

detí, bolo treba to zavrieť z bezpečnostných dôvodov, vieme o čom rozprávam, bolo treba doviesť zemi, však 

tých tatier, máš kamarátov čo majú stroje dve tatry tam zaviesť zemi, rozchrániť to a máš pokoj a zasiať to trávou, 

to bol jednoduchý manéver, za to všetko, čo tam bolo štrku navozené a ako to bolo zdevastované 

Pavol Šimun – Kamil, my na jar, keď sa tam upratovalo sme sa dohodli, že koleso dáme do pôvodného stavu, 

lenže my ho sami do pôvodného stavu nemôžeme dať, musíme spolupracovať so starostom a na to aby sme boli 

dvaja a mohli spolupracovať musia byť dvaja a ako vidíte funguje to fajnovo 

Ing. Kamil Kordík – tak to funguje koľké volebné obdobie, ja som na to zvyknutý 

Peter Kováč – no počuj,  nie dohodli sme sa aj my a Paľo takisto s tým súhlasil, že to urobíme a opravíme ostalo 

to s tým, že tie lipy sa musia najskôr zrezať a potom sa tam budú robiť tie úpravy len ja vidím problém zase 

v tom, že keď to zase jedine dáme firme robiť dalo by sa to aj tak, žeby bola nejaká v obci partia ľudí čo by to 

vedela urobiť za iné peniaze a keď to dáme firme tak tam vyjde pätnásť tisíc len tak  hrkne 

Zora Garajová – veď tu jesto pilčíkov 

Ing. Kamil Kordík - ...........ale o to nejde ale zase za tú dobu kým sa k tomu príde to mohlo byť aspoň trošku 

upravené 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, pán Chládek 

Ivan Chládek – no tu sa ..............jedenásť tisíc za to detské ihrisko samozrejme to asi nie je celá suma, už aj 

v rámci  

Pavol Šimun – nie, to sú len terénne úpravy  

Ivan Chládek – terénne úpravy, je tam ten dizajn aby to tam malo nejaký vkus, no, bavili sme sa o tom v takom 

užšom kruhu a presne ako Marián spomínal – svojpomocne, brigádnicky 

Pavol Šimun – veď sme to na počiatku povedali, v nedeľu že sa stretneme, kto čo spraví, ako sa spraví  

Ivan Chládek – tak, lebo ak je tam jedenásť tisíc to znamená, že už sa to musí spraviť verejné obstarávanie, to 

nemôže len tak zostať 

Ing. Kamil Kordík – to je celkom musíš 

Ivan Chládek – keď niekto príde a dá sa mu jedenásť tisíc to musí byť súťaž, proste a výberové konanie od tri 

tisíc to je, od tri tisíc obec musí robiť verejné obstarávanie, už ako to vykoná, nemáme smernicu žiaľbohu všetko 

pláva v lufte, tak do stratena, to znamená že urobme si to naozaj svojpomocne v obci, bude nás to stáť nie 

jedenásť tisíc bude nám to stáť možno tri štyri tisíc  a peniaze potrebujeme na iné veci   

Ing. Kamil Kordík – pozor, môžem to okomentovať, je to pred deti, musíš tam mať, musí to spĺňať určité pravidlo 

bezpečnosti musí to mať projekt, nie je to taká jednoduchá vec, svojpomocne máte čo robiť, pozor na to, hej vyšli 

nové pravidlá na takéto  teraz, nemôžeš ísť tak, musíš stavať podľa projektu 

Ivan Chládek – ihrisko je jasné,  

Pavol Šimun – boli tu profíci a už sa dohodli  s chalanmi, čo majú spraviť 

- prekrikovanie  

Peter Kováč – ak by sme mali dodržať pravidlá tie bezpečnostné, tak celú plochu musíme vydláždiť gumeným, 

gumenými kockami, to hovorím to obrovské plochy majú okolo tých hracích prvkov,hej 

Ing. Pavel Zajac – prosím, nech sa páči, pani Garajová 
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Zora Garajová – nám ešte takú poznámku, skôr než som sem išla som o piatej pozerala krátke televízne noviny 

na markíze, kde ma zaujala upútavka taká o tom ako v jednej obci a bola by som rada keby si z vás niekto našiel 

čas a v archíve tvnoviny markíza aby ste si to pozreli, proste o smetiach, že v tej obci nejaké čipy alebo čo majú 

kde očipujú sa vrecia ktoré separujú a tým vlastne odčíta sa 

Ing. Pavel Zajac – ja som to videl 

Zora Garajová – a kedy 

Ing. Pavel Zajac – dneska  

Zora Garajová – o siedmej to malo byť v správach 

Ing. Pavel zajac – dneska v tých prvých televíznych novinách  

Zora Garajová -  bola tam taká krátka tá upútavka 

Ing. Pavel zajac – myslím, že Kotešová alebo tam dade 

Zora Garajová – že či by sa to nedalo aj u nás pretože za smeti dosť veľa platíme a viem, pamätám si, že bolo 

povedané že kto separovať bude, my separujeme, či plasty, či papier, či sklo, no a žiadnu zľavu nemáme, či pri 

tom separovanom bude nejaká zľava, či by ste si to pozreli keď ste to nevideli, ani ja som to nevidela, či by sa to 

dalo aj na naše podmienky lebo fakt za tie smeti platíme aspoň my najviac 

Pavol Šimun – Zorka to je tvoj pohľad, ale keby si sa pozrela na obecný rozpočet koľko obec platí za vývoz 

a odvoz smetí tak by ste platili ešte raz toľko, 

Ing. Peter Sedláček – my dotojume 

Pavol Šimun -  lebo pôvodcom odpadu je nie obec ale občan 

Zora Garajová – ale keď sa separuje  

Pavol Šimun – to j jedno, tie náklady sú my vyberieme polovicu z toho, čo zaplatíme za smeti, za uloženie 

a odvoz čiže, keby sme tie náklady preniesli na občana, tak platíte raz toľko, treba pravdu ľuďom povedať nie 

okolo horúcej kaši 

Zora Garajová – keď sa to dá v inej obci, tak   

Milan Korunka - no lenže v našej obci sú občania, keď má úľavu tak naplní si kukanádobu ale hodí tam ešte aj 

zelinu, hodí tam skaly len aby bola plná každý týždeň,   

Pavol Šimun – ale hlavne že  máme úľavu 

Ing. Peter Sedláček – a kto má úľavu 

Pavol Šimun – majú ZŤP 

Ing. Pavel zajac – ZŤP áno ale iné úľavy nie sú 

Ing. Kamil Kordík – aj keď pracuje mimo Slovenska, alebo keď má trvalý pobyt 

Ing. Peter Sedláček – dobre ale to platí napríklad ako môj syn býva v Bystrici tak platí možno polovicu, respektíve 

platí za smeti v mieste trvalého bydliska  

Milan Korunka  – no dobre ale niekto má trvalé bydlisko v Bystrici ale býva tu, platí v Bystrici ale platí mu to tam 

trebárs nájomca a on neplatí vôbec 

Ing. Peter Sedláček –  

Ing. Kamil Kordík – niekto má aj dve kukanádoby, u nás sa to robí   

??????????- to je aj môj prípad, ja platím aj Banskej Bystrici plnú sumu a sem chodím len na víkend a tu tiež 

platím plnú sumu 

Ing. Pavel Zajac – ale za dom nie za, ale ako za nehnuteľnosť nie ako za osobu 

- nerozumieť 

Ing. Peter Sedláček – vo vezedenku je charakterizované majiteľ nehnuteľnosti  

Ing. Pavel Zajac – ste vlastníkom nehnuteľnosti a za ten dom platíte jeden paušálny poplatok 

???????????- mali by zohľadniť aj to že ja nevyužívam teda vozím odpadky do Bystrice a alebo ani kukanádobu 

nemám ale to som len tak na okraj, ale plnú sumu platím v Banskej Bystrici 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ešte chce niekto či ideme prerušiť to zastupiteľstvo  

Pavol Šimun – pozvoľna sme prešli do diskusie  

Zora Garajová – ešte chcem doplniť, že napríklad stalo sa mi, keďže separujeme stalo sa nám, že popol drevný 

na oráčinu ide  na trávnik stane sa že máme pol kuky nádoby a stalo sa mi hádam pred tromi rokmi, že ani 

nevzali tie smeti, polovicu, no tak som si ich na budúci týždeň počkala a spýtala prečo ste nevzali, no lebo ste 

nemali plnú nádobu  
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Peter Kováč – no čo už s tým teraz 

Ing. Pavel Zajac – my momentálne platíme za tony ktoré sa vlastne odvážajú autom, neplatíme za odvoz 

konkrétnej  

Peter Kováč -  to už teraz nedoriešime 

Zora Garajová – plnú, neplnú žiadam aby ste to brali, no tak  

Ivan Chládek – ta ako ideme podľa programu, alebo jedno s druhým, ja by som ešte chcel úplne o inom koncepte  

Pavol Šimun – keď sa starosta pýta, či to ideme prerušiť tak asi sme vyčerpali všetky body programu  

Peter Kováč – nie 

Ivan Chládek – určite nie, neviem čo je, diskusia, naozaj neviem čo je  

Ing. Marián Benka – všetky pripomienky berieme, ale diskusia ešte nebola, počkáme na pána starostu  

Pavol Šimun – aha, dobre   

Zora Garajová – tak môžem zatiaľ diskutovať 

Ing. Marián Benka – nechajte si na diskusiu 

Ivan Chládek – nech to má nejakú štábnu kultúru, lebo to je ako na  

Pavol Šimun – na trhovisku 

Ivan Chládek – prepáčte ja som len chcel zareagovať 

Zora Garajová – chcem povedať len toľko, že toľko peňazí sa fakt prešafárilo, nerešpektuje sa nič a tu sa žgrloší 

na tom, či dáme päť euro alebo desať euro za pozemky , koľko sa prešafárilo peňazí 

Ing. Kamil Kordík – tu ani nejde o to, mňa len podvihlo to, že už to bolo raz prebraté, už sme sa raz dohodli na 

nejakých sumách a keď to jedna strana nespraví tak druhá strana príde zasa s inými návrhmi a nikde nevidím 

konkrétnu vec, v podstate ak je už dohoda tam, na vašej strane tak prečo sa to už nejde zreálniť, hej, dobre, keď 

ste sa už dohodli na výmene pozemkov, ja do toho nezasahujem, vy ste zákonodarca, vy to viete  – ako vy to už 

viete, ja som mal len pripomienku k tomu, že narástli nároky cirkvi čo narástli, to je jednoznačne ale už raz keď to 

bolo odsúhlasené je dohoda......to je svätá pravda ....toto bolo pointa toho, že ja som išiel do súm o ktorých som 

vedel potom som zaregistroval že došlo k zmene postoja cirkvi keď to už ste odsúhlasili, že súhlasí zastupiteľstvo 

s touto sumou, však máte na to právo ste zástupcovia, starosta to má vykonať, je pravda že tam sa handrkuje 

o päť euro v tomto poňatí keď sa tu strácajú tisíce euro, je to smiešna suma a čo sa vybuduje sa má vybudovať 

a čo sa preje a nepreje, ale toto sa malo riešiť dávno, tak sú stavby ja som tam bol minulý týždeň na ton ihrisku 

veď je krásne také ihrisko nám môže závidieť hociktorá  

Ján Turčan – starajú sa 

Ing. Kamil Kordík – tak už to dajte dokopy, čo je podstatná vec a tie žabomyšie vojny  čom teraz tu predvádzaš 

Paľo, sú zbytočné, lebo či to už bude o dvetisíc viacej v tomto rozpočte to nikto nepocíti a je to hotové a to už je 

pre ďalšie generácie tak nech to funguje ale takéto naťahovacie, už sme to raz prepásli kde bola jasne 

definovaná suma, vtedy aj cirkev súhlasila, cirkev o možno  päť rokov bude mať ďalšie nároky a zasa to pôjde 

vyššie, tak že to je len taký detail, čo som chcel 

Ing. Marián Benka – dobre, tak ja do rôzneho mám návrh za finančnú komisiu akýchkoľvek právnych dokumentov 

v rámci, v rámci obce aby sme urobili zmluvu s právnou kanceláriou, ktorá bude riešiť veci a posudzovať každú 

zmluvu obce tak, aby to bolo v prospech obce, vyvážený proces aby boli spokojné obidve zúčastnené strany, 

v dnešnej dobe sa čítajú zmluvy bez porozumenia hurá systémom, a neriešia sa ani možné odvolávky na 

reklamačné konania ani na možné riziká ktoré môžu v budúcnosti s tým vzniknúť,  preto by som navrhoval po 

diskusiách v rámci rôznych ..... zo všetkých najlepší mne z toho vychádza kancelária doktora Tekelyho z Košíc, 

ktorý sa orientuje a je celoslovensky uznávaným na komunálne právo a myslím si, že v tomto smere to bude 

prínosom pre obec Ľubietová, ponuka ktorá bola predložená, bola predložená dvesto päťdesiat euro paušál 

a plus hodinová taxa za riešenie problémov, od tejto spolupráce ja očakávam, žeby právna kancelária 

vypracovala kompletne všetky smernice obce podľa nových legislatívnych noriem aby tie staré veci, ktoré sú 

dvadsať rokov platné a zaostávajú za zákonmi a robia zbytočné medzery a zbytočné rozbroje   tie budú 

jednoznačne nastavené na nové a aktuálne veci tak, že keď začne niečo – rokovanie a vznikne z toho 

objednávka, postup, podpis zmluvy aby sme nemuseli my riešiť, či je tá zmluva napísaná dobre od dodávateľa 

alebo či nás niekde chytá v úzkych uličkách, aby sme vedeli že to právna kancelária v zastúpení spracuje a povie 

áno , pán starosta môžete toto podpísať a to je najdôležitejšia vec, pretože vy nemáte právne vzdelanie, ja 

nejaké právne povedomie mám, ale právnikom sa necítim a ľudia zo zastupiteľstva sú len normálni  občania, 

ktorý sa snažia študovať ale nie sú právnici, v dnešnej dobre ste zvládli napísať veľký elaborát na prokuratúru je 
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otázka, či by vám tento elaborát dovolil napísať právnik, že takéto a takéto povinnosti ..... a z noriem, ktoré sú 

určené obcou Ľubietová, takže žiadam do uznesenia obecného zastupiteľstva poverenie na začatie komunikácie 

s advokátskou kanceláriou pána doktora Tekelyho aby sme vedeli aké normy ale ako by nám vedel tú spoluprácu 

načrtnúť a poslal nám zmluvu na spoluprácu  

Ing. Pavel zajac – opýtam sa, nemusí byť na to výberové konanie  

Ing. Marián Benka - ...............je to asi podprahová zákazka, nie   

Ing. Pavel Zajac – dobre, neviem  

Ing. Kamil Kordík - ale malo by to ísť  

Pavol Šimun – tak sa môžeme jeho spýtať, jeho sa spýtame 

Ing. Marián Benka – my neriešime výberové konanie  

Ing. Kamíl Kordík - ........... 

Ing. Marián Benka – viete č, ja poviem svoj názor ale ja som sa obrátil, nemám žiadne väzby, nič, vyslovene 

podľa referencií ktoré sú,  je to človek, ktorý aktívne zastupuje aj obce v okolí, napríklad Valaskú tuším aj 

v Brezne robí, robí školenia pre účtovníkov, školenia pre verejnú správu, píše, publikuje je v tom skutočne doma 

a hlavne je nestranný,  to znamená ...........od rokovania zastupiteľstva, to starosta povedal toto nie, on nám 

potvrdil, že takto je to správne vybavená vec, ide sa ďalej, nestrácame čas, zbytočné hodiny roboty  a hranie sa 

na nejakých ja neviem  

Zora Garajová – na tých dvoch právnikov Hlinku a Kajbu bolo výberové konanie  

Ing. Kamil Kordík – to boli advokáti čo  

Dagmar Zajacová – ja sa spýtam, to ste odporučili aj obecným lesom a obecnej píle, tohto, ja len žiadam ako 

občan aby ste to odporučili, keď budete mať valné zhromaždenie  

Ing. Marián Benka – je otázka, áno je to dobrý .........môžeme to navrhnúť na valnom zhromaždení, aby 

spolupracovali 

Dagmar Zajacová – ...........napríklad 

Ing. Marián Benka – dobre, OK beriem 

Dagmar Zajacová – je to smiešne, ale určite pomôže a ešte sa chcem spýtať na investičnú 

Ing. Pavel Zajac – poprosím uznesenie k tomuto alebo neviem,  otváram diskusiu k tomuto  návrhu pána Benku 

Ivan Chládek – ak môžem, tak jedine že nie je odtiaľto myslím že písomný styk dneska sú tieto mobily a tak ďalej, 

takže to zasa až taký problém nie je tej komunikácie týmto spôsobom ale určite bude aby bol prítomný ako osoba 

tu v.............určite možno že s tým, že dva krát do roka  

Ing. Marián Benka  - ako advokátske kancelárie, tak som si zisťoval a pýtal sa tak sa starajú tuším o Brezno, 

Valaskú čo je vzdialenosť minimálne, minimálna v dnešnej dobe všetko beží elektronicky , hej čiže posúdenie 

zmluvy- dvadsaťštyri hodín bez problémov môže sa tak zabezpečiť, myslím si že je to otázka ..............a na to aby 

zastupoval obec voči dodávateľom, voči okolitým spoločnostiam advokát alebo právnik aby posudzoval vzťahy on 

potrebuje byť doma za pc on nepotrebuje sedieť u nás a počúvať tieto naše  .....výlevy, hej 

Ivan Chládek – deväťdesiat päť percent určite nie ale nejaké promile by bolo dobre keby mal nejaké výkony to je 

to zastupovanie na súde a tak ďalej tak to bude účtované samostatne ale je najlepšie mať najlepšieho 

z najlepších myslím si že ...potrebujeme 

Ing. Kamil Kordík – môžem sa spýtať,  je tu pán starosta, keď som bol predseda finančnej tak bol podpisový vzor  

a na faktúry šli dva podpisy, teraz to už nie je čo 

Ing. Marián Benka – nie je to 

Ing. Kamil Kordík – ale bolo by to dobre zaviesť 

Ing. Marián Benka – len tieto smernice, ktoré sú  staré a hovoria o tom, že podpisový vzor na papierové príkazy, 

dneska sa rieši všetko elektronicky a to je jedna zo smerníc, ktorú treba kompletne prekopať 

Ing. Kamil Kordík – internetbanking dá sa zastaviť, to nie je problém, aby to šlo znova tou cestou, potom by odišli 

takéto veci aby sa platilo niečo mimo o čom neviete 

Ing. Marián Benka – principiálne je to aj o tom, že je to o dôvere a komunikácii 

Ing. Kamil Kordík – dôvera tu netrvá desať rokov 

Ing. Marián Benka – na druhej strane treba aby tie smernice boli komplexne urobené,  

Ing. Kamíl Kordík – ale to je, ale toto sú tie hlavné atribúty lebo tu vznikli aj predchádzajúce zastupiteľstvo, že 

vlastne zastupiteľstvo nevedelo aké finančné transakcie vlastne išli......sa podpisovali, lebo starosta to nikdy 

nevyťahoval a potom došlo k tomu, že finančné prostriedky  boli plytvané a neúčelné, hej,  
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Ing. Marián Benka – ono sa to všetko rieši ex post 

Ing. Kamil Kordík – ináč sa to nedá spraviť aby bola kontrola a následná kontrola, to všetko beží, normálne ako 

u mňa ale niekto má aj následnú finančnú kontrolu a iné finančné operácie, tu ale nie je kontrola, aj mám kontrolu 

z VÚC a tam stále kontroluje hlavný kontrolór si nás rozdáva pravidelne a dosť strmo, neviem ako to tu 

kontrolórka robí ale toto by tu mal byť bežné, záverečný účet ste už preberali  

Ing. Marián Benka – záverečný účet sme prijali s výhradou 

Ing. Kamil Kordík – no veď to je už päť rokov dotazu schválené s výhradou a nič sa nedeje, ak je raz s výhradou 

a nedodržalo sa čo malo ísť na ministerstvo financií 

Ing. Marián Benka  - .......................aby za nás robilo ministerstvo financií správu  

Ing. Kamil Kordík – no ale čo inšie tu zostáva 

Ing. Marián Benka – ja neviem, toto sú vážne veci   

Ing. Kamil Kordík – keď vydáte za realizáciu stavby nechcem povedať akej neviem koľko tisíc tak mi to potom čo 

hovorí, že je to vyslovene buď je to pračka peňazí ale to je nejaká iná činnosť, to nemôže stáť realizácia jednej 

aktivity tu toľko koľko tam bolo na tom papieri dané  

Ing. Pavel Zajac – skúsme povedať teda konkrétne ktorej 

Ing. Kamil Kordík - včas to budete riešiť na finančnej komisii  

Ing. Pavel Zajac – ale skúsme konkrétne povedať ktorej  

Pavol Šimun – môžem teraz rovno povedať záchody v škole 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Pavol Šimun – štyristo šesťdesiat sedem metrov štvorcových zbitia omietok, konkrétne teraz v týchto záchodoch 

ktoré sú tu tak je koľko metrov štvorcových zbitých, bol si to pozrieť, nebol si pozrieť, vidíš a to chcú nie len zbitie 

omietok ale to je aj nahodenie, vyspravenie všetko  

Peter Kováč – to je už tento nový rozpočet  či starý 

Pavol Šimun – no ten, ktorý je vyvesený, ktorý je vysúťažený predsa, iný ja nepoznám, tam je predsa podpísaná 

zmluva a je k nemu príloha ja iný .... nepoznám, toto všetko čo je tuná hej, to je možno dačí sen, stošesťdesiat 

tisíc tuná  

Ing. Kamil Kordík – to chcete povedať že záchody tuná v škole budú stáť stošesťdesiat tisíc  

Pavol Šimun – áno, stošesťdesiat tisíc  

Ing. Pavel Zajac – ale je to napojenie na kanalizáciu, nehovoríme o záchodoch  

Ing. Kamil Kordík – tak ja ti niečo poviem Paľo, rekonštrukcie čo sa za dva mesiace u nás, štyri krát šesť to sú 

ako záchodov,  štyri krát tri dvanásť pisoárov s fotobunkou, komplet kanalizácia, stupačky, rozvod vody, výmena 

dlažby, výmena obkladov suma sumárum stoštyri tisíc  

Ing. Pavel zajac - ..............obdobný projekt za deväťdesiat päť, momentálne  

Ing. Kamil Kordík – a čo majú ta sto tridsať tisíc 

Ing. Pavel zajac – ale to je napojenie na kanalizáciu 

Ing. Kamil Kordík – ale u nás sa to všetko tiež napája na kanalizáciu 

Ing. Pavel Zajac – no veď dobre, ale nie na starú, toto je vyriešené nové napojenie až do kanalizácie, ale však sú 

tam pojazdné šachty, sú tam betónové šachty ako rozprávame o niečom o čom nevieš o čom rozprávame 

Ing. Kamil Kordík – keď to povedali, ja hovorím ako som ja mal 

Ing. Pavol Šimun – nie, o rozpráva o čom nevie, ale hovorím však porovnajme tie zmluvy ja som presne za, 

porovnajme tvoju zmluvu s našimi, tak porovnajme, ja som za lebo ten rozpočet .........................štvoro záchodov, 

päť ich je na ženských  potom sú tam asi štyri pisoáre a neviem, či štyri kabínky a .......neviem  

Pavol Šimun – určite viacej 

Ing. Kamil Kordík – nejdem to riešiť teraz 

Ing. Pavel Zajac – keď t to poviem, tak už to nejdeš riešiť, však porovnajme, však ste si to chceli pýtať, 

porovnajme  

Pavol Šimun – to si buď  istý že si stiahnem  

Ing. Pavel Zajac - ............vybavené, ešte  niečo ideme riešiť  

Ing. Peter Sedláček – počkaj ešte, ešte sme nedokončili uznesenia 

Ing. Pavel zajac – právne služby, nech sa páči 
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Pavol Šimun – ja mám čas, uznesenia mám napísané a skúste rozmýšľať ako ďalej -  obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová  schvaľuje   vypracovanie návrhu na spoluprácu s advokátskou kanceláriou pri riešení komunálneho 

práva obce alebo ja neviem, čo tam ideme, pri riešení právnych problémov obce alebo  

Ing. Marián Benka - ..........a právnych  postupov 

Ing. Kamil Kordík – a právneho poradenstva tak to tam daj  

Pavol Šimun – dobre, môžem čítať -  Uznesenie OcZ  6 – 6/2019 zo dňa 23. augusta 2019   obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová  schvaľuje        vypracovanie návrhov na spoluprácu s advokátskou kanceláriou 

pri riešení kompletných smerníc  a právneho poradenstva obce 

Ing. Pavel Zajac – je tam napísaný ten pán doktor 

Ing. Kamil Kordík – nie  

Pavol Šimun – nie, my sme dali viac že ak by bolo treba nech sa pán Benka spýta či na to náhodou netreba 

výberové konanie 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre  

Pavol Šimun – ak treba aby sa dalo vypracovať viacej 

Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, Ivan 

Ivan Chládek – ja sa rozhodne ešte vrátim aj keď mi to budete zazlievať k ochrane pred povodňami a to bavili 

sme sa o tom, ale ja chcem počuť od teba konkrétne že do akého termínu si schopný zvolať to pracovné 

stretnutie s vodohospodármi v zložení takom ako  

Ing. Pavel Zajac – v zložení akom, čo tam chceš mať, generálneho riaditeľa, Materneho či koho tam chceš mať 

Ivan Chládek – počkaj nech dokončím, ........ja hovorím o našej účasti to znamená tie komisie vrátane, to 

znamená termín do kedy ak nie, tak samozrejme musíme v tom pokročiť iným spôsobom a to takým, že malo sa 

na to ináč prijať uznesenie, uznesenia a ak sa teda to uznesenie zvolať v tom termíne do kedy to má byť, zvolať 

to stretnutie ak to nebude, tak sa zvolá zasadnutie a tam sa to dorieši tak ako je to napísané Peter tam na tom 

papieri budú poverení  iní ľudia na vybavenie týchto vecí, keď to starosta nedokáže vybaviť takúto maximálne 

jednoduchú vec tak to budú vybavovať iní ľudia, ale .........to uznesenie musí mať aj termín dokedy, vravel si že 

dvadsiateho deviateho máš dovolenku tak to nie  

Ing. Pavel zajac – ale ja netuším ako sú na povodí Hrona 

Ivan Chládek – tak dobre, končí mŕtva sezóna to znamená povedz, povedz ........... 

Ing. Pavel Zajac – dajme si do polky septembra     

Ivan Chládek –  

Pavol Šimun – ja osobne si myslím že ak to chcete prizvať tých čo ste povedali tie štátne orgány, nemyslite si že 

čakajú len na nás, podľa mňa tam treba dať dlhší termín 

Ivan Chládek – to prídu dvaja ľudia zo slovenského vodohospodárskeho podniku a to je všetko 

Pavol Šimun – ak je to také jednoduché, dobre 

Ing. Pavel Zajac – čiže SVP a povodie Hrona  

Ivan Chládek – no dobre, SVP a povodie Hrona 

Ing. Pavel Zajac – SVP a povodie Hrona je to isté,  

Ivan Chládek – musíme to rozlúsknuť toto, nemôžeme chodiť okolo ako horúcej kaše a stále sa vraciame, nie je 

to vážna vec, video takže tuto naozaj sa robia všelijaké veci kadejaké oslavy a ja neviem čo všetko, hlavne že je 

zle ale nejde o to že sa to robí ale ako sa to robí samozrejme, spolieha sa na peniaze ....... obce a škoda že sa to 

nedá zakázať a toto keby nebolo, stav bezpečnosti v obci, ľudia sa boja, ľudia sa pýtajú a my to nedokážeme 

zariadiť alebo niečo takéto spraviť no tak to proste nejde to proste  musí ísť a hotovo 

Ing. Kamil Kordík – Ivan ohľadom tých povodní by ste si mali dať aj ohľadom tých skládok okolo potoka, strašne 

veľa dreva sa začalo kopiť okolo potoka 

Pavol Šimun – no, čo sme vypotili, keď má dakto pripomienky, nech povie Uznesenie OcZ  6 – 7/2019 zo dňa 

23. augusta 2019   obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová     poveruje  starostu obce zvolaním stretnutia 

zástupcov obce s pracovníkmi SVP, termín: 15.09.2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, pani Boboková páči sa   

Mg., Monika Boboková -  ja vás chcem informovať, že tak ako sme sa dohodli na rade školy ako sme hovorili na 

zastupiteľstve o tom ako sme dostali stavebné povolenie na zbúranie priečky v jedálni tak dnes bola prevzatá 

stavba od vykonávateľa, priečka bola zbúraná, jej priestor vymaľovaný, jedáleň je zväčšená, v túto chvíľu vieme 

kapacitne zvládnuť aj organizačne všetky deti tak ako sa majú odstravovať od prvého septembra, elektrika je 
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zapojená, všetko tak ako má byť, kachličky urobené čiže všetko na komplet s tým, že stavebný denník aj 

nahrávka je odovzdaná ....v projektovej dokumentácii spolu pánom ...pán starosta mi dal a čo sa týka toho , 

stavby jedálne čiže je to uzatvorené ..............v pozadí tých priestorov môže pokračovať potom rekonštrukcia 

pokračovať následne, v túto chvíľu sme to vlastne zaplatili zo svojich prostriedkov, bolo to na etapy takže takto 

sme to spravili a stavebná firma ktorá tam robila tak tá zobrala takú sumu ako zobrala, takže od prvého deviaty 

sa ideme stravovať takto a získali sme alebo zapojili sme sa do projektu pracuj v školskej kuchyni kde budeme 

mať jednu pracovnú silu ktorú bude platiť úrad práce sociálnych vecí a rodiny , tento projekt trvá od prvého 

deviaty do tridsiateho šiesty budúceho roka, je to pani Viera Mandyčevská, pravda je taká, že podmienky na 

zamestnanie tej osoby boli dlho nejasné, chodila som tam ako na klavír aby mi to povedali, v konečnom dôsledku 

táto pani je dlhodobo nezamestnaná a prešla školením, urobila skúšky na regionálnom úrade verejného 

zdravotníctva a rovnako má zdravotnú spôsobilosť, dostane ošatenie, toto sú tam také podmienky, dohodu som 

bola dnes podpísať bude zverejnená na našej web stránke tak isto ako na úrade práce sociálnych vecí a rodiny  

čiže na desať mesiacov bude táto pani zamestnaná, čiže toto som vás chcela informovať čo sa týka školskej 

kuchyne a jedálne  

Katarína Resutíková Mandyčevská  – ďakujeme 

?????????, - blahoželám 

Mgr. Monika Boboková – je to pekné, ten priestor sa otvoril ..veľmi často a uvidíte, pretože je tam ešte otázka či 

aj tá ďalšia priečka by sa zbúrala do tej jedálne ale to uvidíte, to je zasa na diskusiu a na hodnotenie  

Ing. Peter Sedláček – aby sme nedopadli ako v Medzibrode, zbúrali všetko 

Ing. Kamil Kordík – pani riaditeľka a tá kuchyňa stačí priestorovo 

Mgr. Monika Boboková – tá kuchyňa nestačí ale tam je projekt a to teraz by sa malo robiť, kuchyňa už stačí 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, do rôzneho  

Ivan Chládek – Peter prosím ťa, za komisiu máme tam  

Ing. Peter Sedláček – no za rôzne máme tam ešte riešiť, sme sa ťa pýtali na komisii ohľadom vyzbierania toho 

odpadu hlavne teda plastov čo sme urobili brigádu v apríli 

Ing. Pavel Zajac – odstránili sme to, dve ešte jednu majú,  

Ivan Chládek - vieš ja som dôsledný 

Ing. Pavel Zajac – ja som tam nebol ale viem že tam boli chlapi  

Ing. Peter Sedláček – boli ale naozaj z troch zmizla len jedna  

Ing. Pavel Zajac – vedia čo majú spraviť  

Ing. Peter Sedláček – no a ďalšia vec je o Paľkovie majeri sme tak isto hovorili, hovoril si že teda Ivan nie Ivan 

ako sa volá 

Ing. Pavel Zajac – Tomáš 

Ing. Peter Sedláček – Tomáš sa ti sľubuje od marca, neviem prečo ale myslím si že jeho bager funguje tak to 

treba 

Ing. Pavel Zajac – sľúbil mi, že to bude tento víkend  

Ing. Peter Sedláček – no a čo opakujeme v podstate od apríla dvetisíc devätnásť určite treba zabezpečiť tieto 

priestory minimálne fotopascou, aj Flós aj Paľkovie majer, to je, nemám už nič poznačené,  

Ivan Chládek – no tým, tým to končilo  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová nech sa páči 

Zora Garajová – no mám takú nemilú skúsenosť niekedy v júli som bola na cintoríne evanjelickom, samozrejme 

a nejaký manželia, neviem cudzí zrejme starší cudzí manželia to boli sa rozčuľovali že, aký je neporiadok na tom 

cintoríne, okrem mňa tam boli ešte dve panie ľubietovky pri svojich hroboch, tá pani cudzia, ktorú som nepoznala 

aj ukazovala  fľaše tie liter a pol z piva z vody porozhadzované pri hroboch to VPP čo kosia a vrchol všetkého na 

hrobe hodená pokrčená krabička  z cigariet a na ohrade hodené rukavice pracovné  

Ing. Pavel Zajac – kedy to bolo 

Zora Garajová – niekedy v júli  

Ing. Pavel Zajac – už pri prvom či druhý krát 

Zora Garajová – pri prvom kosení asi, rozčuľovala sa tá pani veľmi na ten neporiadok, keby ste nejako upozornili 

VPP že je to pietne  miesto, že sa takto v cintoríne nespráva a keď si vedeli vyniesť hore plné fľaše tak si mohli 

dole zniesť aj tie prázdne fľaše a hodiť do kuky a nechýbajú nikomu pracovné rukavice, či vyfasujú nové 

Pavol Šimun – tak 
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Zora Garajová – že boli tam na ohrade hodené, takže takého neetické správanie sa vôbec nepáči ani mne 

a nečudujem sa že sa tá staršia pani aj s tým manželom rozčuľovali tam, že či to nikto nekontroluje, či nikto 

nevidí čo sa robí a ako sa robí no a potom keď som pri cintoríne tak návrh, ten chodník ktorý ide hore a potom sa 

odbočuje doprava, či by sa nedali tie chodníky tými kockami hrubými, hrubé betónové, vydláždiť dvojrad aby sme 

sa tam nepotkýnali na konároch, na koreňoch zo stromov a na skalách, na štrku a tráve, x-krát som aj ja skoro 

spadla, šmykla som sa na tom žeby sa tými kockami dvojrad tak ako je to v cintoríne vo Valaskej, kde mám 

svokrovcov ak niekto budete mať tade cestu choďte sa pozrieť odkukajte, týmito kockami betónovými je dvojrad 

vydláždený a je tam možno ešte väčší kopček ako je v tomto cintoríne žeby sa to dalo nejako vydláždiť tými 

kockami aby sa naozaj ten chodník jeden aj druhý, druhý však stačí po tú rovinku len ten kopček nech sa 

vydláždi 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, nech sa páči 

Ivan Chládek - nechcem veľa rozprávať lebo ľudia ..........ja to poznám, len veľmi krátko bol som na .bowlingu 

sem tam zájdem a ja so žasol nad tým tak že pol roka tam nefunguje jedna dráha tak, to počítanie, tak ako sme, 

nedá sa tam na tej druhej dráhe v podstate ... a pol roka tak to je už na pováženie naozaj, to v tejto Ľubietovej 

v našej dedine nemáme ani veľmi kde ísť, kde sa trošku odreagovať, zabaviť hej, prejsť na iné myšlienky a ten 

bowling zatiaľ začal byť a je dosť obľúbený, lenže jedna dráha je proste málo a tá druhá proste keď je tam tak 

treba to sfunkčniť  

Ing. Pavel Zajac – to musia prísť z Košíc, ako   

Ivan Chládek – no musia, lenže treba to a myslím si, že zasa si ty ten výkonný  

Ing. Pavel Zajac – ja som pánovi Vyhničkovi poslal priamo na pána Brzača, priamo som mu poslal telefón, 

normálne mohol komunikovať s ním, aj sme sa tak dohodli      že skrátka niečo tam bude potrebovať tak priamo si 

objedná firmu ktorá sem chodí, posielal som mu kontakt 

Ivan Chládek – tak to sa ho spýtam    

Ing. Pavel Zajac – ak to treba ...tak zavolám ja ak treba  

Ivan Chládek - ...............keby naozaj , neviem aké sú príjmy z toho 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči  páni Garajová 

Zora Garajová – ešte som zabudla povedať že napríklad tam naproti dom naproti obchodného domu bývalého, 

chcem pochvalu  dať že ste už konečne dali pribiť ten plech na fajermúre  ale tam je tá tabuľa kvety a záhrada už 

vyše dvadsať rokov a neexistuje to či by to chlapi nemohli dať dole, no nech to nemätie ľudí a hlavne cudzích, 

nevedia či to funguje alebo nefunguje no a ešte ten kostol 

Ing. Pavel Zajac – dneska to mal Jožo Rosenberger dať spraviť, zobral si žiadosť 

Zora Garajová – no pozrieme 

Ing. Pavel Zajac – pozrite, zobral si dve žiarovky a mal vymeniť tie svetlá ale iba tie žiarovky spodné 

Zora Garajová – a ešte keď budete hovoriť s VPP  ako sa majú správať v cintoríne na pietnom mieste minule som 

hovoril, nie minule ale asi pred dvoma rokmi so hovoril že keď kosili neviem ako sa to vola, mrmolit či marmolit  

na ohrade mi zoškriabali a rozbili mi sklíčko na kahančeku, ktorý je súčasťou pomníka čiže dala som to 

zrekonštruovať tak bola by som nerada keby to znova  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová  takto mi vlastne posielali fotku, keď mi pošlete číslo hrobu tak ja ich na to 

upozorním tak, ako sme ich upozornili pri inom hrobe  

Ing. Marián Benka – máme tento cintorín nejako poistený proti nejakému vandalizmu ........ 

Ing. Peter Sedláček – máme v komunálnej poisťovni 

Ing. Marián Benka – podľa mňa by sa takéto udalosti mohli nahlasovať, nech poisťovňa..........nie je to veľa ale 

aspoň niečo 

Zora Garajová – ja som to dala urobiť, už ti opravili ešte že sklíčko zoženú, no  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová len mi pošlite číslo hrobu, prosím vás alebo prídite povedať číslo, hej 

Zora Garajová – to tam na tej tabuľke nájdem  

Ing. Pavel Zajac – na tej tabuly je to, áno, nech sa páči pán farár 

Mgr. Martin Uhrík – ja sa len chcem spýtať že či sa dáko rozmýšľalo že čo s tým garátom  popri tej ceste dole, že 

či sa to  

Ing. Pavel Zajac – riešili sme to včera ja som vám nacenenie toho žľabu poslal, tak je to na vás, hej  

Pavol Zajac – no tak do rozpočtu, keď sa bude rozpočet riešiť tak to treba tam  



 39 z 43 
 

Ing. Pavel Zajac – zhruba ten sme to vyriešili že vlastne máme jeden cestný žľab, ktorý znesie kamión a vlastne 

by sa celá tá rúra ktorá ide popred kostol na druhú stranu by sa spravila žľabom tým s mrežami s tým, žeby to 

chytalo aj vodu na ceste a plus by to prevádzalo vodu z toho jarka do žľaboviek, hej  

Peter Kováč – na tú druhú stranu  

Mgr. Martin Uhrík – môžem sa ešte spýtať, ja som keď som sa rozprával s Ľubietovcami, čo sú starší, tak mi 

spomínali......ale už pod našou farou na  tej opačnej strane  že bol kedysi nejaký garád, ja neviem  

Ing. Pavel Zajac – je tam kanál  

Mgr. Martin Uhrík – že či by sa nedalo 

Ing. Pavel zajac – ale podľa mňa nie je funkčný, lebo keď sme vlastne skúšali, keď tu bol ten veľký pretláčač 

kanálov vyskúšal vlastne celý ten jarok smerom do štepnice, tak vlastne tú bočnú časť nepretlačil, čiže to by 

chcelo celé opraviť, nie je funkčný ten kanál 

Mgr. Martin Uhrík – vtedy, možno že vtedy som zle pochopil že popri ceste akoby šiel ten garád až dolu, neviem 

ako to tam 

Ing. Pavel Zajac – tam je mreža, dole je mreža ale nie je funkčný  

Mgr. Martin Uhrík – ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči na kedy chcete prerušiť teda do kedy chcete prerušiť to zastupiteľstvo  

Pavol Šimun – ako pán Benka vravel s finančnou komisiou a s ekonómkou, že a ja by som navrhoval aby sme sa 

ešte pred tým zišli a takéto veci, čo si nám aj poslal aby sme to doplnili do rozpočtu aby sme potom znova tu 

nesedeli a nehandrkovali sa  

Ing. Pavel Zajac – čiže nie na budúci týždeň ale až na ten ďalší 

Ing. Marián Benka – až na ten ďalší 

Pavol Šimun – no ja už neviem, ale budúci týždeň je krátky, sám vravíš že ideš vo štvrtok preč, tak 

Ing. Pavel Zajac – áno  

Pavol Šimun – tak to nechajme buď na prvý septembrový  

Ing. Pavel zajac – dobre, čiže dáte m i vedieť  

Ing. Marián Benka – dáme, pozriem, že kedy to vychádza, dohodneme sa na ten piatok 

Pavol Šimun – potom je dva, tri, štyri, päť, šesť  

Peter Kováč – a potom by sa aj ten majetok tam dal  

Ing. Pavel Zajac – aj tie zvyšné veci, do tej súťaže sa prihlásili dvaja ľudia, hej  

Pavol Šimun – potom ten septembrový týždeň je dva, tri, štyri, päť tak ja neviem ako vám bude vyhovovať alebo 

si dáme vedieť a dohodneme sa dáko ako budeme 

Ing. Pavel Zajac - .............. 

Pavol Šimun – no len treba skorej ak sa dá aby sa to zverejnilo, že  

Ing. Pavel Zajac – dobre, má dneska ešte niekto niečo, nech sa páči 

Milan Korunka - ja sa ešte opýtam na tú verejnú súťaž, bolo proste dané, že parcelné číslo potom ste po čase 

vyvesili geometrický plán bez popisnej časti, že iba výkresovú čo je prakticky neúplné, hej a v tom geometrickom 

pláne keď som to tak pozeral tak vlastne ten geometrický plán je spravený tam kde bola tá zákruta aj tá cesta 

prístupová tá je k pozemkom aby sa mohli obhospodarovať a či budete predávať v budúcnosti aj tú prístupovú 

cestu  

Ing. Pavel Zajac – nie 

Milan Korunka – a potom aj tie ďalšie parcely  

Ing. Pavel Zajac – nie, teraz vlastne sa ide predávať len ten trojuholník 

Milan Korunka – ten geometrický plán zahrňuje všetko 

Ing. Pavel Zajac – áno, všetko ale teraz je ponuka len na ten trojuholník, keď si zoberiete to číslo tak je iba na 

tom trojuholníku vedľa cesty 

Milan Korunka – no ale keby ste dali tú popisnú časť, tak tam vidím aj plochu, vidím tam aj kto ten geometrický 

plán zhotovil a vidím a vychádzam aj z ktorých ečkových parciel, a neviem komu je to načo, sutiny rodinných 

domov  

- nerozumieť  

Milan Korunka - .........štát odkúpil a teraz obec predáva  

Ing. Pavel Zajac – mali sme tu na to žiadosť  

- nerozumieť 
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Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo  

Ing. Peter Sedláček – keď sme už pri pozemku, ja sa chcem opýtať na Libora mladého Chebeňa ako to skončilo 

Ing. Pavel Zajac – je robený znalecký posudok, ja som tam bol so znalcom a skrátka ideme tam ........lebo keď 

som videl v akom je to stave tak ako, celé je to zničené, ten močiar je už celý zničený, už je prekopaný tak že už 

je to jedno teraz, hej  

Pavol Šimun – prekopaný bagrom 

Ing. Pavel Zajac – áno je prekopaný bagrom je to tam skrátka, buď to tí dole čo majú tie chaty pod tým  ale pod 

tým je vlastne ten močiar zachovaný a v tej časti, čo ide Libor kupovať, ja som tam bol so znalcom  

Pavol Šimun – ja sa preto pýtam, lebo ja som  po tom prvom vystúpení to tam bol pozrieť a ja som nič nevidel 

Ing. Pavel Zajac – nie ako hovorím, tam ten močiar nie je ako v tomto smere ospravedlňujem sa ale ja som tam 

Ing. Peter Sedláček – ja nič nevravím, len aby mu to bolo, no  

Ing. Pavel Zajac – ale my sme to aj zverejnili, zverejnili ale nemáme .............. 

Milan Korunka – ako môžete, tuná sa rozpráva o protipovodňových opatreniach, hovorili ste o tých rúrach 

u Kolíkovcov, dobre, malo to byť niekedy dočasné riešenie lenže na tom Rôšte sa stavia o dušu, som zvedavý do 

akej hustoty budete tolerovať to, koľko chatiek sa tam postaví  

Ing. Pavel Zajac – myslíte na tom 

Milan Korunka – po celo Rôšte je zosuvné pásmo  

Ing. Kamil Kordík – tam sa chatky stavajú, kde 

Milan Korunka – ta tom zosune 

Ing. Kamil Kordík – aké chatky 

Milan Korunka – tam je plno chatiek 

Ing. Kamil Kordík – tam je zosuvné pásmo 

Zora Garajová – choď sa prejsť  

Milan Korunka – je to zosuvné pásmo 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja pokiaľ viem, tak my sme tam povolili jednu chatku nič viac sme tam nepovolili 

Milan Korunka – je tam minimálne štyri alebo päť 

Ing. Pavel Zajac – no tak ja viem, že tam je včelínec a potom je tam ďalšia chatka a potom je tam ďalšia chatka  

Ing. Kamil Kordík – ale sú na cudzích pozemkoch  

Milan Korunka – jedná sa o pôdu v zosuvnom pásme, raz to pôjde dolu popri Kolíkov a potom sa budete čudovať 

ako zatlačí potok  

Ing. Marian Benka – to sa môže rýchlo stať 

Ing. Pavel Zajac – no  

Ing. Kamil Kordík –  

Peter Kováč – pravdepodobne sú ....postavené, to je jedna vec a  

Ing. Kamil Kordík – a čie sú to chatky  

Zora Garajová – no jedna je  

Milan Korunka – a vôbec, tie pozemky, keď to vykupoval štát aj od našich, lebo to, čo predávate bola parcela 

ktorú mali naši, dom postavený tak to vykupoval s tým, že v danej lokalite sa nepredpokladá žiadny, žiadna iná 

činnosť 

Ing. Pavel Zajac – ako my, podľa mňa zatiaľ ako o tejto parcele vôbec neuvažujeme že to je nejaká stavebná 

parcela, no lebo tam sa nedá stavať  

Peter Kováč – no počuj, to tým, že je to  

Milan Korunka – kto kúpy sutina za dve eurá za meter štorcový tak s tým má nejaký zámer, lebo tam sú sutiny 

domu, dvoch domov  

Ing. Kamil Kordík –  

Ing. Peter Sedláček - Černákov   

Ing. Kamil Kordík – Černákov a Jana Vargovie, tie dva domy tam boli 

Ing. Peter Sedláček – Jana Vargovie, áno a Vrbický nedostavali  

Pavol Šimun - ............no Vrbických, Peťov  

Peter Kováč – ja sa chcem opýtať k tomu geometráku, ako si prišiel na to, že aj tá cesta je v tom zahrnutá  

Milan Korunka – ten geometrák už vyvesili a ten geometrák je spravený tak, že zakreslená je tam, vypracovaný je 

aj na tú cestu aj tá ľavá strana 
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Ing. Pavel Zajac – ale ponúka sa iba ten trojuholník  

Zora Garajová – chcem povedať, tam nikdy cesta nebola 

Ing. Kamil Kordík – tam cesta nebola, cez našu, cez Rôšt 

Zora Garajová – to spravili si ...ešte aj zákruta cez môj pozemok  

Ing. Kamil Kordík – ale pozor, tam nemôže byť cesta tam cesta v živote nebola  

Zora Garajová – áno, presne to som hovorila  

Ing. Pavel Zajac – my sme len zamerali tú cestu, ktorá tam vznikla rokmi a nechceli sme ju predať, nič iné sme 

neurobili 

Ing. Kamil Kordík – ale tá je na súkromnom pozemku, tam mali pozemky 

Zora Garajová – ale vy ste nemali čo zameriavať, to ide cez môj pozemok   

Ing. Pavel Zajac – ale my nepredávame pani Garajová  

Ing. Kamil Kordík – ale ani zameriavať ste nemali  

Peter Kováč – ale nikto ju nezameral 

Ing. Kamil Kordík – zameraná je  

- prekrikovanie  

?????????? – ale boli, dneska ju boli stiahnuť 

 Mgr. Martin Uhrík – môžem,  

Ing. Pavel Zajac – pán farár, nech sa páči  

Mgr. Martin Uhrík – ja vám poviem len takú moju skúsenosť, keď sme robili na Strelníkoch geometrické plány tak 

niekde nám to figurovalo napríklad ečková parcela ttpčko ked sme to prehodili do cečka tak sa nám tam objavili 

cesty, ktoré nám vlastne zostali ako ostatné plochy a vlastne nám to geodeti vlastne vysvetľovali tak, že vlastne 

už tie cesty sú tam nejakým spôsobom dané, už ako keby že v katastri  

Ing. Kamil Kordík – táto cesta vznikla inokedy, vtedy keď bol zosuv  

Zora Garajová – keď bol zosuv tak tade chodili tie ťažké stroje a zostala cesta 

Ing. Kamil Kordík – potom tam spravili cestu lebo nemohli chodiť po zosuve  

Pavol Šimun – aj keď robili úpravu tých garádov  

Ing. Kamil Kordík – došlo k posunutiu tých pozemkov, však Majnholdovci majú postavený pozemok dosť nízko no 

a v podstate tam bola cesta cez majnholdovie išla hore, hej a vlastne to zosunulo a tak spravili takto cestu ale 

neviem, kto ju dal na geometrák , to by som rád videl  

Ing. Peter Sedláček – cesta bola po ľavej strane pri jarku 

Ing. Kamil Kordík – popri jarku tam bola pôvodne 

Zora Garajová - .......nikdy nebola  

Ing. Pavel Zajac – ja hovorím, my sme dostali žiadosť, obec, obecné zastupiteľstvo nás poverilo aby sme 

zverejnili zámer o odpredaji, o toto žiadala pani poslankyňa a tým, že jej pozemok nesusedí s týmto pozemkom 

tak muselo to ísť verejnou súťažou ktorú sme zrealizovali, no nič iné sme neurobili  

Milan Korunka – no takto sa tá verejná súťaž nerobí keď parcela neexistuje na katastri ...................ale zo ste mali 

napísať aj do tej verejnej súťaže a druhá vec, keď už dávate geometrák neviem či sa hanbíte alebo hanbí sa tak 

aj tú popisnú časť, lebo ten geometrák  á dve časti a tá výkresová bez tej popisnej stojí viet za čo 

Ing. Pavel Zajac – ako berieme to na vedomie, poviem tom pracovníčke  

Zora Garajová – a ešte sa chcem opýtať 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Zora Garajová – tá cesta, tá nelegálna cesta trebárs aj cez môj pozemok, ktorá vznikla, koho vlastne je  

Milan Korunka – každý úsek je každého – majiteľov pozemku 

Peter Kováč – majiteľov pozemkov  

Zora Garajová – ale ja si tam neželám mať cestu, cesta tam nikdy nebola  

Pavol Šimun – môžeš to prehladiť  

Milan Korunka – ale máte ju, je vaša 

Ing. Marián Benka – len ako pripomienka, keď sa robí geometrák tak geometer musí tú cestu zamerať pretože je 

to na ........ale vy by ste ju nemali mať na liste vlastníctva pokiaľ ten geometrák nie je prenesený na list 

vlastníctva, keď sa to bude predávať tak ten geometrák sa na ten list vlastníctva donesie a vy tam tú cestu 

zakreslenú mať budete respektíve, možno ani nie, ja neviem 

Ing. Pavel zajac -  nie, nie tento geometrák rieši iba parcely obce žiadne iné  
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Milan Korunka – parcely obce 

Ing. Marián Benka – skontrolujte si, aby ste mali 

- prekrikovanie 

Ing. Pavel Zajac - parcelné číslo, presne tak 

Ing. Kamil Kordík – parcelné číslo tak to je protizákonné 

Pavol Šimun – ale Kamil, to je len na tej ečkovej, obecnej parcely, ktorá mala výmeru poviem napríklad tisíc 

štvorcov a bola pod jedným číslom a obec ju teraz geometrákom rozdelila na tri časti a tá jedna z tých častí je tá 

cesta ale to ďalej vôbec nie je zakreslené .............. 

Ing. Kamil Kordík - .................a to ide cez jeho tam, Hiadlovských a potom je Majnholdovie 

Zora Garajová – ale ja tam nechcem cestu  

- prekrikovanie  

Ing. Kamil Kordík - .............a parcely sú jasne definované, sú súkromné  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ak už niekto nemá otázku môžeme toto dorozprávať, pán Korunka 

Milan Korunka – ešte by som sa jedno chcel spýtať, ako realiťák som chodieval po viacerých obciach 

a v niektorých bolo dobrým zvykom, že mali krásne územný plán na verejnej tabuli,  

Ing. Pavel Zajac – my máme zverejnený na stránke 

Milan Korunka - čiže kde sa  v budúcnosti bude stavať to sme krásne videli na tabuli 

Ing. Pavel Zajac – my máme územný plán zverejnený na stránke obce  

Milan Korunka – na stránke obce máme dodatok a nie každý keď si ............bude bežať na internet a ďalšia vec, 

my sme obec v ktorej je dosť zosuvných pásiem a tak aspoň ten výkres kde sú tie zosuvné pásma  

Ing. Pavel zajac – je tam komplet 

Peter Kováč – tak spravíme komplet na tú verejnú a tam sa vyvesí a to tú fotku len dáme 

Milan Korunka – aby ľudia vedeli, že tuná nebudem môcť predávať parcelu, lebo je tam zosuvné pásmo, v živote 

sa tam stavať nebude lebo u nás sa stavia väčšinou tam, kde je zosuvné pásmo 

Ing. Marián Benka – na obecnej tabuli bol niekedy územný plán  zavesený 

Ing. Kamil Kordík – to nebol územný, to bola len katastrálna mapa 

Pavol Šimun – a dodatky boli zverejnené  

Ing. Kamil Kordík – ale územný plán bol zrušený, pamätáš sa jeden čas to bolo protizákonné, lebo územný plán 

sa zrušiť nedá bol vsunutý do nejakého uznesenia len jednou vetou to si pamätám ešte ten kiks čo Paľo vyrobil 

Milan Korunka – lebo tuná ako keby sme ten územný plán nemali, robia sa rôzne dodatky a podobne 

Pavol Šimun – iba jeden sa spravil  

Ing. Pavel Zajac – ale len jeden sa schválil 

Pavol Šimun – len jeden sa schválil 

Ing. Kamil Kordík – ale tuším verejné obstarávanie je vyvesené na realizáciu územného plánu 

Pavol Šimun – nie, nedohodli sme sa 

Ing. Kamil Kordík – lebo som videl, že to  

Milan Korunka – ale pokým nie je nový, platí starý  

Ing. Kamil Kordík – územný plán sa nedá zrušiť, nedá sa zrušiť čiže starý platí  

Ing. Pavel Zajac – ešte niekto, nech sa páči 

Dagmar Zajacová – ja som sa chcela ešte spýtať na komisiu životného prostredia že ako chcú nelegálne skládky 

riešiť, že kde poslanec Sedláček vyviezol zeminu zo svojej záhrady, či mal na to nejaké povolenie,  

Ing. Peter Sedláček – poslanec Sedláček vyviezol zeminu presne na Paľkovie majer , ktorý tvoj pán manžel, 

starosta, povedal, že ju treba zavoziť a od marca čakáme na bager od  Ivana, nie Ivana Tomáša Medveca, 

presne tam a bolo to za dve  malé vlečky nie za tatry, ktoré -ja ti pošepkám Miky Kanďár – nie za tatry, ktoré 

chodili na Flós od Brezna po Zvolen nocou, dňom každý deň,  

Dagmar Zajacová – buď taký seriózny a rozprávaj len to, čo vieš, pýtam sa, mal si nejaké povolenie  

Ing. Peter Sedláček – no nemal som povolenie 

Dagmar Zajacová – ani si si nepýtal či tam môžeš ísť 

Ing. Peter Sedláček – ani som si nepýtal  

Dagmar Zajacová – výborne,  

Ing. Pavel Zajac – ešte má niekto niečo, ďakujem a prajem vám pekný večer 

Ing. Marián Benka – ja by som ešte chcel, piateho sa môžeme stretnúť, teda  
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- diktafón bol vypnutý 

 

 

 

Zapísala Zuzana Kútna 

 

 

Overovatelia:  

 

Ing. Peter Sedláček                              .......................................................... 

 

Pavol Šimun                                         ......................................................... 

 

 

 

Ing. Pavel Zajac – starosta obce            ............................................................. 

 


